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Fricoză

Om_de_jad: Le e frică de oameni precum Valer Kovacs, pentru că e un poliţist care respectă 
Constituţia şi drepturile fundamentale ale omului. 

Le e frică de Raul Coltor, pentru că demască partea urâtă a statului, cea care e mână în mână cu  
mafia. Le e frică de ei,  pentru că nu-i pot controla. Le e frică de noi, că nu ne vor mai putea  
controla! Le e frică de cetăţeni, de poliţişti precum Valer, de puţinii politicieni incoruptibili şi de 
militarii care n-au chef de glumă. 

Au încercat să bage frica în noi, şi-acum LOR le e frică, nu NOUĂ!
Un stat puternic, e un stat care comunică cu NOI, cetăţenii, în mod cinstit, direct, transparent,  

aşa cum a făcut Valer. Statul trebuie să fie partenerul nostru, nu duşmanul nostru.
Vrem linişte, pace şi colaborare, nu scandal, răfuieli şi infatuare!

P.S. Clipul respectiv, cu Diana Şoşoacă, nu mi-a plăcut. Mi se pare că nu o reprezintă deloc 
genul ăla de clip electoral, eu o văd complet altfel decât o prezintă staff-ul ei. Cred că poate mult  
mai mult şi că acel episod a fost o eroare a echipei care-i face clipurile de campanie. Asta fix ca  
părere personală.
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Buşire

Om_de_jad: Nu, articolul ăsta nu va fi despre votare. Nu-s în măsură să dau indicaţii cuiva şi 
nici nu vreau. Anul trecut am făcut o declaraţie publică, prin care am spus că nu mă mai simt  
reprezentat de politicieni şi că mi-am anulat votul. Dacă mi l-am anulat simbolic, nu a fost din  
cauză că m-a dezamăgit un anumit politician, a fost din cauză că sistemul e conceput de asemenea  
manieră că nu poate fi schimbat - nici prin vot, nicicicum altfel. La urma urmei, nici oamenii nu pot  
fi schimbaţi prin interior şi culmea, situaţia e la fel de grea chiar dacă-şi doresc ei singuri să se 
schimbe. Schimbarea, dacă va fi (şi va fi cu siguranţă), va veni din exterior - în cel mai fericit caz,  
omul va fi cât de cât pregătit ca s-o accepte, iar dacă nu, va ceda într-o formă sau alta.

Nu ştiu cine votează cu cine şi treaba asta nu mă preocupă, din moment ce ştiu că sistemul ori  
va fi  complet  distrus şi  înlocuit  cu altul,  ori  va rămâne cum e acum, şi  lumea se va bălăci  în 
continuare în propria vomă.

Da, cred într-un stat puternic, dar nu cum ştiţi că sunt statele, sau cum au fost până de curând. 
Omul este o fiinţă firavă pe Pământ şi dacă nu avem grijă unii de alţii, ne rupem gâtul. Nu poţi face 
mare lucru de unul singur, iar dacă ceilalţi vor veni să-ţi dea în cap, vom sfârşi prin a fi ocupaţi  
complet de imbecili.

Zic aşa, ca boul: e nevoie ca oamenii cu suflet să-i conducă pe cei fără. E nevoie de criterii 
clare legate de dezvoltare.  Muncim, dar mai şi  gândim. Lumea e mare, incredibil  de mare! Ne 
preocupă micile noastre probleme europene, dar Europa în sine e un muc. Sunt alte continente pline 
de suflete, cu idei şi năzuinţe proprii, cu prejudecăţi şi cu nivele diferite de dezvoltare. Sub influenţa 
media, condusă de marile putori, fiind prea perocupaţi de bogaţii lumii şi de oraşele lor de 15 rahaţi,  
o să ratăm esenţialul. Lumea se schimbă şi ei ştiu asta - în câţiva ani, va fi de nerecunoscut, aşa că  
să trecem la subiect.

Sistemul medical  a  fost  o armată.  De proşti,  dar  şi  de deştepţi  proşti.  Dar şi  de deştepţi-
deştepţi, medici care din păcate n-au putut face mare lucru să schimbe sistemul (medical), pentru că 
futu-i mama mă-sii, sistemul în sine e neschimbabil. Şi-atunci, medicii deştepţi, foarte puţini la  
număr, e drept, au tăcut şi şi-au văzut de ale lor, conformându-se mai mult sau mai puţin la mizeriile  
impuse  din  exterior  de  comandanţii  sistemului.  Ca  nişte  minicurve,  şi  vă  rog  să-mi  scuzaţi 
pornografia limbistică, puse să facă doar o felaţie pe lună sau la două luni, ei au executat ce se  
cerea, tăcând şi luînd salarii (nu neapărat uriaşe), făcând uneori şi bine şi zicând că aia e. La uma 
urmei, chiar şi o minicurvă poate avea prestanţă şi nici n-o poţi condamna în totalitate, pentru că din 
nou, futu-i mama mă-sii, aşa-i viaţa... sau cel puţin aşa era până acum.

Cu plandemia, ăştia au prăbuşit sistemul medical. Mare căcat, o să spuneţi! Păi mare, pentru 
că medicii ăştia corupţi, aşa cum i-am văzut, tăiau şi sudau, lipeau şi drenau, prelungeau vieţi. Mă 
rog, alteori scoteau organe din trupuri sănătoase şi le duceau la piaţă sau făceau copiii daţi dispăruţi  
prin maternităţi, pactizând cu crima organizată. Unii da, alţii nu. Da, da, ştiţi voi la ce mă refer, voi,  
ăştia care aţi lucrat în sistemul care pică acum de sub voi şi care încă aţi reuşit să vă mai menţineţi  
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oameni, deşi uneori aţi fost ameninţaţi că dacă nu faceţi cum vi se spune veţi fi zburaţi. Şi aveaţi  
rate de plătit şi părinţi bătrâni, mândri că aţi făcut UMF-ul şi că aţi ajuns oameni mari. Unii dintre 
voi n-aţi  dormit  cu nopţile,  întrebându-vă de ce mama dracului  nu cedează o anumită infecţie.  
Preocupaţi  mai  degrabă de buba de pe curul  unui  tataie  de 84 de ani,  uitând că fata  dă bacul  
săptămâna viitoare.  Şi-odată cu pandemia, ăştia s-au căcat pe cariera voastră,  a celor cinstiţi  şi  
corecţi, care aţi ajuns şi voi victime ale sistemului în care aţi crescut şi de pe urma căruia v-aţi  
crescut copiii, încercând să vă minţiţi că în sistemul respectiv sunteţi cât de cât... ce vreţi voi.

V-au distrus. Tot sistemul medical e în picaj, s-a dus dracu ideea de vacgin odată cu areneul,  
iar clinicile vor intra în faliment una după alta sub aplauzele tembele ale publicului. Da, aţi mâncat 
un căcat servit pe post de plăcintă! V-au făcut ăştia şi nici măcar nu ştiţi cum îi cheamă, care le e 
numele şi prenumele. Lumea vă urăşte că aţi băgat-o în saci de plastic şi că aţi tratat-o cu infatuare.  
Şi da, mă, şi eu vă urăsc laolaltă cu lumea pentru că n-am încotro, dar logica îmi funcţionează în 
continuare şi-mi dau seama că ăştia v-au făcut să picaţi ca să facă loc la altceva, mult mai groaznic  
şi despre care am mai scris uşure, aşa, cât să nu-mi sară tâmpiţii (anumiţi tâmpiţi) în cap.

Scriu rânduri cu sânge şi cu maţe. Fără voi n-o să fie deloc uşor. V-aş da eu şpăgi şi tot ce vi se 
pune în cârcă de regulă, numai să vă duceţi iar în halatele alea albe, care simbolizează lumina, nu ca 
să băgaţi lumea în saci de plastic, nu, nu, v-aş da şpăgi ca să puteţi rezolva, aşa, cu medicamentele  
voastre blamate azi de toţi, infecţii care omoară cu siguranţă. Să puneţi oasele la loc, să reparaţi  
dinţii, să faceţi dializă. Băi fraţilor, voi pricepeţi ce zic? Greşeala a fost că aţi făcut parte dintr-un  
sistem uriaş, care nu poate funcţiona fără şefi. Iar "şefii la sistem" sunt pa, în cădere liberă. Şi 
problema nu e că nu vă găsiţi de lucru, că la săpă la porumb e mereu loc, problema e că lumea se va  
bucura când vă va vedea cu sapa în mână, crezând că s-a făcut dreptate, doar că va fi o bucurie a  
nebunilor care calcă totul în picioare, neştiind să numere victimele.

Sistemul medical a fost buşit ca să-l înlocuiască. Cu ce? Veţi vedea! Veţi lua scuipaţi în ochi, 
pumni şi şuturi în cur. Uneori meritat, alteori nemeritat. Futu-i mama mă-sii, aşa e viaţa! Ăştia care 
mai aveţi chemare, şi ştiu că sunteţi încă mulţi, nu tăceţi, că vă vor înlocui cu ceva care face mult 
mai mult rău decât puteaţi face voi în TOATĂ neştiinţa voastră. Oameni deştepţi şi cu şcoală. Păcat!

De unii singuri nu veţi putea practica, de-aia ziceam ce ziceam în introducere. Sunteţi spiţă în  
sistem, iar  sistemul pică.  Mi-aduc aminte cum a fost  după 89, când s-au năpustit  ţăranii  de-au 
dărîmat C.A.P-ul din temelii. În două zile nu mai era nimic, fiecare şi-a luat ce-a prins de pe-acolo:  
o cărămidă, o vacă, o poartă. Iar după doi ani, regretau, că cică era totuşi bun C.A.P-ul. Numai că de 
data asta n-o să mai plângă nimeni după nimic. Care înţelegeţi ce zic, puneţi mâna de vă gândiţi ce e 
de făcut. Voi ştiţi anatomie şi aveţi un cuvânt greu de spus legat de ceea ce se întâmplă deja. Ajutaţi-
ne să vă credem din nou, când veţi avea tendinţa să vă scăpaţi în pantaloni de frică, intuind ce 
urmează.
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Felicitări, Mircea Geoană!

Om_de_jad: Pe scurt, foarte pe scurt, că nu mă interesează politica. Treaba stă fix aşa: ţara  
noastră (şi nu numai ea), este împărţită între mai multe mafii. Unii numără în România 5 mafii, alţii  
4,  dar  nu e relevant.  Eh,  aceste mafii  se  luptă pentru accesul  la  taxele şi  impozitele  plătite  de 
oameni, plus împrumuturile făcute la CIF. O parte din sume se întorc pe parandărăt către ocultă, o  
parte din bani sunt folosiţi de capi. Miza e mare şi cine are ciolanul, nu vrea să-l scape din bot.  
Aşadar, votanţii de azi sunt oameni care au legături directe sau indirecte cu aceste grupări mafiote.  
Unii se ştiu cu diverse, alţii au interese, alţii merg pe mită şi aşa mai departe. Procentul care a mers 
la vot e format deci din 2-3% naivi şi restul interesaţi, parte din mafie şi/sau şantajabili. Ăştia ştiu 
clar cu cine să voteze şi s-au dus că n-au avut încotro. Gata, asta e toată povestea, iar dacă s-ar fi 
dus mai mulţi să voteze, aveau planul B ca să iasă aceiaşi. Miza e prea mare şi lăsaţi prostiile. V-am 
mai spus şi nu vreau să mă repet, sistemul e făcut special să nu poată fi schimbat, iar cine are  
gânduri de cocoş, că merge el şi-i dă jos pe ăştia cu parul, trebie să ştie că va trebui să dea cu parul 
în 5 mafii internaţionale. Soluţia v-am zis-o, dar aia e, rămâne pentru 2028. Până atunci, să-i urăm 
succes de pe-acum domnului Mircea Geoană, viitorul preşedinte al României şi vasal NATO! E o  
mişcare internaţională să iasă tot ei, face parte din plan. Lumea încă nu e pregătită pentru lumiţe, o 
să fie din 2028, când la noi o să vină preşedinte ăla independentu'. Ok, asta e, nu vă mai agitaţi 
aiurea, noapte bună!
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Drac împieliţat 

Om_de_jad: Probabil că v-aţi întrebat de multe ori de unde vine expresia asta. Lăsând la o 
parte originea ei, există un motiv concret pentru care există o aşa ceva în limba română. Limba 
română, mai ales cea veche, conţinea multe porţi către lumile de dincolo. Poate voi scrie un articol 
despre  ursitoare,  zmei,  feţi-frumoşi,  spâni,  zâne,  fauri  ai  pământului,  palate  de  cleştar.  Despre 
Sfarmă Piatră şi Strâmbă Lemne, despre ghicitori pe post de parole şi mai ales despre diferenţa 
foarte fină între cuvântul da şi cuvântul ba (care însemna nu). Dacă vreţi, puteţi citi câte ceva despre 
treaba asta pe la prietenul nostru de fb, Bogdan Bodeanu, care din când mai zice câte ceva pe pagina 
lui. 

Nu întâmplător, desertul nostru preferat este coliva, iar diferenţa dintre da şi ba spune multe 
despre originile noastre ca popor. Nu este loc aici şi nici platforma asta nu e un loc potrivit pentru a  
discuta despre influenţele originare ale noastre - cine ne-a inspirat, cine şi-a combinat sângele cu 
noi, cine şi ce a lăsat în ADN-ul nostru tot felul de lucruri nepământene, dar dacă aţi şti lucruri pe 
care anumiţi călugări le ştiu despre originile şi cultura poporului nostru, v-aţi bloca. 

Am citit la un moment dat nişte relatări ale Părintelui Cleopa despre zeul Noroc. L-am ascultat 
pe Părintele Arsenie Boca vorbind despre "Sfântul Soare". Pe veşmintele unora dintre voievozi se 
afla svastica, simbol pe care nu, nu l-au inventat jainiştii. Repet, dacă aţi şti ce ştiu călugării creştini  
despre originile poporului nostru şi dacă aţi afla chiar şi 1% din ceea ce numai câţiva ştiu, v-aţi  
bloca.  În  loc  să  vă  ajute,  v-ar  bulversa  complet  şi  nu  numai  pe  voi,  ci  şi  pe  ceilalţi  cetăţeni 
împrăştiaţi pe pământul plat, care şi ei s-ar bloca aflând chiar şi numai ce rol avea buhaiul în trecut. 
Nu-i cazul să intru mai adânc în subiect, pentru că ies prea mult din tema de azi. 

Cineva întreba pe grupul meu de Telegram (ăla cu articole), când vine Evenimentul. Vine şi 
mâine, numai să fie oamenii pregătiţi. Problema e că nu sunt. De-asta, cei care mai au răbdare şi au  
ceva de spus, spun pe toate părţile şi scriu şi contribuie la pregătirea maselor. Evenimentul vine, dar  
ca să se producă, trebuie să intre în timp. Şi ca să intre în timp, trebuie răbdare absolută, ca şi când 
timpul n-ar exista - şi-atunci se găseşte momentul prielnic şi poate intra Evenimentul în timpul 
nostru. Eh, baliverne! 

Vedeţi mai nou tot felul de clipuri cu purtători de măşti de silicon. Se spune despre femei că-s 
bărbaţi biologici şi invers şi că mulţi politicieni sau oameni influenţi, sunt de fapt alţii aflaţi sub o  
mască. Să lămurim puţin ce e cu dracii împieliţaţi, de unde vine tradiţia ş.a.m.d. 

Unele dintre popoare înfrăţite cu şerpii,  dar nu vreau să dau nume pentru că-s mai multe  
popoare şi vor sări unii de cur în sus că nu e adevărat, au dezvoltat în sânul lor, obiceiuri şi atitudini  
de la strămoşii lor non-umani. Uneori, şarpele se dezbracă de vechea piele şi vine cu una nouă-
nouţă. Ca şi când ar primi în dar o nouă viaţă, ca şi când ar porni un nou fir karmic. Mă rog, karma 
asta au inventat-o cică indienii, dar aţi înţeles ideea. Alţii, care au fost înfrăţiţi cu păsările şi nu cu 
şerpii, aveau o chestie asemănătoare, luând-o drept exemplu pe pasărea Pheonix. Aia ardea, şi din 
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propria cenuşă, pac, ieşea o pasăre nouă, cu viaţă nouă şi alt fir karmic inventat de indieni. În fine,  
aţi prins mendezul, aşa că trecem mai departe. 

Problema e una legată de identităţi. Atât cei înfrăţiţi cu şerpii, cât şi cei înfrăţiţi cu păsărica 
respectivă, au un element comun de influenţă LYS: este vorba despre influenţa S! Aşa cum v-am 
scris când v-am mai scris pe aici, S "este cel care nu este şi implicit nu este cel ce este", pentru că  
locul celui care este cel ce este, era deja luat de Y. Şi-atunci, popoarele influenţate de S, au adoptat  
această atitudine de a-şi muta interiorul în alt interior (metehne de posedare, preluate de la S), cât şi 
senzaţia de prospeţime, dată de ieşirea din vechi şi intrarea în nou. De aici obsesia pentru virgine 
(intrarea în nou) şi arderea morţilor (ieşirea din veichi). 

Apoi, pentru că mintea omenească a evoluat şi ea (nu la toţi, ci numai la unii), chestia asta s-a 
mutat uşurel dinspre plan concret, către schimbarea identităţii la un nivel mai abstract. De ce? Păi 
acolo  unde  nu  există  o  reală  cunoaştere  de  sine,  identităţile  sociale  noi  se  formează  pe  baza 
conceptelor sociale noi, aşa că n-a mai fost nevoie să jupoi la propriu pielea cuiva, s-o tăbăceşti şi s-
o pui la uscat pentru a te îmbrăca cu ea ulterior, aşa cum se făcea până atunci, ci s-a trecut la chestii  
mai puţin costisitoare, gen furtul de acte care dovedeau cine erai.  Cei care până atunci jupuiau 
oamenii  de  vii  (nu  de  morţi),  pentru  a  le  lua  pielea  şi  a  se  îmbrăca  cu  ea,  erau  numiţi  draci  
împieliţaţi. Draci, pentru că simţeau să se comporte ca reptilele din trecut şi împieliţaţi, pentru că se  
împieliţau, adică luau pielea altora şi prin asta simţeau cumva că le iau respectivilor şi identitatea.  
Adică un fel de posedare. 

Pînă în 2016, unii mai păstrau ritualul jupuirii de vii a altora şi împieliţarea. După 2017, n-a  
mai  fost  aşa,  devenind  din  ce  în  ce  mai  greu  să  jupoi  oameni  care  mureau  în  chinuri,  dublu 
traumatizaţi, odată pentru că erau ucişi şi apoi pentru că nu pricepeau nicicum ritualul de jupuire, 
pentru că dacă nu te tragi din şerpi, e mai greu să pricepi aşa ceva. 

Mâncatul de copii, în schimb, un alt ritual de posedare, dar de data asta prin digestie, s-a mai 
menţinut câţiva ani şi încă se mai practică... pe-acolo prin întuneric, pe unde n-a ajuns încă lumina. 

Aşa că n-o mai lungesc: toţi cei care poartă măşti, care merg la carnaval sau se fac altfel decât 
i-a făcut de fapt Domnul, toţi cei care sunt ceea ce nu sunt şi nu sunt ceea ce sunt, se află sub  
influenţă S. Că sunt politicieni, că sunt vorbitori cu două feţe, că poartă mască de silicon, că-s unii 
la serviciu şi alţii în spaţiul intim, toţi-toţi, sunt influenţaţi de S. Treaba noastră e să ieşim de acolo,  
iar primul pas este înţelegerea capcanei în care am fost băgaţi prin pactizarea cu S.
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Care bomblema?

Om_de_jad: Nu mă pricep la tehnică militară şi la războaie, am treabă cu plantele medicinale,  
cu pacea şi cu lucruri legate de spiritualitate, dar pentru că se întâmplă diverse în jurul meu, faţă de 
care nu pot fi indiferent, mă văd nevoit să zic şi eu ce nu s-a zis.

Nu ştiu cât de ameninţător e un "Patriot" de-ăla pentru ruşi, sau dacă drăcovenia asta pentru 
care ne-au jumulit iohanişii  de două miliarde de dolari va aduce mare forţă şi pricepere pentru 
armata ucraineană. Că iohanişii sunt preş în faţa americanilor ştim cu toţii, că iohanisul în sine este 
neamţ şi trage pentru nemţii lui, iarăşi ştim, că mafia internaţională şi NATO vor musai scandal cu  
ruşii iarăşi ştim, pentru că vorba aia, au dat şi declaraţii, problema e că ceva pute rău în povestea 
asta, şi vreau să vă zic pe scurt dilema care mă frământă de vreo trei ani şi pe care dacă încerc să  
mi-o explic, ori îmi dă cu virgulă, ori îmi dă cu nasoale.

Ruşii ştiu foarte bine ce gândesc românii în legătură cu conducătorii lor. Hai să fim serioşi, s-a  
văzut de pe stadion, zilele trecute ce şi cum. Şi atunci, zic aşa:

- ori politica din România îi deranjează, motiv pentru care ar putea în două secunde să pună jos 
iohanişii, mai ales că au sprijin din partea populaţiei să cadă nasoii ăştia

- ori politica din România nu îi deranjează, motiv pentru care n-ar trebui să arunce pe-aici cu 
vreo bombă

N-avem cum să nu observăm, că dacă îi deranjează ceva, cel mai ieftin şi mai simplu ar fi să 
dărâme iohanişii, nu să ameninţe cu bombe şi să le mai şi arunce pe aici, pentru că în situaţia aia,  
franţujii şi germănoşii se vor da cu curu de pământ că vai, ce tragedie s-a petrecut cu săracii rumuni 
şi că NATO tre' să sară să-i ajute - deci chestie pe care ruşii nu o vor. Sau o vor? Asta îmi dă cu  
nasoale!

Rog pe cei care se pricep la bătăi, arme şi armeţi, să zică două vorbe. De ce ai alege să dai cu 
bombardeaua pe un stat, când cel mai la îndemână ar fi să-i dărâmi conducătorii, mai ales că ai şi  
sprijin din partea populaţiei?
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Celălalt matrix

Om_de_jad: Mi-a luat 27 de ani să înţeleg ce se întâmplă, am tăcut încă 10, apoi am deschis 
gura şi-a ieşit ce vedeţi. Unii dintre voi au impresia că scriu pentru că-mi place subiectul. Nu-mi 
place, dar mă îngrijorează situaţia, şi dacă până în 2019 puteam vorbi doar cu un grup restrâns 
despre lucrurile astea, acum trebuie spuse în public, fiindcă situaţia e groasă.

Îmi aduc aminte cum a fost primul meu contact cu oameni pe care nu-i cunoşteam, şi cărora 
trebuia să le spun ce aveam de spus. Nu erau mulţi, dar când a fost vorba să deschid gura şi să le  
vorbesc, mi s-au blocat vorbele în gât. Nu de la emoţii, ci pentru că aveam atât de multe de spus 
într-un timp atât de scurt. Şi ca să-mi fac ceva curaj, băusem cu Daniel nişte pălincă de pe la ai lui,  
şi-am zis că o să spun repede ce am de spus, ameţit cum eram, şi-o să văd după aia ce-o ieşi. Şi deşi  
pălinca fusese bună şi mă ameţisem puţin, conferinţa a ieşit bine.

De data asta n-am băut şi iarăşi am să vă spun lucruri. Iarăşi sunt prea multe de spus şi nu e 
timp. Evenimentul se apropie cu paşi repezi şi nu suntem tocmai pregătiţi. De aceea, trebuie să ne 
punem bază temeinică în Fiul Domnului, să ne rugăm cât mai des să nu picăm în capcană. Cei care 
sunteţi preoţi în numele lui Hristos, vă rog să ne pomeniţi ori de câte ori puteţi, să faceţi ce aţi  
învăţat să faceţi şi s-o faceţi cu inima deschisă. În realitate, nu ştie nimeni la perfecţie care va fi  
impactul evenimentului asupra oamenilor, câţi vor rămâne vii, ce se va întâmpla cu ei după aceea  
ş.a.m.d.

Evenimentul în sine, vizează o trecere a componentei fizice şi eterice în a cincea densitate. Eu 
am mai scris despre asta, dar vă rog să reţineţi, se urmăreşte trecerea către a cincea densitate (cinci  
ge), nu trecerea către a cincea dimensiune (5D). Dacă oamenii ar fi făcut un asemenea salt (de la 3D 
la 5D), ar fi devenit arhangheli. Dar noi nu devenim arhangheli, aşa că "saltul către înapoi", saltul 
către cinci ge, îi va face pe oameni (din multe puncte de vedere) să devină ca plantele, adică să  
vegeteze.

Vedeţi voi, eu nu sunt un fitoterapet în stil clasic. Cei care au fost pe la cursurile mele ştiu în ce  
mod prezint eu plantele medicinale, că le descriu ca pe fiinţe vii şi vorbesc despre comportamentul  
lor subtil şi despre efectul pe care ele îl au asupra părţii noastre sufleteşti. Asta pentru că plantele  
sunt suflete care îşi au numai corpul aici, pe Ter-RA.

V-aţi întrebat vreodată ce visează o buruiană? Când stă ea aşa şi creşte, legănată de vânt şi  
scăldată în soare, noi zicem că vegetează, dar de fapt, în sufletul ei se petrec o sumedenie de lucruri.  
În "mintea ei", ea zboară printre stele, călătoreşte prin lumi nebănuite, află lucruri, se bucură şi 
suferă,  trăieşte  intens.  Dar  din  exterior,  din  lumea noastră  tridimensională,  noi  vedem că  ea  e 
incapabilă să se deplaseze altfel decât pe verticală. Planta în sine trăieşte concomitent în a cincea 
densitate  şi  în  a  doua  dimensiune,  însă  habar  nu  are  de  lucrurile  astea.  Noi,  aflaţi  în  a  treia  
dimensiune, vedem că planta încolţeşte, creşte şi se ofileşte. Ea nu vede.

Pentru plantă, lucrul ăsta este în regulă. Călătoria ei dinspre lumea bidimensională spre cea 
tridimensională, se va realiza sub acţiunea digestiei făcută de ierbivorele aflate pe pragul imediat  
superior, respectiv 3D. Ocazional, ele pot beneficia de o călătorie spirituală avansată, fiind digerate 
de fiinţe cu conştiinţa aflată în 4D, respectiv oamenii. Cele pregătite pentru o astfel de călătorie,  
trebuie ca în dezvoltarea lor, să elimine elementele incompatibile cu etericul regnului animal. Pe 
astea le numim legume. Dar sunt şi plante care pur şi simplu se împotrivesc etericului regnului 
animal, iar pe acestea le numim plante otrăvitoare. Plantele care vor să evolueze pe cont propriu, şi  
nu cu sprijinul Domnului, de la a doua dimensiune la a treia, o pot face şi în mod neconform cu  
Legea, fie găsind o cale de deplasare foarte lentă pe orizontală (dar vizibilă), fie devenind carnivore. 
Din fericire, genul acesta de deviaţii sunt rare. Pe termen scurt ele par a fi mai evoluate (un fel de  
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elite vegetale), dar pe termen lung nu mai pot evolua. La fel, animalele carnivore, comparativ cu 
cele ierbivore, precum şi "elitele" canibale. Pe termen scurt, atitudinea lor neconformă cu Legea 
poate să pară o mare sculă, dar pe termen lung, ăsta e un drum închis.

Văd în ultimul timp că se scrie despre ieşirea din matrix. Trăim în matrix? Da, este matrixul lui  
Y. Toate bune şi frumoase, dar înainte să vă bucuraţi că ieşiţi din matrix, vedeţi ce e dincolo de el,  
şi-apoi la revenire, să ne povestiţi şi nouă cum a fost, dacă v-a plăcut şi dacă mai vreţi acolo. Zic  
asta din postura omului care ştie şi care vorbeşte asumat. Problema e că evenimentul ar putea muta  
oamenii dintr-un matrix în altul, fără ca ei să-şi dea seama. Dacă lucrul ăsta se va întâmpla, atunci ei  
vor retrograda de la stadiul actual, la cel de plantă. Vor vegeta precum ele, şi în bătaia vântului 
simulat şi încălziţi de soarele cuantic, vor visa frumos la lumi fabuloase, la imortalitate şi la lipsa  
suferinţei. Din exterior, chiar şi din 3D, se va vedea cum vegetează, zâmbind larg în timp ce se  
ofilesc  şi  se  fac  una cu pământul  plat.  Neştiind nimic,  neînţelegând nimic,  dar  fiind fericiţi  în 
visarea lor.

Sfinţii părinţi ne-au avertizat să avem grijă la vedenii şi ne-au spus că dacă ele apar, să le  
îndepărtăm prin rugăciune. Toate vedeniile vin de la dracu, iar Cel Viclean pregăteşte acum capcana 
capcanelor. Spuneţi-i "celălalt matrix" dacă vreţi, spuneţi-i oricum, dar să ştiţi că e tristeţe mare. 
Oamenii ar fi trebuit să iasă din matrixul actual în mod natural, prin unirea minţii şi a sufletului cu 
Hristos. "Hristos este Viu", nu e o expresie, e o realitate. Hristos chiar e viu, e cu noi şi printre noi, 
dar nu-l simţim pentru că nu ştim cum. Vedeniile ne-au acaparat capacitatea de percepţie corectă, iar 
timp mult  nu avem la  dispoziţie.  Tehnic  vorbind,  ca  să  nu vă scriu aici  baliverne,  se  încearcă 
înlocuirea componentelor noastre pământeşti (simplist spus, fizice şi eterice), cu altele, noi-nouţe,  
marca L.

Reţineţi trei aspecte ale problemei:
1. Înainte să vreţi să ieşiţi din matrix, vedeţi dacă sigur vreţi să fiţi dincolo de actuala simulare. 

Dacă vă convine, drum bun şi călătorie sprâncenată, dar eu vă spun că dincolo de matrix nu curge  
lapte şi miere, sunt alte treburi şi socoteli, pentru care dacă nu eşti pregătit, îţi rupi gâtul.

2. Aveţi grijă să nu ieşiţi din matrixul actual (3D, dar 0G, conform standardului original) şi să 
fiţi trântiţi în celălalt matrix (2D, cinci ge, sau a cincea densitate), respectiv lumea lui L. Acolo se va 
vegeta frumos, visând abundenţă, sănătate şi viaţă veşnică, lumină şi fericire eternă, 'tu-i eternitatea 
mă-sii, prost înţeleasă!

3.  Ţineţi  minte că deşi  trăim într-o simulare făcută de Y, se poate ieşi  din ea prin moarte  
naturală, înapoi în 5D de unde am venit, ba chiar suntem lăsaţi liberi de Y, pe care mulţi îl înjură, să 
ieşim când vrem din simulare, chiar şi încălcând contractul, adică prin sinucidere. Din meta, din 
infinit, din 2D, din lumea lui L, nu se mai iese. A.I. intrat acolo, ai îmbulinat-o!

Şi ca să nu vă sperii sau să vă dau panică, pentru că nu ăsta e scopul meu, vă spun următoarele.  
Cei care înţelegeţi pericolul, rugaţi-vă! Mergeţi la biserică, faceţi cele pe care le-au făcut şi ai noştri  
mai bătrâni, citiţi crezul creştin şi faceţi cumva să devină parte din voi, măcar din gândurile voastre, 
dacă nu puteţi să-l faceţi parte din sufletul vostru. Şi nu vă pierdeţi speranţa! Fiul Domnului ne-a 
promis că nu ne lasă, iar el s-a ţinut totdeauna de cuvânt.

Eu v-am scris despre eveniment şi v-am spus că aduce abundenţă. Ei bine, acum v-am spus şi  
în ce fel vine abundenţa aia şi cam care e preţul plătit pentru ea. Că trecerea din 3D în 2D se va face 
lent (de ex. 1000 de ani) sau într-o clipită, vă rog să mă iertaţi, n-am nici cea mai vagă idee. Nu ştiu  
cum vor pune în plan ceea ce vor să facă, nu ştiu dacă va veni ca un fulger sau va fi o mutare cu 
încetinitorul,  cert  este  că  se  va  produce.  Vă mai  scriu.  Atât  cât  putem,  cum putem,  după câtă  
pricepere om avea fiecare şi vom vedea şi noi la final ce-o ieşi. Atunci, după pălinca de la Daniel,  
conferinţa a fost în regulă. Acum, după "beţia" care ne va cuprinde pe toţi, să sperăm că nu vor fi  
prea multe probleme şi că treaba va ieşi bine.

Nu uitaţi! Apropierea de Domnul aduce linişte, pace şi claritate: mentală şi sufletească. Aşa că  
feriţi-vă de vedenii!
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Avem!

Om_de_jad: Avem tehnologie şi suficientă viteză de internet, cât să putem concedia lejer toţi 
politicienii şi toate partidele politice. Cheltuirea banului public se poate face acum cu transparenţă  
totală şi cu acord din partea cetăţenilor. Era digitală în care trăim, ne îndeamnă să urmărim fiecare 
mişcare a lor şi să ne asigurăm că munca noastră, din care au fost reţinute taxe şi impozite, este 
convertită în bunăstare pentru bunici, părinţi, pentru noi şi pentru copiii noştri.

Nu avem nevoie de preşedinte, nu avem nevoie de parlament. Eu şi cu tine suntem statul şi  
putem înlocui actualul sistem legislativ în întregime. Eu şi cu tine suntem o forţă şi nu trebuie să  
fim opriţi din a face împreună o lume frumoasă în care să ne simţim în siguranţă. Digitalizarea prin 
care  ei  speră  să  subjuge  populaţia,  trebuie  folosită  pentru  a  obţine  o  mai  bună  organizare  şi  
gestionare a lucrurilor, dar şi libertate. Libertate într-un stat corect, condus de noi şi în interesul 
nostru. Dacă cineva trebuie să urmărească pe altcineva, atunci să ştiţi că noi, cei care formăm cu  
adevărat statul, ar trebui să urmărim acţiunile lor, ale celor care cheltuiesc banii publici fără să ofere  
explicaţii, în proiecte care nu folosesc nimănui.

Nu avem nevoie de reprezentanţi, pentru că ştim să ne reprezentăm singuri. Suntem fiinţe vii şi  
conştiente, responsabile şi capabile să-şi modeleze propriile destine. În această ţară binecuvântată 
de Domnul,  avem suficiente resurse pentru a înlocui  absolut  totul.  Avem dorinţă,  avem voinţă, 
avem! Nu ne mai opriţi, nu ne mai puneţi pumnul în gură! E ţara noastră şi e şi ţara voastră! Voi aţi  
avut-o pe mână timp de 34 de ani şi aţi sărăcit-o. Aţi arătat că nu sunteţi capabili să conduceţi, că nu 
aveţi viziune legată de viitor, că nu aveţi idei şi că sunteţi incapabili. Faceţi loc noii generaţii, faceţi  
loc inovaţiei, faceţi loc pentru că ştim ce avem de făcut în ţara asta, suntem de neoprit şi dacă nu vă  
daţi din drum, riscaţi să fiţi îndepărtaţi chiar de cei care credeţi voi că vă vor proteja. Aceşti oameni 
au înţeles că apără pe cine nu trebuie şi vă vor abandona fără regrete, fiindcă zi de zi se trezesc şi  
înţeleg  că  apărându-vă  pe  voi,  nu  apără  legea  ci  fărădelegea.  Salariile  lor  sunt  mânjite  cu 
fărădelegile voastre, iar ei nu vor mai putea continua mult timp astfel, pentru că zi de zi înţeleg mai 
bine în ce mod au fost păcăliţi.

Vrem pace, prietenie şi colaborare cu toţi vecinii noştri şi cu toate popoarele lumii. Vrem să ne 
cunoaştem, vrem să colaborăm cu toţii ca într-o mare familie, indiferent de culoarea pielii, de limba  
pe care o vorbim şi de obiceiurile fiecăruia. Vrem să ne păstrăm identitatea naţională, credinţele şi 
cultura şi să ne bucurăm de diferenţele culturale dintre popoare!

Suntem fiii şi fiicele Domnului, vrem să creştem şi să facem lumea după chipul şi asemănarea 
Lui! O lume frumoasă, dreaptă, bună, cinstită. O lume cu oameni vii, inventivi şi creativi. A venit 
vremea noastră şi nu ne puteţi opri. Aţi arătat ce puteţi. Nu cerem răzbunare, cerem să faceţi un pas 
în spate. Înţelegeţi că vă faceţi singuri rău. Lumea voastră s-a schimbat, şi-ar fi bine să ţineţi pasul  
cu ea. Vă contraţi aiurea şi consumaţi energie în mod inutil. Schimbările sociale care vor urma sunt 
inevitabile. Aţi fost avertizaţi, vi s-a spus frumos, ca de la om la om. Aşa este lumea care vine, om 
cu om şi de la om la om. Orice încercare de a mai menţine fosta paradigmă, într-un final se va 
dovedi inutilă. Poate că pe termen scurt veţi avea impresia că aţi reuşit, dar în realitate nu veţi putea  
face nimic pentru a opri schimbarea.
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Idiot of things - Rapoarte şi proporţii

Om_de_jad: Azi  vorbim despre  telefoanele  dăştepte  şi  despre  cum ghiceşte  ele  gândurile. 
Informaţiile  pe  care  vi  le  pun la  dispoziţie  e  scrise  în  urma discuţiilor  purtate  cu diverşi  care  
lucrează la sistemele de operare care şade chezăşie la baza telefoanelor care le ţinem noi pe ele  
zilnic în mână şi belim ochii în ele toată ziua. Pentru cei care nu mă cunoaşte şi care nu ştie că am 
valoare, reamintesc că fusei la un moment din viaţa mea pîn breasla ăstora care făcea telefoane.  
Bine, eu nu mai lucrez prin zona aia de nişte ani buni pentru că m-am lăsat de it şi m-am apucat să  
adun buruieni dă pă câmp, da foştii mei colegi cu care încă mai ţin legătura, încă o fac. Unii dintre  
ei e mari barosani pă la companii, alţii haleşte biznis şi resurse umane, ştie cum să face şi cum să 
dăsface argintu viu dîn economiile lumii, dă mâna cu tofelu dă baştani şi boieri mari dă neyork, şaşa 
că la un pahar de vorbă mai aflu şi io dă la ei cum mai fură ăştea date dă pîn casele noastre. Bine, că  
ce vă zic aci e o crucişăreală din mai multe discuţii avute, că mi-a atras atenţia mai mulţi oameni că 
ceva dubios se în tâmplă, mai egzact că telefoanele a început să le citească gândurile.

Hai băi nene, am zis într-o primă fază, cum adică să-ţi citească telefonu gândurile? Ce-ai păţit,  
ai electroni pă la tâmple să vie ăştea să-ţi citească impulsuri şi să le convertească în idei? Nu şi nu,  
zicea lumea, şi mi-a zis mulţi treaba asta, adică că cică se gândea la ceva şi pac, apărea pă ecran pă  
telefon sau pe leptop. Adică nu ca atunci când zici pân casă, vorbeşti cu femeia şi-i zici "hai să ne 
luăm şi noi doi savem acolo un aparat de sudură mai puternic, că ne trebuie" şi apare pe ecran.  
Acolo e clar: telefonu te înregistrează, aude ce zici şi te toarnă la fb, la google şi la ăilanţii care stă 
mai prost cu lovelele, da vrea şi ei parte dîn ciolan. Bun, problema e că acuma te gândeşti la ceva, 
nu vorbeşti cu nimenea şi ţeapare că vrei să-l cumperi. Şi-am zis, frăţioare, asta deja e o treabă  
dubioasă care trebuie investigată, că am auzito de la oameni care nu-ş cum să zic, nu vede cărăbuşi 
şi farfurii zburătoare. Deci musai trebuia investigată, motiv pentru care am stat şi eu de vorbă cu 
unu, cu altu, că ştiu şi eu lume şi-am zis să aflu şi, na, zic să aflaţi şi voi ceam aflat.

Bun, număru unu: tot ce vorbeşti pe lângă telefon se înregistrează, da nu să trimite în format 
brutus direct către servere. Spre servere se trimite doar un raport zilnic, un json cu cuvintele cheie 
vorbite pă parcursu zilei. Zici ca obsedatu "drujbă, drujbă, drujbă" de faţă cu familia, pac, apare 
reclame la drujbă. Da ideea e că nu să trimite tot ce vorbeşti, se face un rezumat cum făceam noi 
rezumat la neamu şoimăreştilor şi să trimite dăcât cuvintele cheie. Ai zis Iohanis, Iohanis toată ziua,  
na, nu se trimete, că n-are ce să facă ăia cu el. Da ai zis cheie dă treişpe, cheie dă treişpe, îţi apare.  
Ca să ne lămurim.

Doi,  poze cu tine nu prea să trimite momental prea multe.  Asta pentru că pe deo parte ar  
provoca scandale mari dacă s-ar da oficial în gât, şi pă dă partea ailaltă, pozele în sine ca să fie 
clare, ocupă spaţiu şi asta înseamnă mulţi opteţi trimeşi pân reţea. Orşicât ar avea ăştea internetu de 
larg şi orşicât ar vrea ei poze cu lumea în chiloţi pân casă, momental asta să face doar la comandă 
specială, cu aprobări ca să poţi să dai comandă la sistem.

Pantareză:  zicea un preten că cică întro ţară cu căldură mare,  a  venit  la  un momendat  un 
politicean român pacolo. Bă şi ce să vezi, în ziua aia li sa golit la toţi rumânii bateriile la telefon dă  
numa. Şi ăsta, pretenu, care avea el telefonu rutat şi vedea ce săntâmplă pân maţili lui, dădu un top  
şi ce să vezi: procesu care halea bateria era de tip cameră video activată. Bun, zice el, dăte dreq dă 
telefon nesimţit, şi nici una nici două, face un kill -9 pă procesu care ţinea camera video pornită.  
Aaaa, păi nu! Telefonu nu şi nu, pornea procesu dă cameră cât ai zice PSD. Şatuncea, omu nostru 
ofticat, zice: bă, nu aşa! Ia căţi şterg eu cu tot executabilu care porneşte camera, că doar daia sunt 
root, să face ce vrea eu însuşi. Şi ce să vezi, frăţioare? După ce a şters programu dă cameră, nu mai  
pornea deloc sistemu de operare. Aşea ceva nu să izistă, căci poci să ştergi iclusiv modulu care se 
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ocupă cu funcţionarea cipului care face conexiunea dă G, şi sistemu de operare nare nici pă dracu, 
adică porneşte da nu mai merge simu, nu mai poţi să suni, nu mai poţi să dai semeseuri şaşa. Da aşa 
ceva,  să  nuz  mai  plece  telefonu  că  iai  şters  programu dă  cameră  video...  belea.  Da  na,  toate  
telefoanele rumânilor trebuia şpionate în zilele alea cât a fost politicu nostru pacolo, iar după ce s-a 
cărat, gata, bateriele mergea normal la toate aparatele. Închiz pantareza.

Ei bine, ei a vrut neapărat reţea rapidă cu 5 jeleuri, da' li s-a blocat proiectu în mutexuri. Iovam 
zis întrun atunci că citind RFC-urile legate dă cum vrea ăştea să bage temonologia, nu prea avea 
cum să implementeze cini gie u cum voia ei. Bine, ei să străduie, da cam tot ce le iese e cipuri d-
alea de rahat montate pân stâlpii dă telegram, copaci tăiaţi la şto cât să bată mai clar soarelen geamu 
dă la bloc şi cam atât. Reţeaua merge ca un cur şi ca să nu iasă dă fazani, a dato mai înapoi niţel, să  
să  comporte  cumva ca  un  3-4g,  cacând  revine  la  4g+ să  crează  lumea  că  a  intrat  în  paradis. 
Problema e că în stâlpi să montează cipuri cinge că are deja contracte dă radiat populaţia cu ăia care 
dă bani ca să radieze. E mai multe firme băgate pacolo, unele cu viteza dă date, mână ân mână cu  
serviciurile, e ăia cu recunoaşterea dă moacă care primeşte renumeraţii dă pă la alţii care nu e ok să  
vorbim aicea dă ei, că e periculoşi. Deci ideea e că radierea populaţiei e o treabă pă un contract şi 
viteza dă net e o altă treabă pă alt contract. Discuţia iniţială era ca astea să meargă mână în mână, da 
cum atâta s-a putut şi s-a blocat ăştea în mutexuri, aia e: merge radiaţia înainte şi viteza de net mai  
lent - o veni şi ea mai încoloşa, da deocamdată mai ştagnează. Cine pricepe ce zic, să să ţie dăparte  
dă ştâlpi, dă copaci artificiali şam văzut că ăştea e dispuşi să bage emiţătoare chear şin crucile dă pă  
biserici, atâta dă ai dreq e, c-a plătit pentru radiere şi acuma ăştea bagă aparatură şin veceu dacă are 
loc să bage.

Bun, deci ei voia viteză mare ca să poată să trimeată flux audio constant, live (momental, apoi  
fluxu video constant şi total era menţionat pă viitor pă 6 ge), ca să poată ei să analizeze tot ce  
vorbeşti pân casă, tot ce zici dă rău dăspre ciolacu, că e covrigar, că nu-ş ce. Voia să facă analiză pă  
voce, să ştie ei când e Gogu şi când e Maria, când e ăla, când e aia, care are draci pân inflexiunea 
vocală, care când e nervos, care când e bucuros, ca să poată AI-u să facă ce? Predictibilităţi. Şacuma 
ajungem cu discuţea la citirea gândurilor, ca să mănţelegeţi de unde apare ea şi cum să manifestă 
momental da şi precum cum o să să manifeste pă viitorul destul de apropiat (pencă ăştea a găsit o 
găselniţă de rahan ca să facă ce voia să facă reţeaua rapidă care nu le iese).

Aşea, cu predictibilităţile. Egzistă deci rapoarte zilnice cu cuvintele cheie pă care le vorbeşti tu 
pân casă. Zici mătură, mătură, mătură, el notează mătură. Zici cuşcă dă căţel, cuşcă dă căţel, o 
notează şi paia. Zici după aia purici, purici, îi notează şi pă ăia, iar noaptea, un AI să gândeşte la  
mătură, cuşcă dă căţel şi purici, face o extorsiune întro apă şi o predicţie, trăgând concluzia că pă  
tine te interesează să cumperi zgardă antipurici dă căţel şi să-i faci curat pacolo pă unde îşi face  
nevoile. Aşa că a doua zi, predictibilitatea să manifestă sub forma unei reclame la zgardă dă purici,  
substanţe pă bază dă piretroide şaşamaidăparte. Şi tu zici: mamăăă, al dreq telefon cum sa prins el 
că eu mă gândeam să cumpăr zgardă antipurici,  cum n-am vorbit  cu nimenea şi  sa prins el ce 
gândesc! De fapt, dacă telefonu tău te brodeşte bine, asta arată că eşti deja trecut pă catastif ca fiind 
un cumpărător suficient dă activ,  cât să te predictibilizeze AI-u. Care nu prea le brodeşte ăştea 
gândurile, ori e buclucaşi şi face mişto dă AI spunând una şi gândind alta, ori e ei aşa mai complecşi 
şi mai greu dă ghicit. Aşa, altă chestie importantă, e că AI-u să bucură foarte tare când el tea brodit 
că vrei zgardă dă purici şi tu chiar ai vrut. Asta arată că el deja ştie cam ce vrei şi mai departe te 
trece pă nivelu următor dă predictibilitate şi tot aşa, nivele pă nivele, până când sus dă tot, AI-u cată  
să te ştie el cât mai bine. Da chiar şaşa rămâne totuşi problema cu viteza dă transfer, iar AI-u stă şi  
să storceşte el aşa în mintea lui că ce bine ar fi fost dacă avea mai mute date, ca să te ştie mai bine,  
că dacă te auzea cum ţipi la copil că desenează cu carioca pă canapea şi cum te bucuri că te sună  
taică-tu şi telefonu nevestitii transmite tot live-ul audio cu cum te bucuri tu că te sună, cum plângi 
că nu lai mai văzut de şase luni şi altele asemenea, te-ar fi putut predictibiliza mult mai la obiect, şar 
fi ştiut şi mai clar ce gândeşti. Sper că sa înţeles.
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Şacuma, pen că reţeaua totuşi nu le poate mergea cu viteză şi dăcât radiaţia merge pă contract 
cum sa stabilit, adică radiem, radiem, da prea multă viteză nu dăm, trebuie dat la pace şi cu ăia care 
a plătit pentru date. Date pă care nare cum să le trimită momental, adică na, 8 meleiarde dă live-uri  
audio 24h/24, nu mai zic că ei voia şi video da nu să poate încă, ar fi făcut să cază toată reţeaua lor 
4 ge cu pretenţii dă 5. Aşa, şatuncea jmenu la care să lucrează şo să vie să vă facă apdeituri la 
android şi la ios, e că vor întroducea un modul mai jmecher dă soft, care face el analiza la ce se  
înregistrează  nonstop,  pen  că  repet,  înregistrarea  deja  se  face,  da  acuma  softu  trimite  doar 
reacapitulări şi rezumate. Ei bine, o să trimeată rapoarte de la un AI local din tefonel, moment în  
care AI-u dă sus dă la butoanele principale, o să aive timp să să mai răcească niţel, în ideea că 
munceşte mai puţin. Deci dacă până acuma rapoartele era jsoane cu drujbe, cuşti dă căţei şi adidaşi,  
acuma rapoartele vine dăspre fiinţă: cât e ea dă cuminte, cât dă des înjură guvernu, cât dă des se  
strică la stomac, cu ce vorbe îşi alintă omu consoarta sau consortu, cât dă des ţipi la copil că nu-şi  
face curat în cameră, cât timp te ţine nervii pă ăia de la curent care ai plătit factura şi ei zice că nu şi  
aşa mai departe. Ele e apoi centralizate sus şi ţi să dă un scor socialist, care tu nu ştii dă el, da  
companiile care plăteşte ştie. Ce plăteşte ele? Predictibilităţi avansate. Adică nu doar că cumperi şi  
ce cumperi, da cam cât de urât o să faci dacă banga zice că n-ai plătit ratele da leai plătit, cam cât 
scandal o să faci dacă ţi se face o nedreptate, cât de dispus eşti să mori cu ei dă gât, cât de serios eşti 
când comanzi chestii dă pă net, ce dorinţe şi aspiraţii ai etc. Aţi prins ideea, apoi rapoartele astea  
merge iar la malaxor şi le bagă la predictibilităţi, ca să te ştie şi mai bine.

A doua chestie care o face ei e că multe din date în loc să să poarte dă la dispozitiv la net direct,  
să dă dân gură în gură pân temnologia bluetooth care leagă toate dişpozitivele între dânsele, asfel  
încât numai un prost, la un moment dat, trimete date la serverul dă sus cu rapoartele făcute dă  
fiecare AI dân fiecare dişpozitiv dăştept. Adică e ok treaba asta, că tu n-o să simţi în felu ăsta că ţi-o  
ia tefonelu mai lent decât dă obicei, başca faptu că comunicarea între tefonele se va putea face asfel  
şi dacă ele are netu oprit, e puse pă avion dân butoane sau chiar dacă e oprite dă tot (shutdown).  
Aici e dă evitat aglomeraţiile.

Mbun, la ce foloseşte astea. Dau un egzemplu: să zicem că tu ai acoloşa un credit pă 30 dă ani 
şi teai gândit să-ţi iei un aragaz nou şun frigier nou şun aparat dă răcire a aerului. Şi eşti pe la 
maicăta în vizită şi na, eşti cu mama ta şi zici şi tu acolo ce nasoale îţi vine: zici că Ciolacu e gras,  
că are moacă dă maimuţă că o să votezi cu nuşcine la toamnă şi ajungi la discuţia despre credit. 
Fiind cu maicăta dă faţă, îi zici că stai prost cu banii, că nu te prea descurci cu ei, da că uite ai  
descoperit că dacă întârzii cu rata 2 săptămâni lună de lună la creditu pă 30 dă ani, ăia nu face prea  
multe figuri, aşa că întârzii niţel cu rata aia pă termen lung şi din banii ăia plăteşti şi rata la aragaz,  
la frigider şi la aparatu dă răcit aeru. Aşaaa, ş-a doua zi te duci tu frumos la bangă să iei bani ca să-ţi  
cumperi electronicaznicele şi ce să vezi, banga ştie tot ceai vorbit cu maicăta, că întârzii intenţionat  
cu rata, nu cum zici tu oficial la telefon când te întreabă ăia când plăteşti şi iată că nu prea doreşte 
săţ dea bani în pus dă aragaz, frigider şi aer. Şatuncea na, tu insişti, da insişti ca prostu, că raportu e  
raport şi predictibilitatea zice că nu eşti un gagiu rezonabil. Şi să zicem că tutuş îi păcăleşti pă ăia 
săţ dea bani şi te duci la Alex sau la alt magazin, săţ cumperi alea. Ei bine, şi ăia de la Alex ştie ce  
faci, că eşti un posibil client nasol, că întârzii d-al dreq cu plata şi te tărăgăneşte, sau mai rău, îz  
vine cu o îrtie d-aia jmecheră, că dacă întârzii cu rata, ej dă acord să-ţi puie popie pă cont. Şi uite 
aşa.

Vam zis. Idiotu lucrurilor e o chestie foarte nasoală. Să face, să implementează în culise, pen că 
e foarte importantă pentru ei predictibilitatea. Aşa află cine eşti, ce faci, când ai nervi şi când eşti  
bine dispus, cum să te ia când vrea ei să te f(x) în toate poziţiile. Predictibilitatea pă cinci je cam aşa  
funcţionează, că atâta să poate, da ca idee, se va trimete la ei şi poze, nu doar audio. Momental  
dăcât instantanee evaluate de AI, cu moaca ta când te uiţi pă feizbuc la nuşce cocoană care dă din  
fund în timp ce îngână manele. Se evaluează zâmbetu larg şi tâmp, viteza de lărgire a gurii, mărirea 
pupilelor  şi  cam atât,  că  alceva  nu  poate  să  evalueze  în  afar  dă  moacă,  la  situaţia  respectivă. 
Oamenii dă afaceri e foarte interesaţi, de exemplu, ce mutră faci când vezi nuş ce geantă pe net, nuş  
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ce ruj sau ce rochie sau cum îţi face făţău când beleşti ochii la nuş ce model de maşină electrică.  
Gata, mă opresc aci, că şaşa mam întins ca guma.

Vă pupă Jean şi vă urează la tuturor sărbători de vară fericite!
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România, încotro? - (Şcoale)

Om_de_jad: Am primit în ultimul timp multe cereri de prietenie de la oameni importanţi sau de 
la oameni asociaţi cu oameni importanţi. Nu le dau numele, pe unii dintre ei îi cunoaşteţi deja iar pe 
alţii cu siguranţă o să-i cunoaşteţi în viitorul mai mult sau mai puţin apropiat, fiindcă sunt oameni 
capabili care vor avea un cuvânt de spus la momentul potrivit. Din păcate, pe Facebook nu poţi avea 
mai mult de 5.000 de prieteni, motiv pentru care îmi cer scuze faţă de voi, dacă mi-aţi dat cerere de 
prietenie şi nu v-am putut răspunde aşa cum s-ar fi cuvenit.

Azi voi scrie câte ceva despre educaţie. Educaţia nu se face doar la şcoala masonică. Şcoala  
masonică a adus multe beneficii,  dar a creat şi o sumedenie de probleme. Alfabetizarea e bună 
pentru că învaţă oamenii să scrie şi să citească, dar devine o piedică în calea cunoaşterii, pentru că 
promovează existenţa cursivă, liniară şi continuă şi-l învaţă pe om în mod deliberat să folosească 
doar o anumită zonă de creier. Şi pentru că zona respectivă se ocupă cu percepţia spaţio-temporală,  
şi pentru că timpul nu este liniar şi este discontinuu, vă daţi seama ce iese din această combinaţie:  
oameni neadaptaţi la existenţă şi incapabili să înveţe altfel decât în modul în care au fost dirijaţi.

Din păcate, nici popoarele care folosesc şi în ziua de azi scrierea pictografică, nu au reuşit să se 
salveze.  Deşi  există  o  diferenţă  între  raportarea  la  realitate  a  celor  care  folosesc  alfabetul,  
comparativ cu a celor care folosesc pictogramele pentru a-şi exprima gândurile şi sentimentele, dar 
şi  pentru a le afla pe ale celorlalţi,  toţi  oamenii  folosesc azi  maximum trei  sau patru tipuri  de  
memorie, când în realitate sunt identificate şaisprezece forme, câte patru pentru fiecare structură 
energetică a lui. Avem astfel patru tipuri de memorie fizică, patru tipuri de memorie eterică, patru 
tipuri  de  memorie  sufletească  (astrală)  şi  alte  patru  tipuri  de  memorie  a  sinelui,  prin  acesta 
înţelegându-se manifestarea în plan fizic a spiritului nostru.

Primele  opt  tipuri  de  memorie  sunt  dependente  de  timp.  Următoarele  patru  sunt 
semidependente de timp, iar ultimele patru se află în afara timpului. Pentru că şcoala masonică ne 
învaţă să folosim numai primele patru tipuri de memorie, aproape tot ceea ce cunoaştem se va  
şterge atunci când murim. În acest fel, la revenire, memoria poate fi rescrisă aşa cum cer spiritele 
vremurilor.

Iniţiaţii care folosesc şi celelalte patru tipuri de memorie "a învelişurilor noastre de jos", iar aici 
mă refer la alchimişti, druizi şi cabalişti, au posibilitatea să-şi păstreze după moarte doar o parte din 
cunoaştere şi de aceea, în disperare de cauză, ei caută cu ardoare prelungirea vieţii şi dacă se poate  
chiar nemurirea fizică.  De ce? Pentru că cele patru tipuri  de memorii  eterice se şterg şi  ele în 
aproximativ 2500 de ani de la moartea fizică,  situaţie în care progresul "personal" este pierdut  
destul de serios, inclusiv de ei. Tot de aceea, licorile pentru prelungirea vieţii prin scurtarea vieţii  
celorlalţi, colecţionarea sufletelor slab dezvoltate şi redirecţionarea efectelor karmice pe populaţiile 
de inconştienţi, sunt doar câteva metode prin care ei caută să fenteze situaţia, însă chiar şi aşa, se 
dau de ceasul morţii, neputând să o scoată la capăt nicicum. Despre ce fel de informaţie este vorba? 
Este vorba despre o cunoaştere a supunerii puterilor, o întreagă capodoperă, după părerea lor, legată  
de cum să-ţi impui voinţa în spaţiul energetic exterior, materializând şi dematerializând gânduri,  
idei, sentimente, organizări sociale, tocmeli sufleteşti, credinţe, spaime, dorinţe şi frustrări. 

Bine, voi ştiţi că druizii şi alchimiştii nu mai există, însă şcoala masonică de opt clase primare,  
urmate de încă opt (patru de liceu, plus alte patru de facultate), reprezintă copia la vedere pentru 
ignoranţi (ei aşa vă numesc), a realităţii şi a adevărului din spatele procesului învăţării.

Cu  toată  cunoaşterea  lor,  care  este  un  morman  impresionant  de  rahat  în  straturi  (părere 
personală asumată), ei nu au reuşit să o dea la pace în legătură cu discontinuitatea timpului şi cu 
manifestările sale concomitente pe mai multe planuri. Exemple ar avea cu nemiluita la yoghini, care 
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au rezolvat problema asta de cel puţin 72.000 de ani, de când s-a demonstrat teoretic (dar şi practic),  
că revenirea se poate face fără pierdere de memorie sufletească. Cu toate astea, limitările disciplinei 
yoga nu permit cunoaşterea folosirii ultimelor patru tipuri de memorie. Acestea ar permite revenirea 
fiinţei în sine, cu toate cunoştinţele la purtător.

Este bine să reţinem că cel care a dovedit că poate folosi ultimele patru tipuri de memorie a fost 
Hristos, care după revenirea în corp de lumină (învierea), a arătat că acest lucru poate fi realizat. De 
aceea, denigratorii lui vor lupta necontenit pentru a ascunde realitatea Învierii Fiului Domnului, 
tocmai pentru ca oamenii să nu afle ceva despre asta. Dar de dovedit, s-a dovedit deja că acest lucru 
este posibil, motiv pentru care alchimiştii, druizii şi cabaliştii, caută să afle adevărul din spatele  
învăţăturilor hristice, însă fără a-l şi urma pe Hristos. Ca de obicei, ei vor fructele dar nu vor să 
planteze, după care se miră de eşec. De 72.000 de ani au eşuat, încercând să smulgă cunoaşterea 
yoghină, folosind aceleaşi metode pe care le folosesc şi astăzi. Problema e că disciplina lor, bazată 
pe supunerea puterilor, se află într-o brutală incompatibilitate cu principiile supunerii asumate şi 
voluntare faţă de Suveran. Întreaga lor doctrină este bazată pe nesupunere, iar eu nu-i vorbesc de 
rău,  fiindcă la un moment dat  vor înţelege că a te supune nu e tot-una cu a fi  slab,  prost  sau 
ignorant. Într-un final vor înţelege, dar mai sunt câteva eternităţi şi probabil alte câteva reformări, 
până când îşi vor da seama ce anume fac greşit. Chiar dacă în cazul creştinilor şi în cazul yoghinilor  
vorbim despre doi suverani diferiţi, şi făcând abstracţie de faptul că numai unul dintre aceştia doi 
este cu adevărat Suveran (celălalt putând fi numit chiar non-suveran, şi în general non-orice), ei 
bine,  cu  toate  astea,  supunerea  asumată  există  în  ambele  discipline.  Şi  culmea,  tocmai  aceasta 
(supunerea asumată) dă posibilitatea accesului la primele patru memorii ale "învelişurilor noastre de 
sus". Când eroarea de abordare este fundamentul cunoaşterii tale, degeaba deţii biblioteci întregi cu 
informaţii. Fundaţia este greşită, dar construcţia ta se va prăbuşi.

Vedeţi, deşi nu pare, eu scriu aici despre educaţie şi să ştiţi că v-am dat nişte puncte de plecare  
foarte importante. Care e treaba cu educaţia? Treaba e că oamenii ar trebui să fie conduşi de alţi  
oameni care o au. Şcoala masonică de clase primare, liceu şi facultate, nu oferă educaţie. O educaţie  
autentică presupune din start oferirea accesului la memorii de durată lungă, informaţii universal-
valabile, studiul Legii, cunoaşterea puterilor, a simbolurilor, a frecvenţelor de vibraţie, a sunetului, a 
luminii şi a culorilor, a atracţiei şi a repulsiei, a porţii de sosiri-plecări în şi din această lume a lui Y  
ş.a.m.d. Astfel de şcoli există: una este şcoala alchimică, alta este şcoala druidică şi alta este şcoala  
cabalei. Masoneria nu intră în acest tip de şcoli, pentru că ea este o copie palidă a şcolii cabalei - 
însuşi  principiul  obscurităţii,  arată  că  masoneria  este  o  pseudo-şcoală,  iar  explicaţiile  legate  de 
treaba asta le găsiţi în pasejele de mai sus, dacă aveţi dorinţa şi răbdarea să le recitiţi cu atenţie  
pentru a înţelege.

Şi pentru că tot am ajuns la capitolul înţelegere, să ştiţi că înţelegerea este una singură şi nu 
este formată absolut deloc din puncte de vedere. Punctele de vedere sunt tot o creaţie masonică, la 
fel cum sunt şi disciplinele, tehnicile lor de "concentrare" şi de memorare, cât şi imaginaţia, inovaţia 
şi creaţia.

Încotro trebuie să o ia România? România trebuie să se îndrepte spre cunoaştere. Suntem mai 
bine pregătiţi decât celelalte popoare, iar acest lucru se va vedea în anii care urmează. La baza  
cunoaşterii trebuie să stea înţelegerea faptului că un conducător trebuie să ştie (şi să urmeze Legea),  
apoi să vrea binele poporului din care îşi trage seva. Cu alte cuvinte, să se unească cu Sufletul 
Neamului din care se trage, îndreptând privirile semenilor lui către Domnul, Unicul Suveran, Cel  
care este Bun şi Drept şi care a trimis pe Fiul Său să ne îndrume.
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Iubirea se învaţă

Om_de_jad: Sentimentul patriotic trebuie încurajat la tineri, pentru că patriotismul se bazează 
pe acel element definitoriu al creştinismului, respectiv iubirea. Adevăratul patriot este acela care e 
capabil să iubească laolaltă toţi românii şi să-i ierte pentru greşelile pe care le fac din neştiinţă,  
ajutându-i după cum se pricepe el mai bine să se îndrepte, chibzuind necontenit la binele lor, stând 
de veghe pentru ca liniştea străbunilor să nu fie tulburată.

Învăţaţi-vă copiii să-şi iubească patria, dar să respecte sentimentele de patriotism ale altora,  
pentru că şi ei îşi iubesc patriile lor.

Învăţaţi-vă copiii să respecte cultura şi obiceiurile altor popoare, să evite cearta, dar să nu uite 
că  noi  şi  ei  avem mame diferite  şi  de aceea trebuie  să  punem interesul  fraţilor  noştri  înaintea 
interesului vecinilor. Întâi de toate cinstim Maica Românie, şi-abia apoi salutăm - cu consideraţie şi  
respect - mamele altora.

Avem o ţară care se cere tocmită cum trebuie. Merită tot ce e mai bun, la cât frumos a ştiut ea 
să zugrăvească în sufletele noastre!

Domnul să aibă în pază românii de pretutindeni!
P.S. De-asta am preferat să nu dau glas, încă, imboldului de a scrie despre ce s-a întâmplat cu  

candidatul republican la preşedenţie al SUA. Ne preocupă ai noştri şi problemele noastre şi abia 
apoi problemele celorlalţi, indiferent cât ar fi ei de puternici în acest moment.
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Milimetric

Om_de_jad: Asta va fi o postare lungă şi incompletă. Lungă pentru că trebuie să cuprind cât 
mai multă informaţie într-un singur articol,  ca să puteţi  înţelege ce s-a întâmplat  şi  incompletă  
pentru că e imposibil să cuprindem totul aici.

Toată  lumea ştie  că  Trump a  luat  un glonţ  în  ureche zilele  trecute.  S-au făcut  analize,  în 
încercarea de a înţelege dacă acolo s-a tras pe bune cu glonţ, dacă a tras într-adevăr puştiul ăla sau  
altcineva, dacă serviciile secrete au fost sau nu părtaşe la toată tărăşenia, dacă a fost cumva dorinţa 
"democraţilor" de a-l lichida pe candidatul republican şi aşa mai departe. Analizele sunt bune şi în 
general  a  devenit  destul  de  evident  faptul  că  nimeni  n-ar  sta  cu  ţeasta  în  bătaia  unui  lunetist,  
indiferent cât de bun ar fi ăla când apasă pe trăgaci, doar ca să obţină mai mult electorat. Pe de altă 
parte, e destul de evident că un asemenea individ, care numai faţă de ucigaş profesionist nu avea, n-
ar fi putut să tragă de unde a tras, fără ca serviciile să-l identifice din timp.

Ideea e că eu n-am să analizez astfel de lucruri, pentru că nici nu mă interesează subiectul şi  
nici nu consider că e relevant dacă ăla care a tras era sau nu întreg la cap, dacă presa şi televiziunea  
sunt de vină că fragilizează suplimentar prin mesaje apocaliptice creierele şi-aşa fragile, ale unor 
indivizi  care  deţin  arme  şi  muniţie.  Nu  vreau  să  discut  aici  nici  despre  dreptul  omului  la  
autoapărare, nici despre violenţa indivizilor faţă de politicieni sau a politicienilor faţă de mase.  

Vreau să scriu ceea ce nu s-a scris, pentru că s-ar putea să vă fie folositor.
Pe scurt, la nivel de subconştient colectiv a revenit JFK. Evident, nu în carne şi oase, ci sub forma 
lui Trump. Pentru că Trump a declarat şi în trecut că vrea să dreneze mlaştina, acum va primi o a 
doua şansă să o facă. Vedeţi, eu am spus "o a doua şansă", pentru că a mai avut ocazia şi data  
trecută s-o dreneze şi n-a drenat-o, ba mai mult, a plecat de la putere şi ne-a lăsat în braţe proiectul  
de exterminare în masă a populaţiei + cel de injectare forţată, la pachet cu o conducere a stângii  
radicale şi un moşneag cu probleme de memorie şi cu o aparentă incapacitate de a raţiona. Sigur, 
veţi spune că mulţi americani l-au ales şi este adevărat. Sigur că veţi spune că SUA îşi merită din 
plin problemele de natură economică şi socială prin care trece, lucru cu care pot fi de acord într-o  
oarecare măsură. Nu în totalitate, pentru că ştiu cine e la butoane şi nu pot fi de acord cu ideea că 
oamenii trebuie să sufere din cauza sforarlor.

Înainte de a trece la subiect, vreau să vă reamintesc despre cea de-a treia forţă. Am scris în 
trecut un articol despre treaba asta, am să recapitulez pe scurt aici ideile principale, ca să vă vină la 
îndemână când vom continua cu discuţia. Ideea e că masoneria funcţionează după principiul Alfa şi 
Omega, adică are pretenţia de a controla atât Binele cât şi Răul. Pentru asta, s-a împărţit în echipe  
specializate,  care lucrează independent în acelaşi  interes,  respectiv acela de a-i  furniza acesteia  
(masoneriei), cât mai multă putere de control asupra orice, oriunde şi oricând. Până în 2017, ei  
deţineau şi stânga şi dreapta, şi globaliştii şi conservatorii, şi pe ăia buni şi pe ăia răi, şi pe Tanda şi  
pe Manda. Toate bune la ei acolo, au tot făcut şmecheria asta de 300 şi ceva de ani de când s-au  
organizat aşa, au pus ba pe ăla ba pe ăla, lumea proastă s-a bucurat de fiecare dată. Problema lor e 
că de prin 2017 a început să apară în plan cultural, social, politic şi mai apoi la nivel de decizii ce  
ţin de teritorii şi de chestiuni militare, o a treia forţă, care acţionează (deocamdată) după aceleaşi  
principii ca cele folosite de masonerie, numai că altfel. La început ăstora nu le-a venit să creadă, au 
zis că e o glumă şi că-s tot ai lor, neînţelegând nici în ce constă forţa respectivă, nici ce scopuri are 
şi nici cum acţionează. Ei bine, forţa în cauză, pe care eu o numesc "cea de-a treia forţă", a început 
să  dea  bătăi  serioase  de  cap  la  nivel  internaţional,  motiv  pentru  care  serviciile  secrete  de 
pretutindeni se străduiesc să înţeleagă ce mama mă-sii se întâmplă. Căutând să afle cine este autorul  
acestor intervenţii de natură militară, geostrategică, politică şi socială, ei nu găsesc pe nimeni. Şi  
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nici nu au cum să găsească, pentru că cea de-a treia forţă este condusă de însuşi Nimeni. Pentru ei 
este imposibil să priceapă treaba asta, fiindcă pentru a înţelege ai nevoie de cu totul altă cunoaştere  
decât există inclusiv în cercurile lor secrete.

Haideţi să vedeţi despre ce este vorba, fiindcă mulţi dintre voi nu aveţi de unde să ştiţi lucrurile  
astea, sau le ştiţi doar parţial, de prin cărţi sau de pe la iniţiaţi care n-au fost iniţiaţi cum trebuie, au  
gura spartă şi mai dau de prin casă. Masoneria foloseşte principii cabaliste, iar unul dintre scopurile  
principale ale cabalei este arta de supunere a puterilor.

Bun, bravo, dar despre ce puteri este vorba? Să fie vorba despre puteri politice? Să fie vorba 
despre puteri militare? Să fie vorba despre supunerea puterii maselor? Nici vorbă de aşa ceva! Prin 
puteri se înţelege predictibilitatea evenimentelor şi influenţarea lor prin orice mijloace. Adică să poţi 
provoca dezastre naturale la comandă, să poţi modifica gândurile anumitor grupări de la distanţă, să  
faci lucruri să se schimbe în modul în care doreşti tu, să schimbi spiritele vremurilor, să modifici 
forme de relief, stări sufleteşti generale, predispoziţii, să faci oamenii să se ucidă între ei fără să ştie 
care e motivul şi fără să primească o comandă directă şi aşa mai departe. Lista e foarte lungă şi 
presupune o agendă bine întocmită care de 16.000 de ani este executată cu o stricteţe aproximativă,  
pentru că nu se poate implementa milimetric totul, deşi ei îşi doresc asta.

Să pătrundem mai adânc în subiect, ca să înţelegeţi şi mai bine la ce mă refer. Se întâmplă de 
multe ori să plecaţi de acasă cu zece minute mai târziu decât voiaţi, pe motiv că mai vreţi să beţi o 
gură de cafea sau să ronţăiţi un covrig. 

Pe drum, constataţi că dacă aţi fi plecat cu zece minute mai devreme, aţi fost parte dintr-un  
accident soldat cu morţi, pe care acum îl vedeţi pe geamul maşinii şi chiar vă spuneţi "frate, dacă  
plecam cu zece minute mai devreme, eram şi eu mort ca ăştia!".

Cine şi ce anume stabileşte dacă să faceţi parte din accidentul respectiv sau nu? Răspunsul este 
foarte dificil, iar cel care stăpâneşte puterile, poate afla dacă un individ sau altul va fi acolo, cât de  
sigur ar fi să moară şi alte lucruri de genul ăsta. Dacă stăpâneşte şi mai bine puterile, el poate hotărî  
cine să fie acolo şi cine nu, ora la care să se întâmple accidentul şi modalitatea declanşării lui. 
Mecanismele  folosite  pentru  supunerea  puterilor  sunt  de  natură  numerologică,  astrologică, 
geometrică, vibraţională, intenţională şi simbolică. Aceste lucruri nu se predau la şcolile masonice 
unde merg copiii noştri, ci în alt tip de şcoli şi cu alt gen de profesori. Iar antrenamentele se fac o  
bună parte din timp pe cont propriu, apoi împreună cu grupuri, apoi sub forma conducerii anumitor 
zone teritoriale, apoi la nivel global şi într-un final, dincolo de graniţele cunoscute ale Pământului.
Uneori, puterile sunt folosite pentru a evita efectele nedorite ale acţiunilor pe care le întreprinzi.  
Adică faci un masacru într-o anumită zonă geografică şi apoi redirecţionezi pedeapsa, astfel încât ea 
să cadă pe un anumit popor, eventual unul prieten cu cel unde masacrul s-a produs. Asta se numeşte 
ritual de culegere a puterilor, pentru că atunci când pui pe cineva să facă o răutate altcuiva e una, 
dar dacă tu faci o răutate cuiva şi apoi convingi victima să se răzbune pe cel mai bun prieten al lui, 
se numeşte că eşti dincolo de puterea de înţelegere a celor doi. Aşa pui bărbatul împotriva femeii şi 
femeia împotriva bărbatului, aşa pui copiii împotriva părinţilor şi în general aşa faci lucrurile să fie  
pe invers, pentru că maeştrii sforari obţin din asta puteri suplimentare, una după alta. Masoneria de  
grad 33 este o joacă de copil. Sunt 443556 de grade masonice, iar ultimul grad îl deţine însuşi 
Marele Maestrul al Lumii bidimensionale.

Astfel,  apar  în  mod firesc  o serie  de întrebări:  cum e posibil  aşa  ceva? Cum e posibil  să  
influenţezi  lucrurile  astea,  aparent  impredictibile?  Unde  este  Dumnezeu  de  permite  asemenea 
porcării, de ce nu le face ăstora nimic şi altele asemenea, întrebări pe care culegătorii de puteri le 
exploatează,  oferind  răspunsuri  de  genul  "răul  este  mai  puternic  decât  binele,  răul  învinge 
totdeauna, Dumnezeu vă abandonează, Dumnezeu îşi bate joc de voi", în vederea obţinerii unor 
puteri şi mai mari (reţineţi exeplul de mai sus, unde victima era pusă să-şi distrugă singurul prieten 
şi aliat).

Aceste lucruri sunt permise pentru că ne aflăm în Isarlîk, la mijloc de Rău şi Bun. Sunt permise 
pentru că din rugăciunea pe care ne-a lăsat-o Hristos, aflăm că "Vie Împărăţia Ta!" şi "Facă-se voia 
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Ta!", cu alte cuvinte, că aici, unde ne aflăm, nu suntem în împărăţia Domnului şi că aici nu se face  
voia Lui. Dar tot de la Hristos ştim că Tatăl este Atotputernic, deci faptul că aici nu se face (încă)  
voia Lui, este o chestiune temporară şi că aşa ceva se întâmplă din anumite motive, ca de exemplu 
noi să fim cei care cerem ca aici să se facă Voia Lui, noi să fim cei care cerem să vină aici Împărăţia 
Lui  şi  tot  noi  să  cerem  ca  numele  Domnului  să  fie  sfinţit  pe  meleagurile  astea.  Evident  că 
Atotputernicul ar putea face asta într-o clipită, dacă asta i-ar fi voia, însă el vrea ca cererea să vină 
de la copii... şi uite-aşa mai înţelegem una-alta despre rolul rugăciunii lăsate de fratele nostru mai  
mare, ca armă împotriva nelegiuiţilor.

Şi-acum, să zicem una-alta despre Trump. Măi fraţilor, situaţia e puţin complicată. Puştanul ăla  
n-a tras din greşeală în ureche, a tras cu mare precizie, dar acolo n-a fost puştanul în sine, ci puterile 
controlate într-un mod în care cine ştie despre ce e vorba, rămâne mut. Şi de ce zic că situaţia este  
complicată? Pentru că acolo a fost vorba despre o urecheală, Trump fiind avertizat că dacă mai  
cântă concomitent la mai multe mese, următoarea lovitură îi va fi fatală.

Vedeţi, eu nu spun că Trump ştie ce vă zic eu aici. Nu, Trump simte că în mod normal ar fi  
trebuit să fie mort. Ritualic a murit, iar în locul lui a fost adus JFK. Măi prieteni, nu JFK în carne şi  
oase, nu-nu. Trump va face ceea ce trebuia să facă JFK, fie că vrea, fie că nu vrea.

Şi vă mai spun că nişte izmene au fost pătate maro când s-a întâmplat ce s-a întâmplat. Cei care 
controlează puterile, adică cei din vârf, s-au blocat văzând că altcineva şi nu ei, le-a controlat cu 
asemena  precizie  milimetrică.  În  lumea  subterană  s-a  lăsat  cu  cutremur,  motiv  pentru  care 
bebeluşele au fost trimise să facă dans, iar prostănacii de presă vorbesc despre "poza momentului" 
şi alte aiureli din Lumea Veche.

Dom-le, s-a dat startul şi veţi vedea treaba asta. Sforarii se confruntă cu cel mai mare coşmar al 
lor: au descoperit că există un păpuşar mai performant decât ei. Şi pentru că nu vor să priceapă 
faptul că în spate nu se află nimeni, panica în rândul lor va creşte şi mai tare. Pur şi simplu ei nu pot  
înţelege ce înseamnă a treia forţă şi că aceasta lucrează în oameni şi prin oameni, tot aşa cum şi 
forţa lor a făcut-o până mai acum câţiva ani.

Cât despre Trump, el a fost avertizat că mlaştina aia pe care zicea că o drenează e încă acolo şi  
că s-a ţinut de cuvânt numai parţial. I s-a transmis că bărbaţii puternici se ţin de promisiuni, iar  
acum,  va  trebui  să  cânte  partitura  care  trebuie.  Gestul  simbolic  de  contracarare  a  energiilor  
declanşatoare, prin "acoperirea cu servicii", nu face altceva decât să stârnească zâmbete. Să vii cu 
asemenea  desene  animate,  când  în  spate  se  află  Maestrul  Maeştrilor,  e  jenant.  Ştiţi  vorba  aia 
românească cum că orice naş îşi are naşul? Cam aşa stă treaba.

P.S. Vedeţi pozele făcute la faţa locului. Daţi o căutare pe internet, puneţi-vă la o cană de ceai şi 
studiaţi-le. Veţi găsi multe lucruri interesante pe acolo.
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Europa lor

Om_de_jad: Mvaai, ce săţ povestesc, s-a bosumflat ăştea ca broasca!
Uniunea  Europeană  trebuie  să  înţeleagă  că  poporul  român  este  în  multe  feluri  şi  că 

uniformizarea prin impunere şi  prin pedespse, nefiindu-ne specifică, n-o prea apreciem. Noi nu 
repetăm mantrele  obosite  spuse  de  conducători,  aşa  cum fac  vesticii.  Suntem un  popor  viu  şi 
vibrant, cu comportament divers. Europa ori va înţelege asta, ori îşi va pierde din sprijin.
Faptul că ei vor să comunice doar cu yesmeni, arată o abordare foarte infantilă. Incapacitate lor de 
ţine unite o serie de popoare cu cultură şi personalitate diferită de a lor, pune sub semnul întrebării  
principiile lor de funcţionare. Trebuie să se hotărască dacă vor o europă unită sau vor o europă 
condusă doar de ei, cu noi pe post de executanţi. La rândul nostru, trebuie să ne hotărîm şi noi ce 
vrem.

N-au  dat-o  afară  doar  pe  Diana,  au  dat  afară  şi  o  parte  din  poporul  român pe  care  ea  îl 
reprezintă  acolo şi  care  a  votat-o.  Este  o lipsă de respect  a  filfizonilor  cu pretenţii  de  indivizi 
manieraţi - mulţi dintre ei dependenţi de narcotice - faţă de o bună parte a populaţiei care gândeşte 
şi simte ca Diana.

Ea  a  fost  trimisă  acolo  ca  reprezentant  şi  asta  face,  reprezintă  punctul  de  vedere  al  unui 
segment de populaţie din România. Ceilalţi, yesmenii şi restul, reprezintă alt punct de vedere, al  
unui alt segment de populaţie. E ok şi asta. Uniunea ar trebui să ne reprezinte pe toţi, nu să bage 
pumnul în gura celor care nu dansează după ritmul impus de ei. O europă puternică şi flexibilă ar  
trebui să facă faţă cu uşurinţă criticilor, venind cu contraargumente credibile. Sincer, n-am văzut 
niciun contraargument la adresa Dianei, ci doar cânii de serviciu asmuţiţi împotriva ei şi eternul 
"ieşi  afară dacă nu faci  frumos,  cum face lumea <cilivizată>!".  Asemenea atitudine,  venită  din 
partea  unor  indivizi  a  căror  conducătoare  e  acuzată  că  a  făcut  afaceri  murdare  cu  mafia 
internaţională a vaccinurilor, este iarăşi o dovadă de ipocrizie marca vestului european sălbatic. 

Ca român, poţi să fii sau nu de acord cu modul în care ne-a reprezentat acolo Diana. Cui îi 
place o votează, cui nu-i place, n-o votează. Dar nu stabileşte ueropa cum trebuie să simtă românul  
sau cum să se exprime. Diana n-a lovit cu papucul vreun câine de-ăla de pază, doar a spus ce se află  
pe sufletul unui segment destul de mare de români, pe care vestul se * cu boltă. Este reprezentantă 
şi reprezintă bine. Yesmenii să-i reprezinte pe ceilalţi români care gândesc altfel şi totul e în regulă. 
Sau europa e icapabilă să zuporte un "asemenea mod de exprimare"?

La cât  a  furat  vestul  european sălbatic  de pe aici,  mi  se  pare  că  Diana a  fost  elegantă  şi  
manierată. Stai să vezi ce le-ar zice românii dacă ar avea ocazia!
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Limbaj şi mesaj

Om_de_jad:  Am citit şi eu ieri mesajul transmis de Mănăstirea Petru Vodă, Dianei Şoşoacă. 
Ideea principală care se desprindea din mesaj, ar fi fost că acţiunile ei din şparlamentul european ar 
fi întinat cumva valorile creştin-ortodoxe. Bun, am înţeles punctul lor de vedere, numai că Diana 
Şoşoacă nu s-a dus acolo ca reprezentant al BOR sau ca un vector al ortodoxiei, ci doar ca om 
politic, reprezentant al unui segment de alegători. Faptul că a declarat că e ortodoxă şi că se trage 
dintr-un popor ortodox, n-avea cum şi n-are cum să afecteze ortodoxia, tot aşa cum un politician 
şahist care strigă în şparlamentul european că dă şah la rege, n-are cum să aibă legătură cu jocul de  
şah sau cu şahiştii internaţionali. Evident, nu compar otrodoxia cu şahul, deci vă rog să nu săriţi 
calul la mine.

N-am  înţeles  exact  din  comunicatul  Mănăstirii  Petru  Vodă  dacă  ei  sunt  doar  împotriva 
limbajului, sau sunt şi împotriva mesajului. Adică pot înţelege că nu-s de acord cu limbajul, dar aş fi  
curios să văd ce părere au avut despre mesaj, mai exact, dacă s-au bucurat de faptul că Ursula a fost 
realeasă şi că astfel, stânga radicală poate să ţopăie în continuare pe cadavre. Înţeleg că i-a deranjat  
"circul" făcut de Diana, dar nu mi-e clar dacă i-a deranjat şi circul macabru cu victime reale, făcut 
de Europa în timpul plandemiei. Poate scriu într-un alt comunicat dacă i-au deranjat şi crimele  
făcute atunci.

Nu ştiu dacă i-a deranjat pe cei de la Mănăstirea Petru Vodă modul în care guwernul a folosit 
BOR pentru promovarea vaccinului, sau faptul că doi ani au închis bisericile, că un an n-am avut  
voie să sărbătorim Învierea Fiului  Domnului  şi  că preoţii  au fost  forţaţi  să  ţină slujba cu gura 
astupată de cârpă. Sau dacă le-a plăcut cum au fost oamenii bătuţi de miliţieni, la ordinele Ursulei şi 
a pretenilor ei mafioţi. Mi-ar fi plăcut ca Mănăstirea Petru Vodă să facă diferenţa dintre limbaj şi  
mesaj,  condamnând (eventual)  limbajul,  dar  fiind  de  acord  cu  mesajul.  Un mesaj  care  a  făcut 
referire la uciderea oamenilor prin metode abjecte, îngroparea lor în saci de plastic şi cu ciment pe 
piept, la mafia vaccinurilor plătite din buzunarul public, la folosirea oamenilor pe post de cobai, 
interzicerea dreptului  la  liberă  exprimare,  interzicerea dreptului  la  a  decide în  ceea ce priveşte 
tratamentele medicale, cenzură, încălcarea Constituţiei şi altele - toate, o frumuseţe.

Cei care se iau de limbajul Dianei, uită să-şi dea acordul sau dezacordul în ceea ce priveşte 
mesajul transmis acolo, sau pur şi simplu nu vor să o facă. Iar icoanele folosite în cuibul sângii  
radicale într-o formă ostentativă nu au avut nicio legătură cu abordarea ortodoxă şi nici nu aveau 
cum să aibă, din moment ce Diana acolo nu reprezintă ortodoxia sau BOR. E om politic de credinţă 
ortodoxă, care a ales să se apere de draci scoţând icoanele la înaintare. Că e un gest greşit sau nu din  
perspectiva teologică nu e foarte relevant, din moment ce ea acolo nu este un model al ortodoxiei, ci 
doar un credincios aflat în faţa unor adepţi ai satanismului neo-marxist, protejându-se cu icoanele în 
timp ce îşi face treaba pentru care a fost trimisă acolo. Deci nu uitaţi de mesaj, bine?

Iar legat de limbaj, am şi eu două cuvinte de spus, pentru că ştiu că mesajele mele ajung într-o  
formă sau alta la Diana. Modul în care alege să se exprime o priveşte, nu despre asta e vorba. 
Fiecare se exprimă cum vrea şi îşi asumă consecinţele: e dat afară, plăteşte amenzi, nu obţine ceea 
ce şi-a dorit din cauza limbajului folosit şi aşa mai departe. Totuşi, aş vrea să spun câteva lucruri  
acum, că s-a ivit ocazia.

Vadim Tudor a avut enorm de suferit din cauza limbajului folosit. Diana e arătată cu degetul 
acum pentru că ar fi mahalagioaică. Despre Vadim se zicea că are gura mare la momentul în care  
trăia şi oamenii au sărit şi atunci peste mesajul lui şi au preferat să se preocupe doar de limbaj.  
Adică ăştia furau de rupeau şi jumuleau pielea de pe noi, iar pe cetăţeni în f* grija de expresiile  
folosite  de  Vadim şi  de  faptul  că  jignea  mafioţii.  N-o  compar  pe  Diana  cu  Vadim,  pentru  că 
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abordările lor sunt diferite şi sunt doi oameni diferiţi. Dar Diana are circumstanţe atenuante pentru 
că e femeie şi femeile sunt mai energice şi emoţionale (pe mătrăguna aia care a dat ordin s-o scoată 
afară din şparlament, n-o pot numi femeie). Româncele sunt expresive şi când se enervează fac 
scandal - nu trebuie să vă învăţ eu treaba asta, aveţi pe lângă voi românce şi ştiţi că multe dintre ele  
fac tărăboi când le sunt încălcate drepturile sau când se simt jignite. Că ne place sau nu, astea-s 
româncele noastre, personal n-am nicio problemă cu modul lor de exprimare şi prefer de o sută de  
ori să aud discursul unui om care ţipă şi înjură vârtos, dar e om şi e viu, decât discursul sec al unei  
entităţi  cu comportament de chatgpt, aşa cum era madam care a spus Rome în loc de room. E 
punctul meu de vedere, mi l-am scris aici şi nu trebuie să fiţi de acord cu el. Eu am zis ca să zic.

Vadim n-a ajuns preşedinte din cauza limbajului, nu din cauza mesajului. Orbiţi de ambalaj, 
cetăţenii responsabili cu estetica lingvistică i-au votat pe ăia care foloseau o exprimare fromoasă şi  
un comportament de hoţi. Rezultatul îl vedem, iar acum mulţi îl regretă pe Vadim. Repet, nu vreau 
să-i compar pe cei doi pentru că nu văd rostul, dar îi atrag atenţia Dianei că oamenii vor avea  
tendinţa să repete greşelile din trecut. De ce? Nu ştiu, poate pentru că nu-s capabili să vadă dincolo 
de limbaj, sau poate că le place în mod deosebit să fie buzunăriţi în timp ce li se vorbeşte frumos. O 
fi şi asta o chestie de români, habar n-am.

Deci discuţia cu Diana care a jignit ortodoxia este apă de ploaie. Ea nu are cum să jignească 
ortodoxia, pentru că nu e purtător de cuvânt al ortodoxiei sau reprezentant BOR, ci un om politic de  
religie ortodoxă. Cum înţelege ea ortodoxia şi cum consideră să şi-o exprime, mă scuzaţi, dar nu are 
nicio legătură cu ortodoxia în sine, ci cu felul omului de a fi şi de a se exprima. 

Dar dincolo de discuţia noastră de mahala despre cum a făcut Şoşoacă ţara de ruşine în faţa 
consumatorilor de substanţe psihedelice, membri ai grupărilor mafiote şi realizatori de genocid, să 
ştiţi că treaba s-a pus pe repede înainte la nivel internaţional. După glonţul care i-a găurit urechea  
lui Trump, s-a stabilit să fie tăiată partea de final din scenariul de film pe care-l trăim de câţiva ani, 
iar agenda s-a accelerat. Au renunţat la nişte episoade cu Donna şi cu Brandon. De ce? Pentru că 
unii şi-au dat seama (inclusiv candidatul republican), că puteau să moară ca proştii jucând într-un  
film în care au fost atraşi aiurea, fiind şi foarte prost plătiţi. Iar ceilalţi se jură pe mă-sa că n-au fost  
ei regizori, lucru care e adevărat. Tocmai ce v-am scris în articolul precedent că de vină n-a fost  
nimeni. Şi în timp ce doi se bat, al treilea câştigă. Iar al treilea, care e Nimeni, a ales deja numărul  
777 pentru scena respectivă cu Şoşoacă, aia în care ne-a făcut de râs prin şparlamentul cu hoţi. 
Evident, e vorba de întâmplare, hazard şi mişcarea browniană.

P.S. Dacă trebuie să ţinem de ceva şi de cineva, zic să ţinem de pantaloni şi de cine se află în ei,  
pentru că unii dintre cetăţenii cetăţii vor rămâne cu dânşii în vine. Vremea fentelor şi figurilor a 
trecut. Ăştia deja se acuză reciporc de agresiuni şi victimele s-au schimbat una cu cealaltă. Vremea  
mesajelor pufoase s-a terminat, iar Diana ştie treaba asta. Într-un an de zile, e posibil ca limbajul ei 
să devenă regulă generală, pentru că panica dă naştere la sentimente explozive şi la mult patos. Şi  
atunci, aceiaşi indivizi care sunt acum împotriva mesajului de mahala, s-ar putea să-l aprecieze  
intens pe motiv că e limbaj european de mahala. A, şi să ştiţi că intervenţia Dianei a condus la multă 
apreciere din partea unor europeni care îşi găsesc în ea o modalitate de a se exprima. Cum spuneam  
în articolul precedent, pumnul în gură nu rezolvă problemele - dimpotrivă, face gura şi mai mare.

Eu n-am nicio treabă cu faptul că Diana a ţipat la delicaţii ăia. S-or fi speriat, or dormi prost 
noaptea, treaba lor. Eu am fost atent la mesaj, nu la limbaj. Şi pentru mesaj au scos-o afară din  
şparlament, nu pentru limbaj - îi doare pe ei la bască de limbajul folosit de ea. Ce să zic, s-a simţit  
răniţi la timpane!

Şi încă ceva: de exemplu, mie nu m-a plăcut când recita Nichita propriile poezii, dar creaţiile  
lui făceau să stea mâţa în coadă. Acuma să nu ziceţi că o compar pe Diana cu Nichita, că nu asta 
fac. Am dat doar un exemplu de diferenţă între limbaj şi mesaj. E bine să ţinem cont de ambele, nu 
să ne ghidăm după expresii de tipul "e ruşîni, mamă, e ruşîni!"), mai ales cânde e vorba despre 
politică.
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Pă la Olimp

Om_de_jad:  Săptămâna asta fu la modă profu cu fustă. Cu nişte zile în urmă, era la modă 
"circul" făcut de Şoşoacă şi cu glonţu dîn urechiiea lu Tramp. Mai înapoi niţel, scandalul cu sfinţii  
canonizaţi. Olecuţă mai înapoi, ursul carpatin şi dacă să-l vânăm sau nu, apoi cu manelele de la cold  
play, cu Gheboasa şi cu pădurile care ardea toată planeta, cu Euroviziunea şi puştiul ăla cu fustă  
care a câştigat, cu cipsurile dîn greieri, cu ăla care i-a băgat la aia mâna în chiloţi când s-a dus să să  
spovedească şi cu câinii care te mirosea dă covid şi cu epoleţii cu cap dă mort a lu Israed Al Rahan.
Dacă înainte era săptămâna şi scandalu, acuma bagă ăştea scandal la prăvălie dân trei în trei zile, iar  
oamenii sare ca broasca de la un subiect la altu, convinsă că face ceva important dacă dă dân gură  
pă temele propuse.

Acuma la modă e scandalu cu jocurile dân Muntele lu Olimp. JOcurile zeilor şi zmeilor. Şi ca  
de fiecare dată când se schimbă scandalu săptămânal, lumea se irită, se oftică, le creşte tensiunea şi 
ia tertensiv, zice nasoale, se ceartă cu toţi, scuipă în sân şi aşteaptă momentu să fie la modă alt  
scandal. Treaba voastră cum făceţi, eu zic că ăştea face mişto dă voi ca dă ham-ham.
Purtătorul dă lumină (ăla cu torţa) va scoate la vedere fiecare ungher întunecat şi de-aia nu va mai fi  
nevoie de masonerie, fiindcă ea e reprezentanta obscurităţii (făcea lucrări dă pavaj în plan fizic în  
absenţa luminii).

În lumea nouă nu se poate să cerem adevărul şi să ne păstrăm minciunile intacte. La lumină să  
vede mucegaiul şi stâmbătatea oamenilor, ipocrizia şi falsitatea lor. Dăcât că lumina e rece, da dă 
luminat luminează ca lefrectoru.

De fapt primu care şea bătut joc de Cina cea de Taină a fost DaVinci, dar era mai greu de 
înţeles la 1495, că individu mânjea frumos pentru patronu lui, Ludovic Forţosu. Da ştiţi cum e?  
Frumuseţea  stă  în  ochii  privitorului  şaşa  e!  De  egzemplu  eu  când  beleam ocii  la  mânjeala  lu 
DaVinci, vedeam exact ceea ce au prezentat ăştia la Periş ieri, nu alceva. Acuma eu aş vorbi cu voi  
să vă spun ce-au prezentat ăia acolo pă ansamblu, da nu cred că e momentul potrivit. E lumea prea 
indignată şi prea inflamată, prea otărîtă să-şi dea cu părerea dăspre cum lea jignit cineva o mânjeală  
cu altă mânjeală. Timpu e dat dreacu, cu timpu te obijnuieşti cu el şi începi să croşetezi credinţi. Da  
noi vrem adevăru cică, da vrem să ne păstrăm şi minciunele dă fundament: mânjelile,  statuele, 
frazele noastre freperate. Deci cam aşa.

E interesantă mişcarea cu Madame Deficit, iar faptul că încă-şi ţine capul în mâini dupa tâta 
timp şi mai şi vorbeşte cu dânsu, arată că neşte unii va hali cozonac îndesat pă gât. Noii săraci, mai 
egzact săracii bogaţi, nij nu ştie că abea aşteaptă. Bate dân palme şi să bucură ca pinguinii, crezând 
că ai cum să fii bogat într-o lume fără săraci.

Vă pupă Jean şi vă salută cu respect! Ziceţi acolo ce aveţi de zis cu patos şi când vă calmaţi,  
zicem şi despre simbolistica non-binară, că de acolo pleacă toată tărăşenia.

Dacă vreţi, vorbim ACUM despre câinii care te miroase dă covid, dăspre manelele de la cold 
play şi  dăşpre Gheboasa.  Pentru mine e încă de actualitate toate subiectele,  le yubesk pe toate 
scandalele şi ţiu minte, mânca-v-aş, că dacă nu, uit.

FOTO  CU  MÂNJITORU  (ia  uitaţi-vă  ce  moacă  dă  om  cinstit  are,  dă  respectabil  şi  dă 
venerabil!). Ştia el PRECIS cum a fost la Cina cea de Taină şi a mânjit la perfecţie chestia aia care 
pentru unii a devenit adevăr ş-a zis "da, frate, egzact aşa a fost acuncea, ce bine că ne-a arătat Nea', 
adevăru!".

De fapt, ăia l-au parodiat pe DaVinci, iar ăsta chiar este un mesaj important. Un mesaj care se 
referă la devoalarea obscurităţii,  luminată de lumina purtătorului  de lumină -  cel  care a adus-o 
acolo.
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Cine credea în mânjeala mânjitorului,  probabil  că acum se simte lezat.  Noi vorbim despre 
Adevăr  sau  despre  mânjeli?  Cine  ar  vrea  să  ştie  ceva  despre  Cina  cea  de  Taină,  poate  să  se  
intereseze de Taine în general şi  apoi să caute experienţa respectivă în lumina şi  sub claritatea  
rugăciunii. Şi Slavă Domnului, cine vrea, are pe unde să se intereseze despre Taine, nu e nevoie să 
caute Adevărul pe la mânjitori. Deci ca concluze, ăştea a parodiat parodia lu DaVinci, adică zis mai 
pe alăturea, a parodiat masoneria. Sângili dă la sfârşit care sare peste tot ca la Kill Billl, nuştu ce ar  
putea să însemne, o fi checeap dulce. La fel, Turnefelu' fu bohsit şi el în roşu zilele trecute, da iar nu 
ştiu ce-ar putea să însemneze. Cre că le e foame la ăştea dă tot pune checeap peste tot, da chiar şaşa,  
să vrei să mănânci Turnefelu e prea dă tot!
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Cauze şi mecanisme subtile legate de declanşarea afecţiunilor la 
nivelul sistemului genital masculin

(fragment din Cursul de Fitoterapie Online) 

Om_de_jad:  Deşi  în  aparenţă  par  mai  liberi  decât  femeile,  nici  bărbaţii  nu  scapă  de 
constrângeri sociale legate de comportamentul lor sexual. Dacă în cazul femeilor, cauza presiunilor  
sociale are la bază evitarea unor sarcini nedorite, în cazul bărbaţilor, pe lângă acest lucru (fiindcă 
nici ca bărbat nu doreşti să faci copii din întâmplare), apare şi preocuparea legată de performanţă. 
Dorind să se asigure că vor avea cât mai rapid urmaşi sănătoşi şi puternici, presiunile rudelor asupra 
cuplului ("faceţi şi voi copii, nu staţi aşa că îmbătrâniţi!") se răsfrâng atât asupra femeii, cât şi  
asupra bărbatului. De la "nu fi mototol", "fă acum copii cât eşti tânăr", "vezi că femeilor le plac  
bebeluşii" sau "femeia te lasă dacă vede că nu eşti în stare să faci copii cu ea", până la glumele - de 
multe ori nepotrivite şi cu trimitere la o posibila impotenţă - "dacă nu ştii cum se face sau ai nevoie  
de  ajutor,  chemă-ne!",  toate  acestea,  suprapuse  peste  înclinaţia  înnăscută  a  bărbaţilor  către 
competiţie  şi  performanţă,  reprezintă  combinaţii  greşite  care  pot  genera  în  timp  afecţiuni  ale 
sistemului genital masculin.

Dorinţele sexuale ale bărbaţilor nu se încadrează totdeauna în normele generale acceptate de 
societate. Şi pentru că femeile au tendinţa naturală să se pună în acord cu planul social, bărbaţilor le  
va fi greu să-şi exprime aceste dorinţe din teama de a nu fi refuzaţi sau consideraţi anormali. Şi  
pentru că femeile refuză de multe ori dorinţele sexuale ale bărbaţilor, dacă acestea nu se încadrează 
în  tiparul  stabilit  de  societate,  aceştia  fie  se  înhibă  şi  în  timp pot  apărea  probleme de  erecţie,  
ejaculare prematură,  impotenţă sau probleme de prostată,  fie caută să-şi  îndeplinească dorinţele 
sexuale în afara cuplului, motiv pentru care se expun unor boli cu transmitere sexuală, infecţii sau  
chiar probleme de natură emoţională cauzate de sentimentele de vinovăţie.

Pentru a remedia problemele de natură sexuală, vom apela în primul rând la plante care să  
vizeze afecţiunile fizice de care suferă bărbatul respectiv. Ca şi în alopatie, vom trata infecţiile cu 
antibiotice pe bază de plante (iarba şarpelui, bătrâniş, cimbru de grădină, chimen, rădăcină de lemn 
dulce, lipicioasă, pufuliţă cu flori mici, ghimpe), vom reduce inflamaţiile folosind antiinflamatoare 
(frunză de coacăz negru, flori de gălbenele, frunză sau rădăcină de captalan, traista ciobanului) şi  
vom folosi plante antifungice acolo unde este necesar (cuişoare, scorţişoară, rostopască, lichen de 
piatră, pelin, frunză de frasin).

Dar  dincolo  de  tratarea  afecţiunii  fizice,  vom  alege  plante  care  să  remedieze  contextul  
emoţional  subtil  şi  cauza  psihologică  responsailă  cu  declanşarea  afecţiunilor,  ţinând  cont  de 
tipologia umană a respectivului şi de predominanţa energiei aerului, a focului, a pământului şi a  
apei, în structura energetică subtilă a acestuia.

Astfel,  acolo unde există probleme de erecţie, vom căuta să înţelegem cauza emoţională şi 
psihologică a acestora, utilizând plante care să dea încredere în sine şi în propriile performanţe de  
natură  erotică  (ghimpe pentru îmbunătăţirea  controlului  sexual,  năpraznic,  ţelină şi  rădăcină de 
pătrunjel pentru îmbunătăţirea funcţiilor erectile, ghimbir şi hrean pentru ieşirea din zona de confort 
şi sporirea dinamismului).

Acolo unde există sentimentul de vinovăţie sau impresia de murdărie interioară, vom alege 
plante care să refacă legăturile dintre om şi planul divin, care să dea senzaţia de curăţare interioară 
şi de punere în acord cu Domnul şi întreaga sa creaţie (iarba Sfânului Ion, busuiocul cerbilor, urzică 
moartă albă, coada-calului, coada-şoricelului etc). Plantele care facilitează claritatea mentală vor fi  
folosite pentru a rezolva problemele de natură emoţională, ştiut fiind faptul că un mental curat va 
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conduce mult mai uşor omul către coerenţa emoţională (brusture, pelinariţă, anghinare, bătrâniş, 
colţii-babei). Dacă se simte nevoia de protecţie, o vom crea prin intermediul plantelor medicinale 
care oferă acest sentiment: trandafir, muşeţel, pătlagină cu frunză îngustă, anason şi fenicul, mărar  
şi coriandru sunt numai câteva exemple.

Pe tipologii, vom căuta să stimulăm energia subtilă a pământului, la indivizii cu exces de aer  
subtil, în încercarea de a obţine stabilitate şi fermitate în ceea ce priveşte sentimentele interioare.  
Vom  domoli  pornirile  explozive  şi  exagerările,  la  indivizii  cu  exces  de  foc  subtil,  fie  prin 
diminuarea elementului aer, fie prin sporirea elementelor subtile de tip pământ şi apă. În fine, vom 
facilita ieşirea de sub influenţa forţelor de inerţie la indivizii cu exces de pământ şi apă subtilă, prin 
stimularea focului şi a aerului subtil, pentru a-i scoate pe aceştia din zona de confort şi complacere,  
căutând să stimulăm dinamismul şi manifestarea forţei lor interioare.

Dar pe lângă plantele medicinale folosite, bază reparării problemelor de natură emoţională, o 
constituie totdeauna armonia cuplului.  Discuţiile nepărtinitoare, purtate din dorinţa de a rezolva 
conflictele şi  nu de a le spori,  sprijinul reciproc în rezolvarea problemelor,  atenţia şi  respectul, 
împreună cu intenţia sinceră de a ajuta, vor grăbi procesele de vindecare şi vor contribui la starea de 
bine generală în interiorul cuplului, cu consecinţe benefice atât asupra sănătăţii celor doi, cât şi a  
celorlalţi membri ai familiei.
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Tic Tac Toe

Om_de_jad: Am o rugăminte la voi: când daţi share sau puneţi ce scriu aicişa pe undeva pe la  
voi pă păgini, luaţi tot articolu nu dăcât bucăţi. Ţineţi minte că eu nu fac risipă dă cuvinte, iar ceea  
ce scriu are un rost doar dacă se preia textul integral. Sper că s-a înţeles că eu sunt o interfaţă dîntre 
public şi neatinşi, dar şi invers. Sunt care pot să fac asta în mod echilibrat şi cu bun simţ, respectând 
pe  fiecare  în  parte  şi  înţelegând  motivele  fiecăruia  să  facă  ce  face.  Aşadar,  pentru  că  nu  ştiţi 
niciodată cui îi scriu, cui transmit şi ce transmit, dacă daţi copy/paste dacă vreţi voi cuadevărat, da 
vă rog să preluaţi tot mesajul, nu fracmente.

Bun, să începem. Acum, că s-a potolit lumea în legătură cu conspiraţiile legate de dansurile de 
la Periş, şi a trecut la lucruri mai serioase gen scandalul cu Bulai şi cu Pieleanu şi cu boxiorii care 
loveşte genu cu pugnii, poci să încep a aborda problema legată de buletinul informativ de la J0,  
adică cincinalu' cum se zicea pă vremuri ş-acu e tot aşa, dăcât că e şeptimal. Da pentru asta şi pentru 
a înţelege buletinul informativ respectiv, trebuie început cu începutul şi nu cu sfârşitu. Bine, nu cu 
începutul-începutului,  pentru  că  ăla  s-a  întâmplat  cândva  înaintea  ierei  noastre,  doar  că  cine  a 
început cu sfârşitu la dezlegarea lu puzle, n-a înţeles mesaju şi s-a supărat dă blasfemia la adresa  
selfiului dă Periş, intitulat "China Cea de Taină", crezând că treaba asta e dăspre alceva. E bine că  
lumea a sărit la scandal când orcii a blasfemiat, dar atât. Mesaju e altcumva, că daia sa supărat  
firmele pă ei şi nu le mai dă masai.

Întrebare: de ce băieţii care munceşte mult (e harnici), adică lucrează la mai multe serviciuri,  
are ochii albaştri?

Răspuns: dân cauză dă ADN. Care ştie, ştie, da să n-o băgaţi pă aia cu r@sy@l@, că e partitură 
veche şi nu ţine.

Vedeţi, când s-a stabilit să să pornească paranghelia lu Ovidiu Istovitu, unii dântre semenii  
noştri a ştiut mai multe dăcât toţi ăştilanţii semeni dai noştri. Într-un mod suprinzător pentru modu 
obişnuit de a lucra, Patria Aripiori nu s-a numărat printre cei informaţi în legătură cu ce avea ăştia 
de gând ca să facă. De ce? Pentru că ăştia care crede că e şefii şi la bine şi la rău şi care-n general le  
şi iese, a ales să nu le spuie nimic despre ce urma să să întâmple. Aşa a vrut ei, aşa a ales ei. Bine,  
totuş cu o excepţie care bate regula şi care am să o menţionez eu pe ea la final ca să rămâie scris.

Ca categorii dă selectaţi, s-a ales politicieni, doftori şi militari, câte trei buni şi trei răi, adică 6 
politicieni (câte trei buni şi trei răi), 6 doftori şi 6 militari, tot aşa, trei într-un fel şi trei în alfel.  
Laolantă,  ei  reprezenta Binili  şi  Rău. Scopu? Să aleagă lumea ce vrea. Regula s-a aplicat şi  în 
România cât şi peste tot pe unde s-a dansat jerusalema.

Şacuma o să fac lista lor, a celor aleşi aici, pentru ăia care are sau ştie să citească în stele. Noi 
trebuie să aflăm una-alta despre astea, ca să nu fim suprinşi. Aşadar, ei este următorii:
Dântre politicienii răi, unu încă e în funcţie deşi nu pare prea în funcţiune, iar dântre ăilanţii doi,  
unu a avut funcţie pă timpu plandemiei şi desena cămile, ălălantu încă e în funcţie şi râdea dă să 
strica dă al doilea. Dă primu râde toţi şi nu mai e revelant. Toţi trei a servit lu Rău Absolut.

Dîntre politicienii buni, unu are legături indirecte cu masoneria seQlară, ălălantu zice că nu mai 
are, şălălantu a încercat el ceva pântre primii care a încercat, da s-a retras când şa dat seama că 
scaunu nu să potrivea cu curu lui şi că era să şi cadă când s-a urcat pă el ca să spuie ce voia să spuie. 
Ăştea trei politicieni buni a zis dă la început împotriva lu Rău Apsolut şi s-a bifat în Cartea. Ei este  
unşi să facă trecerea de la politică la nepolitică, dar mandetele lor e neatinse şi se va ţine după legea  
veche. Ei este oameni veichi, pentru că pentru că a ştiut dinainte, ei nu poate să mai fie ca ăştea din  
lumea nouă. A rămas aşa, pen că ei a ştiut, restu nu.
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Dântre doftorii răi, unu s-a activat numa dân timp în timp, la început râdea ca prostu după aia a 
sucit-o ca la Ploieşti şi a devenit serios pă treburile dă care râdea, s-a tras pă linia dân fundal de 
unde a tăiat şi a spânzurat pentru ocultă, al doilea a avut rol principial în păcălirea duşmanilor  
neamului lui, făcându-i păştea să se boteze ca proştii dă mai multe ori cu Necuratu, iar al treilea,  
fuse şi el politician în funcţie o vreme, da l-a dat ăştea jos pă motiv că avea chelie, lucea şi bătea la  
oichi.

Dântre doftorii buni, unu s-a interesat dă politică dă două ori, ălălantu fiind bătrân a fost mai 
dăştept şi şea văzut dă treaba lui, în sensu că dăcât a luptat la momentul oportun pentru Bine ş-apoi 
s-a retras, în timp ce al treilea să pupa în mod legal, legitim şi oficial, cu ultimu politician bun dân 
lista mea dă mai sus. Practic, a fost ales pentru că dacă tot să pupa cu ăla, oricum afla, iar dacă afla  
fără să fie în Liga 666, dădea 667 şi nu mai era ce voia ei. Şi ei a fost trecuţi în Cartea.

În fine, militarii  răi  era unu care e încă parte dintr-un mare Partid Politic Istoric şi  fuse o  
peroadă pă funcţie mare, al doilea nu ştia nimeni dă el, a apărut brusc, a fost vedetă păpuşe şapoi a  
dispărut, iar ălălantu era cam dămult în funcţie şa trebuit să fie demis, nu pă criterii dă competenţe,  
ci dân cauză căntr-un final, ăştea care considera că trebuia să fie informaţi, s-a trezit că n-a fost  
dăloc. Ei nici nu ştia că e militar, aşa dă bine s-a ascuns individu (ce e drept, e dăştept), iar când la  
dat jos, a pus în loc un militar. Probabil dă oftică.

Iar militarii buni... măi băeţi, unu e bătrân tare, iar despre ăilanţii doi nu ştiu nimic, atâta secret  
e în juru lor. Ştiu sigur că egzistă, da nu le ştie nimine numele. O să-l aflăm noi, nicio grije! Şi ei va  
fi trecuţi în Cartea.

Ei bine, oamenii ăştea aleşi să facă 666, a ştiut toţi mult mai multe dăcât a ştiut Patria Aripiori.  
Voi vă daţi seama? Aripiori n-a ştiut pentru că şefii la bine şi la rău n-a vrut ca ele, Aripiorili, să ştie  
şi iaca aşa, n-a ştiut. Şi totuşi, pentru că trebuia să fie şi un reprezentant dal lor care să ştie, a fost  
totuş unu care a ştiut, dar a fost ales fix pen că nu mai era dal lor da fusese. Numai că Gluma e că n-
a fost ales de ei... pur şi simplu nu l-a ales nimeni, sau s-a ales singur.

Acesta este primul episod despre dansurile de la Periş. Trebuia făcută introducerea, că alfel 
vorbeam ca lumea dăspre conspiraţii şi nu dăspre fapte concrete.

Fratili vostru Jean vă transmite salutări!
- Va urma -
P.S. Ceea ce nu ştie ei şi află abia acuma e că s-a ales şi trei oameni care ştia cum să ştie ce face 

ei fără ca ei să ştie că ei ştie şi care a ştiut de la început ce urmează şi care ştie şi ce urmează.  
Acuma faptu e consumat, acuma să poate face orcâte spume, că ăştea trei care ştie ce urmează a  
primit  aprobare  să  spuie  tot  ce  urmează.  Păi  faptu  e  consumat,  se  poate  spune ce  urmează că 
urmează indiferent că vrea unii sau alţii sau nuştu ce, nu mai e niciun secret pen că nu mai e niciun  
pericol. Răbdare şi tutun, că s-a dat aprobare să să spuie ce urmează. Da o să să spuie cu bun simţ şi  
cu consideraţie pentru toate făpturile dă pă Pământu plat, că toate a ale noastre şi pă toate le iubim 
că e fraţii noştri. Informaţia în sine fu ocultată până dă curând, că na, trebuia să facă unii sau alţii ce 
avea dă făcut acolo. Faptu că ăia care e buni a câştigat în locu lui ăia care e răi, ţine de ceea ce a ales 
populaţia care a fost PRINCIPALĂ şi care va fi şi mai PRINCIPALĂ, plus lupta unor prostovani 
gen subsemnatu şi alţi prostovani asemenea, care a zbierat băăă, vedeţi că dăm cu căruţa în gard  
dacă nu cotim! Aşa s-a strigat, aşa trebuia strigat dacă aveai ce. Da care a ştiut şa tăcut, ori o să vrea  
să zică şi n-o să mai aive gură, ori o să strige şi no să mai auză niminea. Dom-le, Lucrurile să face  
cîn le e rostu: căsătorie, casă şî copchii. Toate le face omu la vreme dacă le ştie rostu, nu tardiv, că 
dăgeaba le mai face dacă nu mai foloseşte la nimica.

COMPLECTARE la articol: vedeţi că selectaţii răi şi selectaţii buni, n-a ştiut nici ei la perfecţie  
ce face, dar cu siguranţă n-a fost nepregătiţi complect, ca restu populaţiei. Diferenţa între ei ar fi că 
ăia răii cam ştia pentru cine trage, în schimb, ăştia bunii nu ştie toţi prea clar că a fost selectaţi şi de  
către cine. E mai confuji, da să dezmeticeşte ei pânla urmă.

31



Tincturi din amestecuri de plante medicinale

Om_de_jad:  Vă recomand să nu faceţi tinctură din mai multe plante medicinale amestecate. 
Ştiu că e mai comod să faceţi tinctura aşa, dar pentru eficienţă maximă încercaţi să extrageţi separat  
compuşii fitochimici ai fiecărei specii de plante, pentru că altfel riscaţi să obţineţi altceva decât  
aveaţi în plan iniţial. Iar aici nu este neapărat o problemă chimică, e o problemă de energie subtilă.  
Cei care aţi fost la curs, ştiţi că alcoolul pune o presiune foarte mare pe plante, "furându-le" din 
vibraţia subtilă. Eu nu sunt fanul tincturilor tocmai pentru că plantele medicinale sunt delicate, iar 
alcoolul este agresiv. La tincturi, din punct de vedere vibraţional, trebuie să ştiţi că între plantă şi 
alcool se întâmplă un viol, alcoolul nefiind altceva decât un vehicul fără spirit (prin distilare, se  
crează un vid vibraţional în alcool), astfel că în contact cu plante sau cu orice altă formă eterică,  
acesta va avea tendinţa să o preia, mai exact să o înhaţe. Nu întâmplător se spune că alcoolul face  
omul să-şi piardă sufletul - într-un fel, chiar aşa e.

Plantele medicinale sunt delicate şi odată violate vibraţional, greu de crezut că vor mai sprijini 
un organism bolnav, altfel decât strict prin compuşii fitochimici extraşi. Adică vindecarea se va face 
exclusiv în plan fizic, prin chimie. Nu recomand tinctura, pentru că din punctul meu de vedere este  
un extras din plante traumatizate, la fel și uleiurile așa-zis esențiale, obținute prin presare mecanică, 
deci zdrobite cu o forță extrem de mare în raport cu corpurile vegetale firave ale plantelor. Apa, în  
schimb (mai ales cea de izvor), poartă nu doar substanţele fitochimice ci şi energia vindecătoare a 
plantelor cu blândeţe şi cu acordul lor, direct în cana ta de ceai. La urma urmei, apa este un prieten  
al lumii vegetale, iar plantele uscate (dacă folosiţi plante uscate), se vor delecta cu voioşie atunci  
când sunt rehidratate după multe luni, crezând (săracele) că sunt iarăşi vii. La om, structura eterică  
se pierde la 40 de zile după moarte, dar la plante nu dispare imediat, pentru că spre deosebire de noi, 
ele sunt mai de aici, de pe Pământ. Şi ca să închei, vă recomand să extrageţi separat în alcool ceea  
ce aveţi de extras, combinând abia după aceea tincturile în proporţiile în care aveţi nevoie. Evident, 
o astfel de tinctură nu trebuie folosită mai mult de 21 de zile, fiindcă în timp, plantele pot începe să  
dezvolte între ele relaţii nefireşti. Am zis ca să zic, pentru cei interesaţi de astfel de treburi. Ideea e 
că amestecând plantele în alcool, o tinctură vă iese vouă acolo, dar tinctura în sine va fi mai mult  
sau mai puţin ceea ce v-aţi propus să obţineţi prin acea combinaţie de plante.
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Unde-i unul nu-i putere, unde-s mulţi, puterea creşte!

Om_de_jad:  Azi e duminică şi m-aş fi odihnit, pentru că am tras tare toată săptămâna şi mă 
resimt. Dar pentru că interesul ţării primează şi pentru că mâine este un eveniment care ar putea 
schimba complet perspectiva oamenilor în ceea ce priveşte alegerile din toamnă, am să-mi spun 
punctul de vedere, încercând ca de obicei să sprijin acolo unde dracii încurcă şi dezbină.

Despre ce este vorba: Diana Şoşoacă i-a invitat pe George Simion, Răzvan Constantinescu şi 
Cozmin Guşă la o întâlnire pentru ”coagularea mișcării suveraniste din România”, aşa cum anunţă 
ActiveNews (găsiţi link-ul la finalul articolului).

Întâlnirea va avea loc mâine la Capşa, şi pentru că nu este prea mult timp între acest mesaj şi  
întâlnire,  am rugămintea la voi să trimiteţi  acest  articol  către oamenii  politici  vizaţi,  ca să afle 
punctul de vedere al cetăţenilor în legătură cu treaba asta. Eu vin direct dintre oameni, am contact  
cu ei, le ştiu problemele, ştiu ce gândesc şi ce simt. Vă rog deci să transmiteţi acest mesaj către ei  
prin orice mijloc puteţi, ca să afle ce gândeşte lumea şi ce şi-ar dori de la ei.

Am să fiu direct, pentru că la treburi de genul ăsta nu e loc de literatură şi de poveşti. Oamenii  
aşteaptă să vadă de la liderii politici unitate, coerenţă şi stabilitate. Planuri de viitor e mai greu să 
formulezi  momentan,  fiindcă situaţia internaţională este destul  de incertă chiar şi  pentru marile 
puteri ale lumii. Cel mai important ar fi să ne arate că pot trece peste râca personală, orgolii şi ale 
lucruri care irită oamenii de atâta timp, îi fac neîncrezători şi dezbinaţi. Dacă ştiu să fructifice acest  
moment, mâine s-ar putea scrie istorie, în sensul că cetăţenii ar descoperi că au cu cine vota şi că se 
poate ieşi din mocirla în care ne zbatem de la căderea lui Nicolae Ceauşescu.

Invitaţia a venit de la Diana Şoşoacă. Da, se poate lipsi uşor de la întâlnire, pe motiv că "cine 
se crede ea să ne organizeze" şi alte copilării, însă întâlnirea de mâine nu este despre Diana, este 
despre România şi despre drumul pe care ţara noastră o va lua în anii care urmează. Noi, ca cetăţeni  
îngrijoraţi, aşteptăm de la aceşti oameni seriozitate. Vrem să vedem că au înţeles rolul pe care îl au 
în acest moment foarte dificil, în care se poate merge către pace sau către război. Ei au posibilitatea 
să ne spună dacă alegându-i pe ei, vom alege viaţa sau moartea.

Având în vedere gravitatea situaţiei, orice fel de orgoliu ar trebui să dispară şi să fie înlocuit cu 
respect reciproc, respect faţă de cetăţeni, seriozitate, conlucrare şi simţire. Aceşti oameni, toţi, au 
fost împotriva mascaradei sanitare. Sunt şi alţi oameni politici care au fost împotriva plandemiei, 
doi  dintre  ei  ar  fi  Gheorghe  Piperea  şi  Călin  Georgescu.  Toţi  aceşti  oameni  ar  trebui  chemaţi  
laolaltă, poate nu mâine, dar pe viitor, pentru că datorită lor au fost salvate vieţi. Ne-au dovedit că 
sunt oameni valoroşi, toţi merită respect şi aşteptăm ca în primul rând EI să se respecte reciproc şi  
prin asta să ne dea speranţa că Patriotismul poate învinge Regatul Întunericului.

Oamenii ăştia atât trebuie să facă: să participe, să fie sobri, să insufle curaj şi să colaboreze.  
Este chiar ATÂT de simplu - înainte de a fi om politic, e suficient să fii om şi să arăţi că eşti. Asta 
aşteptăm de la ei şi nu li se cere mare lucru. Dar dacă oamenii vor vedea că orgoliile personale  
primează şi nu interesul ţării, atunci vor considera că nu pot fi reprezentaţi, vor absenta de la vot şi  
partidele politice care ne-au făcut atâta rău vor ieşi învingătoare din nou, pentru că ele au filiale  
puternice şi edili care pot organiza oamenii slabi, dependenţi de sistem sau cu diferite interese, să 
vină şi să-i aleagă pe aceiaşi eterni. Iar în felul ăsta vom fi mai expuşi în faţa morţii, pentru că 
partidele politice mari au anunţat deja că aleg război în loc de pace.

Da, viitorul este fără partide politice şi politicieni, dar trecerea de la politică la non-politică se 
va face cu ajutorul unor oameni capabili  să iubească ţara mai mult decât scaunul de sub fund, 
respectând liberul arbitru, deciziile personale şi suveranitatea individuală. Cei menţionaţi au dovedit 
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deja în timpul plandemiei că oamenii sunt mult mai importanţi decât "varianta oficială", asumându-
şi ieşirea în public, cu toate riscurile de atunci.

Îi iubim, îi respectăm şi îi aşteptăm să ne dea curaj. Ne-au reprezentat şi atunci, sperăm să ne 
reprezinte şi acum.

Domnul să binecuvânteze România şi românii de pretutindeni!

34



Alba-neagra, roşia-albastra, portocalia-înverzita, padişah-mat

Om_de_jad: Articolu ăsta espre ce nu s-a înţeles ieri. O să scriu acum ce nu se putea scrie ieri.  
De data asta, mesajul este pentru voi, care fiind cititori deştepţi, o să aflaţi cum stă treaba.

Ca să înţelegem pe ce lume trăim, trebuie scos nasul din politică şi din partide politice. Mulţi a 
avut  impresia  că  articolul  de  ieri  era  despre  Simion  versus  Şoşoacă,  Georgescu  contra 
Constantinescu, de-alea ca la meciul Steaua-Dinamo. Nu despre asta e vorba, nu e prea multe de  
spus şi cine pricepe, pricepe.

După  ce  scotem nasul  din  politică  şi  partide  politice,  stânga-dreapta,  sus-jos  şi  alte  alea,  
înţelegem că ţara noastră e în situaţia în care nu-şi permite luxul să aleagă. Ţara noastră n-a prea  
ales niciodată şi cine crede că putem alege altceva decât cine să hotărască pentru noi, n-a fost la  
şcoală în prima zi la politică externă şi nici nu se pricepe la sporturi extreme.

Nu se pot da nume, pentru că nu e frumos, stricăm planurile şi încurcăm socotelile. Hai că le 
înşirăm ca pe mărgele, ca să să vază colieru. La noi în ţară, stânga radicală are doi unşi, unu de la  
americanii dămocraţi şi unu de la nemţii socealişti. Ăla care e de la americani nu e preferat de  
populaţie că seamănă cu un personaj din filmele de la hauleoud, iar ăstîlantu al nemţilor, cică, le-a  
cam fost vârât pe gât de şmecherul care zice el că e factor cheie în problema cu Ucraina. E pă dreq! 
Nu e plăcut de nemţi pentru că e şi mare orator dă fel dă rîde curcile şi are şi alură de cizmă. Aşa că 
pen că nemţii n-are încotro dă frica urşilor, mestecă la el şi le vine să scuipe. Bun, deci ca să ne  
înţelegem, asta e ce oferă stânga radicală şi unul dintre polipi.

Ideea e că lucrurile se precipită tare, iar schimbărlle tăvălug care vine ca un ţunami că n-ai ce-i  
face, tre să vie pă cât posibil fără pierderi laterale, fără lupte dă stradă, fără războaie civilizate. Ca  
cum ar veni o intervenţie chirurgicală, pac-pac şi se face linişte. O ştie şi guşterii, orcii nu mai e 
prea mulţi pân zonă ca să-i apere, a rămas ăia cu pu* le n cur care e dă spoială şi dă faţadă, cât să ţie  
lumea enervată.

Deci  nu  merge  să  schimbi  sistemul  fără  să  ai  alternativă,  un  polip  acolo-şa  care  să  preia 
conducerea cât să nu fie degingoladă când vine pistoletu. România e şi ea semnatară la contractu dă  
schimbare,  evident,  nu  vă  aşteptaţi  la  România  eşuată  a  lu  Dulap,  că  aia  a  eşuat.  E  vorba  dă 
România vibrantă, vie şi pulsatorie, care habar n-aveţi o să vă ia peste noapte că e cu zecile de mii,  
pregătiţi deja de forţele patriotice să facă şchimbarea. Are siviurile depuse, e pă poziţie, când se va 
otărî să să dea startu, pac Ion, pac Vasile, te dai bătut? Dacă da, bine, dacă nu şi mai bine că orc cum 
nu mai contezi. Astea e deja pregătite, ce vă zic eu aci e deja ca ciorba care se strică, adică expirată.  
Treburile se face pă la spate, în culise şi n-o să spuie nimeni la televizor cine face şi desface în juru  
ălora care posibil să dispară ca naţie din cauza relelor făcute tuturor, care nu se căieşte şi nu cedează  
dă proastă ce e şi care nu ştie că la wing chun, cu cât dai mai tare, cu atât o iei mai rău în meclă. E 
păcat să dispară o naţie dîn cauza la neşte proşti dă conducători îndrăciţi care nu şi nu, o ţine pa lor.
Aşa, cu România. Fiind semnatară laolantă cu statele suverane care a înţeles mersu (repet, nu vă  
gândiţi că Dulap a semnat, el dacă-l iei repede şi-l bagi în ceaţă, să semnează cu pronumele dă 
Mugu  Riscălescu),  deci  fiind  ea  semnatară  laolantă  cu  statele  suverane  care  vrea  să-şi  ia 
suveranismu înapoi, tre să pregătească polipu suveranist, cacând vine tăvălungu să nu rămâie să să 
uite ca proasta la.

Aşa că a fost somaţi: 1 - om al americanilor republicani, mai izact al evreilor care când o fi  
nasoale în ţara lor, tre să să adăpostească în ţara prietenă până să face curăţenie la ei şi posibil şi 
după, pă termen lung şi nedeterminant, dacă aşa se hotărăşte, 2 - omu masoneriei seQlare, 3 - omu 
masoneriei paşoptiste cu legături pă la Watykan, 4 - omu Chinei şi al mafiei japoneze, 5 - omu 
urşilor, plus gruparea ciobanii mioritici. Ei, delaolantă şi deopotrivă, dacă pricepe somaţia, tre să 
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inventeze  polipu  împotriva  la  golbalişti,  cacum ar  veni  o  dreaptă  radicală  opozantă  la  stânga 
radicală. De restu să ocupă gaşca - artificiile şi confettiurili e dîn partea casei. Se doreşte eliminarea 
americii dă stânga şi a UK-ului, care a făcut (în conformitate cu noile reguli internaţionale) mult rău 
pîn cam toată lumea.

Băi fraţilor, eu zic să terminaţi cu copilăriile! Dacă vreţi să alegeţi ceva, tre să alegeţi din 
opoziţia controlată, alfel veţi fi conduşi de puterea controlată. Dacă vreţi să fiţi visători, fiţi, dar în 
lumea politicii internaţionale nu merge să fii tu lăsat de unu singur să pui tu pe cine vrei şi să faci ce  
vrei, că mori în momentul 2. Eu ziceam ieri că interesul ţării primează şi e bine că avem oameni  
care având însuşi capul pe umeri, ştiu asta şi acţionează ca atare, înţelegând că şi o curvă poate avea 
demnitatea ei, stabilind măcar preţul ca să fie convenabil, împreună cu poziţiile şi practicile la care 
urmează să participe. Cine nu pricepe treaba asta, ori e copil, ori n-a înţeles cum se scriu cărţile de  
istorie,  ori  nu face diferenţa dintre eroii  dîn poveşti  şi  eroii  reali.  Pentru mine,  un ministru de 
externe care pune înainte de toate interesul României, e un erou: la fel ca ţestoasele ninja, la fel ca  
Superman şi ca Zorro. Care nu pricepe, nu înţelege că nu poţi să bagi o minge de folbal într-o gaură 
de biliard.

Aşa că, dacă ăştea a prins mesaju şi să duce la întrunire, avem posibilitatea să alegem din 
polipu patriotic, pă cine vrea muşchiu nostru, adică o libertate dă care n-am avut noi parte neam dă 
neamu nostru. Iar libertatea asta s-a opţinut prin eforturi colosale ale românililor care deşi erea în 
sistem, şi-au iubit totuşi conaţionalii şi n-au trădat cauza, punâdu-şi vieţile lor şi ale familiilor lor în 
pericol. Eu ridic pălăria în faţa acestor oameni de ambele sexe, despre care nu veţi auzi niciodată  
nimic şi care din păcate n-o să fie niciodată trecuţi în paginele de istorie, pentru că aşa a fost mereu.
Deci  repet,  populaţia  este  aşa  de  IMPORTANTĂ,  încât  dacă  să  crează  polipu  patriotic  prin 
înţelegerea  faptului  că  tre  să  fim  uniţi,  la  căderea  cu  zgomot  a  stângii  radicale,  vom  avea 
posibilitatea să alegem dacă vrem în continuare cu americanii şi cu israelienii, dacă vrem cu ruşii  
sau cu chinejii şi japonejii, dacă vrem cu Niculae Bălcescu sau dacă vrem să fim ciobani mioritici,  
situaţie în care vaca mtrebui să ne pregătim dă un război civil în care făcem noi rumânii dă capu 
nostru, multă vărsare dă sânge şi iese ori linişte şi prosperitate după războiu respectiv, ori dovdim că 
nu suntem capabili să ne autoconducem, moment în care una dântre enumeratele dă mai sus va da 
două şuturi în cur la neînvinşi şi va stabili definitiv şi irevocabil, că România nu e capabilă să să  
conducă vreodată. În felu ăsta, vom intra în Lumea Nouă ca colonie, ceea ce nu e neapărat mare 
rahat, dar na, acuma avem ocazia să alegem ce vrem noi, inclusiv răsboi civilizat dacă asta vrem. 
Alegem CE VREM NOI, cu condiţia să să construiască polipu. Nu să construieşte, România devine 
colonie dân start, intrând la pachet cu ce s-alege pentru noi. Ca la 7 kingdoms. No să să ştie ce se va 
alege, e ca la LOTO 4 dân 69.

Concluzie: dacă să face polipu, avem voie să alegem ce vrem noi, nu să face polipu, să alege 
pentru noi şi aia e, că ăştea care e deja nu mai merge aleşi, indiferent câţi i-ar dori. Pur şi simplu  
actualii a dat eroare. Iar dacă se merge pe varianta ciobănismului mioritic, adică cum pare că vrea 
majoritatea tineretului înflocărat care nu ştie prea clar la ce să răscoală şi care posibil se va ceva pe 
el dă frică când va vedea sânge dă om, că ei şi la sânge dă găină li să face rău, deci dacă tot insistă şi 
insistă se va crea acum şi posibilitatea deciziei dă răsboi civilizat. Orcum Termenul final în care s-a  
termenat cu încercările de orice fel e 2031 când or ne făcem suverani în clar, ori o să alege ăştea alţi 
suverani pentru noi. Aia zic că acuma încă e foarte flexibilă situaţia şi tre să profităm dă ea, că de-
aia am scris ieri ce am scris. Sper că acuma s-a înţeles, că mai clar de atâta nu am ce explica,  
înţelegeţi şi voi de ce, că nu e frumos să ne căcăm pe munca altora.

Aşa, legat de informaţi. Informaţii are acuma ultima ocazie să mai fie informaţie pă viitor. Să 
priceapă că Ţara este cea mai importană şi să servească Cauza pentru care a jurat că apără cetăţenii. 
Vechea padarigmă nu mai e, indiferent ce trâmbiţează şi trombonează ăştea pă la festivale şi arată  
monştri  care  scoate  flăcări.  Informaţii  are  şansa  să  arate  că  ţine  cu  poporu  şi  foloseşte  toate 
aflăturile în interesu năcăjiţilor. Vremea nedreptăţilor nu le mai serveşte şi care înţelege din timp că 
de fapt e vorba de o îndreptare spre normalitate care nu poate fi oprită, va avea dăcât dă câştigat. 
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Cine 8 pune, se pune cu Înfofolitu şi va cam fi îndepărtat şi marginalizat pe la margine. Dacă 
suntem deştepţi, avem ocazia să facem ţara noastră mai frumoasă încă, mai deşteaptă încă şi cu de 
toate, ca după aia să ne putem pregăti pentru mia de ani, la finalul cărora va trebui să dovdim iar  
dân nou (şi pentru ultima dată) că am rămas români.

Vă salută Jean, aveţi grije dă voi!
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Suveranismul explicat

Om_de_jad:  În  1990,  foarte  puţini  ştiau  ce  înseamnă  management  şi  marketing.  Chiar  şi 
profesorii  care  predaseră  ani  de  zile  echivalentul  acestora  din  vremea  comunismului,  aveau  o 
problemă să explice baza disciplinelor menţionate, pentru că deşi ceea ce ei cunoşteau bine era de 
fapt cam tot aia, lucrurile nu erau chiar aşa. După 1992, economiştii cu experienţă erau deja doxă, 
dădeau clasă chiar şi celor din ţările unde managementul şi marketingul erau la ele acasă, numai că  
a durat puţin timp până s-au lămurit lucrurile.

Cam ca în 1990 e şi acum. O să vă întrebe lumea ce e aia suveranism. S-ar putea să-i întrebe şi  
pe cei implicaţi direct în treaba asta şi să nu ştie să răspundă prea clar, pentru că încă nu s-au scris  
manualele. Aşa că am să dau startul discuţiei acum, fiindcă oamenii deştepţi vor şti foarte bine unde 
să se documenteze ulterior, în legătură cu treaba asta. Nu va fi dificil pentru cine are o atitudine  
deschisă şi flexibilă, pentru că noi ştim deja acest concept, care nu e altceva decât următorul nivel al  
democraţiei. În două cuvinte, se va trece de la democraţia reprezentativă la democraţia reală. Cum şi 
în ce fel, vă voi scrie pe parcurs, fiindcă urmează o perioadă de tranziţie care o să varieze de a o ţară 
la alta, în funcţie de nivelul de pregătire al conducătorilor, în funcţie de opoziţie, de puterea celor 
finanţaţi (încă) de statul paravan şi de capacitatea maselor de a absorbi noul curent politic, social şi  
existenţial, numit suveranism.

Evident, şi acesta este un "ism". Nu putem scăpa de el, fiindcă nu putem sări paşi. N-ai cum să 
ajungi direct adult, până nu treci prin pubertate. Pubertatea este neplăcută, dar necesară. La fel este 
şi  suveranismul,  care  reprezintă  pasul  următor  în  dezvoltarea  omenirii.  Are  avantajele  lui  şi 
pericolele lui, dar din punct de vedere social şi mai ales existenţial, suveranismul va sălta fiinţa 
umană în următoarea mie de ani, din următoarele două motive:

1. Suveranismul este legitim. Face parte din următorul nivel de dezvoltare al omului în linia de 
percepţie socială şi organizatorică, ba chiar voi merge mai departe cu afirmaţiile, spunând că este  
dezvoltarea necesară din perspectiva biblică a faptului că omul trebuie să cunoască Răul şi Binele. 
În punctul în care ne aflăm azi, o treime din populaţia pământului plat a înţeles noţiunea de Rău şi a  
reuşit să înveţe să se ferească de el. În mia de ani care urmează, lucrurile se vor accelera şi din acest  
motiv, omul va trebui să înveţe Binele, pentru ca la final să poată alege în cunoştinţă de cauză, nu în 
ideea de selecţie, cât în ideea de transcendere a celor două noţiuni.

2. Suveranismul face trecerea de la a te lăsa pe mâna altora, la abilitatea de a lua decizii în 
nume propriu. Şi aici, vedeţi, revenim iarăşi la lucruri existenţiale. Domnul a hotărît că libertatea de 
decizie este fundamentală şi totală. Atât de mult o preţuieşte şi atât de mult vrea să o preţuim şi noi,  
încât lasă omul să aleagă dacă să fie cuminte sau să bage singur degetele în priză, hotărând să nu ne 
forţeze să mergem pe Calea cea Dreaptă.

Aşadar,  trăim vremuri  istorice  şi  până  închidem ochii  o  să  mai  trăim încă.  Acum se  face 
trecerea de la Rău la Bine, trecerea de la Întuneric la Lumină, însă pentru creştin, acestea două nu-l 
pot îndepărta de la legătura lui cu fratele Hristos, Fiul Domnului Atotputernic, a Celui care este 
Unicul Suveran. Creştinul care va avea fundaţia bine zidită, va putea înţelege suveranismul aşa cum 
se cuvine, îndeplinind porunca lăsată de Domnul, de a înţelege deopotrivă valorile Binelui şi ale 
Răului.

Şi acum, să trecem la suveranism. Suveranismul tardiv, pentru că eu aşa îl denumesc, trebuia 
implementat încă de acum 300 de ani. Masoneria seculară, care l-a adus în atenţia populaţiei sub 
cunoscutele sloganuri  de libertate,  egalitate  şi  fraternitate,  a  primit  o lovitură cruntă din partea  
steliştilor, care n-au făcut altceva decât să deturneze, să pervertească, să modifice, să spurce, să 
întoarcă  practic  cu  curul  în  sus  aceste  valori  universale  promovate  la  acel  moment  şi  care 
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reprezentau o trecere firească de la societatea de atunci, la ceva care ar fi trebuit să salte omul din 
mocirla în care se zbate de 16.000 de ani.

Da, revoluţia franceză a fost confiscată de o echipă de bandiţi, o grupare pseudo-masonică  
inserată în rândurile masoneriei acceptate, o adunătură de indivizi fără Dumnezeu şi mai ales fără 
scrupule. Această grupare, ne-a dovedit ulterior că avea puterea să modifice considerabil percepţia 
maselor legată de valorile universal valabile. Şi a făcut-o fără nicio jenă, murdărind şi păcălind până 
şi pe masonii de rang înalt, ajungând până la suveranii de mai multe feluri. Slăbiciunea omenească a 
fost exploatată la maximum, până când în cele din urmă, din valorile existenţiale până dăunăzi, au 
rămas  nişte  tinichele,  nişte  fraze  golite  de  conţinut,  nişte  forme  fără  fond,  nişte  fantome.  O 
asemenea mizerie, o asemenea colecţie de valori cangrenate n-a fost niciodată până acum. Până şi 
Cain, primul om care a căzut în asemenea hal că a comis fratricid, a înţeles, totuşi, că a păcătuit, dar  
în schimb, burghezia apărută după furtul revoluţiei franceze, a dansat cu neruşinare pe cadavre, în 
acordurile fanfarei morţii, a degradării generale şi a lipsei de sentimente morale.

Toate aceste deviaţii sunt pe cale să dispară. Aici nu mă refer doar la suveranismul românesc, 
această plantă firavă care tocmai ce-a ieşit din sămânţă şi care trebuie îngrijită până prinde rădăcini.  
Mă refer la tăvălugul internaţional, de care se pare că numai o mică parte a politicienilor noştri a  
devenit între timp conştientă. Lumea Nouă e pe cale să se apară şi nimic nu o poate opri. Copilul 
masoneriei, furat acum trei sute de ani, nu doar că a făcut dinţi, dar o să-i şi folosească. Din punct  
de vedere politic, în România zilelor trecute, au fost tăiate jumătate din capetele de balaur. Dintr-o  
singură mişcare. Vă rog să vă gândiţi la precizia mişcării şi la amploarea situaţiei.

Aşa  că  deocamdată,  reţineţi  că  suveranismul  îţi  dă  dreptul  să  iei  decizii  pentru  tine,  spre 
deosebire de globalism, care presupune să ia totdeauna alţii decizii pentru tine: cât să mănânci, ce să 
mănânci, cu ce să te încălzeşti, ce să gândeşti, ce să simţi, cum să mergi, câtă apă să bei şi de unde, 
dacă să faci sau nu copii... şi dacă să dispui sau nu de corpul tău. Aici s-a ajuns. Identificând centrul  
mărului, viermele a găsit de cuviinţă că e cazul să oblige, să forţeze, să violeze, să întineze. Şi-a 
permis să decidă Totul în numele nostru. De pe scaunul lui de drac, Mr. Global ne-a privit pe toţi cu 
superioritate, rânjind, iar acum a primit o lopată în dinţi.

Păzea, că vine! Fiţi curajoşi, fiţi buni unii cu ceilalţi, purtaţi-vă frumos. Cine înţelege valoarea  
Binelui, va fi lăsat în pace. Cine vrea să oblige, să forţeze, să submineze, să pervertească, să facă  
rău cu intenţie, să nu-i pese, să se caţere, în fine, cine va avea în continuare comportament de 
parazit, va fi îndepărtat.

Pe parcurs, voi mai da detalii. Jocurile olimpice au anunţat venirea Lumii Noi. Nu cu gândaci  
şi cu insecte şi nu cu destrăbălare şi dezmăţ, dimpotrivă. Acolo a fost arătat gunoiul, fără să arate 
(încă) mătura şi făraşul. Mă rog, experţii în minciună şi manipulare au înţeles mesajul şi au văzut că  
vine maşina de strâns gunoiul, motiv pentru care s-au supărat, n-au mai vrut să cotizeze ca de obicei 
şi au crezut că fac ei şi dreg. Fac pe dracu, să crezi că poţi opri omenirea din dezvoltarea ei, e o 
mare aroganţă! De fapt, o singură mişcare şi balaurul va pica mort pe podea. Iar mişcarea respectivă  
n-o vor face alţii, ci noi înşine. Ieşirea din întuneric ne aparţine, noi suntem eroii lumii noastre 
pentru următoarea mie de ani.  Şi  dacă vom avea bună-cuviinţă,  la finalul  acestei  călătorii  vom 
înţelege Binele şi Răul, aşa cum ne-a fost dată porunca. Şi vom merge mai departe.

Reţineţi:  creştinul are dumul lui,  care nu este unul uşor. El nu-şi pune baza în lume, ci în  
Hristos. Lumea are mersul ei, nu trebuie oprită şi în niciun caz forţată. S-a ajuns prea departe!  
Frenezia unora a pus în pericol existenţa tuturor. Aşa ceva nu trebuie să se mai întâmple!
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Ciclopi

Om_de_jad: Motivul pentru care 50% din populaţia pământului plat va rămâne surprinsă la un 
moment dat, ţine de incapacitatea acesteia de a pricepe un anumit tip de umor macabru şi în general 
de a pricepe. Aici nu vorbim despre priceperea în sine. Nu sunt vizaţi cei care-şi văd de treaba lor, ei  
vor fi lăsaţi în pace pentru că au bună-cuviinţă, dar ceilalţi...

Vedeţi, totul porneşte de sus de tot şi se va propaga în jos. Iar cel care este acum la butoane, are  
un umor greu de digerat chiar şi de către oamenii cu ficatul încercat. De pildă, îţi vine greu să râzi 
de cineva care şi-a cusut buzunarul de căptuşeala scaunului şi cu atât mai puţin de unul care şi-a  
bătut singur palma în cuie. E greu să râzi de unul care nu pricepe diferenţa dintre o furnică şi un 
elefant, crezând că sunt la fel şi că diferenţa este doar una de percepţie culturală şi socială.

Mulţi au zis că treaba asta e o boală. Nu e dom'le o boală, e o specie! E specia celui care crede  
că varul e tot una cu laptele praf şi se apucă să-l bea. Specia care crede că a fost născută din Robotul  
Ştefan şi că raţele pot ara câmpul cu plugul. Ei lucrează cu concepte fix acolo unde se impune 
îndemânarea şi au impresia că ceva desenat e totuna cu ceva real, sau că gustul e imaginaţie. 

Care e problema cu ei? Păi, cum să vă zic, în general cădem de acord că nu e o idee bună ca un 
nevăzător să conducă un autobuz. Nu pentru că-l discriminăm (aaaaah, mânca-v-aş gura, ce cuvânt 
e ăsta!), ci pentru că nevăzătorul nu vede. Ar fi simplu şi evident ce e de făcut, dar specia o să vrea 
neapărat ca toţi şoferii de autobuz să fie nevăzători şi pentru asta va fi dispus să sacrifice pe toată  
lumea şi dacă nu reuşeşte, să dea o lege prin care să le scoată ochii tuturor, ca să vadă (mda) şi ei  
cum e şi să se facă dreptatea lui. Şi-apoi, după ce le-a scos ochii tuturor, în mod firesc (iarăşi,  
"mda"), se rezolvă şi problema aia care nu exista, respectiv aia cu şoferii de autobuz nevăzători. Şi  
specia vine cu soluţii.

Apropo de ochi: ăştia au unul singur şi-l ţin şi pe ăla închis. Specie e de ciclopi. Şi problema n-
ar fi că ei au unul singur şi nici măcar că-l ţin închis. Putori cum sunt, ar putea să ne sugă bine-
mersi de taxele şi impozitele pe care le plătim ca să aibă ei privilegii. Privilegii peste privilegii.  
Covoraş special, mâncare specială, protocoale specifice, limbaj propriu, simbolistică şi gesticulaţie.  
Numai că le dai oricât şi nu le ajunge, iar într-un final rămâi tu şi cu ai tăi fără.

Mă, nenică, mă, nu aşa! Problema nu e, repet, că au un singur ochi şi că-l ţin închis, problema e 
că ciclopii au drepturi ca ceilalţi, adică să fie şoferi de autobuz, de exemplu. Sau doftori. Sau dracu 
ştie ce, schiori, ca să dea cu capul în copac.

Să revenim la subiect. E un soi de umor macabru la modă, care se va răspândi în anii care  
urmează. De exemplu să râzi când face unul miocardită în timp ce se pişă. Face hâc-hâc, moare şi în 
cădere stropeşte peste tot. Cică va fi de rîs treaba asta, doar pentru că când te uiţi la el, vezi că  
stropitorul e ciclop.

Umorul ăsta macabru e într-un fel în care nu moare oricine de la el, mor numai ăia care ştiu să-l 
facă pe autorul întâmplărilor respective să râdă în hohote. Se duce ciclopul să-şi deschidă portiera 
de la maşina electrică pe care a cumpărat-o ca să saleveze planeta de încălzirea globală, şi ce să  
vezi, îi explodează acumulatorul şi moare ars de încălzirea locală. V-aţi prins de poantă? Cică e de 
râs, râdeţi!

Că v-aţi prins sau nu, nu-i problemă, vin şi vă plictisesc cu alte exemple. Vine altul care cică e 
învăţător şpiritual, salvează el lumea, îi învaţă pe toţi să ţină picerele încrucişate şi să zică mantre.  
Le zice el la toţi cum să mănânce o mazăre şi o măslină pe zi ca să fie sănătoşi, cum stă treaba pă  
lumeailaltă,  cum e pă soare şi  pă astea şi  băi  frăţioare,  ce să vezi,  într-o zi  face atac vascular 
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cerebral şi rămâne cu gura strâmbă şi incapabil să mai înveţe pe nimeni nimic. Motivul avc-ului? A 
trimes în mod şpiritual lumea la înţepat.

Apoi vine altul care cântă cu p* la la pian şi ce să vezi umor macabru, în loc să-l facă pă ăsta  
să-şi prindă "degetele" cu care cânta, direct în pian, îl pune să cânte la clapă prin toată Europa şi 
SUA şi pă ăia să-l aplaude. Hotărîtorul ăsta macabru este foarte inventiv. Voi aţi prins umorul ăsta  
negru? Aoleu, nu negru!

O mare parte din scamatoriile stângii radicale ar putea fi date în vileag imediat, dacă oamenii ar  
şti ceva despre discipline energetice, adică frecvenţe, amplitudine şi o minimă cunoaştere despre 
emisie şi recepţie. Astfel, o sumedenie de bazaconii din categoria "după ce murim nu mai e nimic", 
"lumea a  apărut  din haos" şi/sau "genul  e  o  construcţie  socială"  ar  putea fi  probate  în  lumina  
reflectoarelor. Dar aşa, pentru că oamenii nu au acces la cunoaştere, se lasă duşi de la Colentina la  
Cimitirul Ghencea cu troleul 66, condus de un ciclop cu ochiul închis.
Aşa apar zilnic aberaţii şi tot aşa începem să dezbatem ca proştii. Ce e de dezbătut aici? Ce e de dat 
la pace sau de legiferat? Tu cu nevăzătorul - zis în literatura veche şi orb - dezbaţi chestiuni legate  
de coduri Pantone? Te-ai prostit la cap, prietene? Doi ochi văd mai bine decât unul singur ţinut 
închis, nu ai ce să dezbaţi şi să combaţi. Nevăzătorul se ia de mână şi se trece strada ca să ajungă în  
siguranţă la destinaţie, nu dezbaţi cu el culorile de la semafor şi dacă ai voie sau nu să treci pe 
verde.

Cu puţină pricepere, începi să înţelegi în ce fel îşi vor găsi sfârşitul unii sau alţii. În funcţie de  
ceea ce au făcut, de modul în care au minţit, au spurcat şi au denaturat. Se face deja dreptate, dar nu  
se vede încă cu ochiul liber - ca să vezi, trebuie mai mulţi, toţi liberi. Dar citind presa şi văzând 
rubrica de comemorări, nu poţi să nu faci legături între o chestie şi alta, între un accident de muncă 
şi altul, între o sufocare şi o diaree care nu mai trece.

Sfatul meu e să vă uitaţi la Seinfeld. Daţi şi la copii să vadă, că e şi la Nefilix. Apoi luaţi de  
revedeţi familia Adams şi Beetlejuice, până vă deschideţi apetitul. Treceţi apoi pe la filmele lui 
Peter Jackson, apoi pe la alea cu păpuşa ucigaşă şi tăcerea mieilor şi la final, revedeţi cât mai multe 
episoade din Bugs Bunny, care e cel mai aproape de punctul în care ne aflăm. În ziua în care veţi  
auzi celebra frază "what's up, doc?", să ştiţi că showul a început.
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Spaţii

Om_de_jad:  Ocazional, văd pe internet poze cu "lumea, aşa cum arăta ea înainte de reset". 
Cele mai multe sunt făcute cu AI-ul, scopul fiind acela ca oamenii să se îndoiască şi într-un final să  
încadreze totul la categoria fake. E în regulă, doar că există şi poze reale care au fost făcute cu mult  
timp înainte ca vreun computer să existe, ce să mai vorbim despre AI-uri.

Sigur că oamenii se întreabă cu ce anume puteai face fotografii, de exemplu, în anul 1200, 
pentru că în timpul nostru, primul heliograf a fost conceput abia în 1816. De acord, dar timpul nu 
este liniar şi spaţiul nu e doar tridimensional. În timp ce la noi era 1816, în acelaşi timp era anul  
6850 la alţii şi tot aşa.

Dinozaurii există şi acum, dar nu în timpul nostru ci în timpul lor. De fapt, în timpul nostru, 
dinozaurii nu au existat vreodată vii. Singura noastră interferenţă cu timpul lor (al dinozaurilor), se 
materializeză sub formă de fosile. Vedeţi, eu spun "se materializează", pentru că ceea ce vedem noi  
a fi o fosilă (de dinozaur sau de plante "preistorice"), nu sunt altceva decât intersectări ale timpului 
(şi spaţiului) dintre două (sau mai multe) lumi. Cu cât intersectarea acestor lumi este mai mare, cu 
atât asistăm mai mult la materializări într-o lume sau alta.

Vă rog să vă păstraţi calmul. Sunt oameni care neavînd pregătirea necesară, au luat-o razna de 
la lucruri de genul ăsta. Timpul este perceput într-un context anume. Animalele nu-l percep propriu-
zis, iar tu, dacă n-ai corp, n-ai cum să percepi trecerea timpului. Când dormi, timpul nu mai este 
simţit, iar dacă te uiţi la un film pe Nefilix, acelaşi timp este perceput altfel. Iar spaţiul este unit cu  
timpul.

Atunci când parcurgi o distanţă foarte mare, ajungi în spaţiu pentru că ai mers foarte mult timp. 
Nu ajungi în spaţiul cosmic, pentru că neexistând cosmos în sensul în care ni se spune, nu există 
ceva pe care să-l numim spaţiu cosmic. Dar e adevărat că dacă te deplasezi într-o direcţie foarte 
mult timp, vei ajunge în spaţiu, sau mai exact, vei ieşi din spaţiul curent, ajungând în altul. La fel,  
dacă vei parcurge o distanţă foarte mare din locul în care te afli, către un alt punct B, dacă o ţii ca  
nebunul aşa, vei ieşi din timp. Din care timp? Din cel actual. Din acest motiv, eu folosesc termenul 
de pământ plat, nu pentru că pământul ar fi propriu-zis plat ci pentru că modelul este cu totul altul.

Ce se schimbă atunci când părăsim spaţiul şi timpul actual? Partea sufletească. Fiecare spaţiu  
este guvernat de anumite forţe care la rândul lor construiesc noi şi noi structuri sufleteşti. Astfel, 
într-o anumită zonă există construcţii sufleteşti mai aproape de cele ale păsărilor, iar în alte zone  
sunt percepţii sufleteşti asemănătoare cu cele ale câinilor, ale felinelor sau ale insectelor. În alte 
zone nu există construcţii sufleteşti ci doar un vid sufletesc. Acolo, dacă ai suflet, vidul respectiv ţi-l 
înhaţă.

Dar să revenim la "lumea de dinainte de reset". Resetul nu se află pe timpul nostru şi pe spaţiul  
nostru. Nu există aşa ceva numit resetare şi din acest motiv nu veţi găsi nimic relatat despre asta în 
vreo scriptură. În timpul în care a existat Hristos nu erau resetări - ele sunt creaţia altui timp şi a 
altui spaţiu. Un timp şi un spaţiu pe care unii îl vor neapărat intersectat cu timpul şi spaţiul nostru,  
din motive pe care le găsim în cele relatate de Scrib. Reţineţi exemplul cu dinozaurii. Ei există exact 
acum, vii şi nevătămaţi, în timpul lor, iar faptul că noi vedem fosile (mă refer la fosilele reale, nu la  
invenţiile din plastic servite maselor), se datorează intersecţiei timpului-spaţiu al dinozaurilor, cu 
timpul-spaţiul  nostru.  Rezultanta acestor intersecţii  face posibilă materializarea corpurilor lor în  
lumea noastră, corpuri pe care noi le vedem ca şi când ar fi aparţinut unor specii străvechi, rămase 
agăţate în timpul nostru.

Am citit şi eu teoria lui Florin Imbrea, care susţine că pământul nostru nu se mai află acolo  
unde era. Nu ştiu dacă se află acolo unde zice el, pentru că nu mă pricep la astronomie, dar cu  

42



siguranţă el nu se mai află acolo unde era când ne-am născut. Mărturie stau discuţiile cu diferite 
persoane care ştiu ce este etericul pământului şi care în perioada 2017-2021 au perceput această 
modificare completă a spaţiului eteric din jurul nostru şi mai ales a legilor sale de funcţionare. La  
câţiva ani distanţă după treaba asta, începem să redescoperim modelele şi forţele de funcţionare ale 
noilor câmpuri eterice, împreună cu descoperirea noului model sufletesc pe care îl vom avea de aici 
înainte, în acest nou spaţiu. Aşa că deocamdată, teoria lui Imbrea se susţine.

Şi  vorbind  despre  acest  nou  spaţiu,  trebuie  să  spun  că  el  conţine  posibilitatea  reseturilor. 
Practic, timpul şi spaţiul nostru se intersectează cu spaţiul şi timpul altora, mai precis, a celor care  
au trecut prin resetări anterioare. Egregorul zonal presează pe memoria noastră, astfel încît în anii 
care urmează, vom avea tendinţa să credem că fapte care nu ni s-au întâmplat niciodată, ar face  
parte din experienţele noastre reale, iar lucrurile nu se opresc aici. Vom avea simţăminte care nu ne 
aparţin, gânduri care nu ne aparţin, dorinţe pe care nu le-am avut vreodată şi frici asociate cu toate 
astea. Din acest motiv, vom vedea în jur nemaivăzute şi vom trăi nemaitrăite. Acesta este de fapt 
Evenimentul.

Vedeţi,  noi când ne-am născut pe aici,  nu ne-a întrebat nimeni de ce am făcut-o. Memoria 
noastră a fost de la naştere încărcată cu sentimente specifice fiecăruia, care au putut fi verbalizate  
ulterior, din momentul în care am început să gândim, numai că gândirea în sine nu ne aparţine. 
Gândirea este făcută cu ajutorul creierului, care creier nu ne aparţine şi ne este dat la naştere. Părţi 
din el conţin fragmente de memorie ancestrală, în timp ce alte părţi conţin fragmente din memoria 
"proprie" cu care am ajuns aici. Lucrurile nu sunt simple şi ne cam lipseşte şcoala, împreună cu 
principiile existenţiale care se aplică în cazul omului care se naşte. Poarta prin care venim aici şi  
prin care plecăm la moarte, este obstrucţionată. Energia vitală ne este blocată şi deviată în afară, 
scopul fiind înmulţirea.

Să revenim la lumea veche. Ea e veche, dar nu ne prea aparţine. Sau, mă rog, ne aparţine prea 
puţin. Nu pot să spun altfel, pentru că dacă spun că nu ne aparţine deloc, e greşit. Contactul nostru  
cu tart arienii există. Acolo, oamenii au fost ţinuţi captivi împreună cu entităţile respective. Nu ca 
sclavi, aşa cum ştim noi despre sclavi, cât ca jucării personale ale uriaşilor. Nu puţini au fost cei 
mâncaţi, folosiţi în scopuri (să le spunem sexuale) bizare, maltrataţi, storciţi (la propriu) la dorinţa  
unuia sau a altuia.

Uriaşii erau furioşi, mai ales copiii lor. Când se enervau, piticii trebuiau să se ascundă repede, 
fiindcă puteau fi striviţi sub talpă, storciţi în pumn, băgaţi în gură (şi nu doar), trântiţi în tigaie,  
măturaţi pur şi simplu. Unii dintre copii erau mai sadici decât alţii. Piticii păţeau ce păţesc gândacii  
de colorado sau furnicile aflate la cheremul unor progenituri denaturate. Părinţii îi certau, sfârşind 
prin a promite "noi jucării" celor mici, dacă regretau fapta făcută şi promiteau că nu mai fac. Dar 
majoritatea nu se puteau stăpâni şi când primeau noi jucării omeneşti, ele sfârşeau în acelaşi mod.

Noile "elite", mai precis cei care au lucrat la exterminarea uriaşilor, au rămas blocaţi în acest 
fetish, respectiv acela de a fi stăpâni peste cei mici aflaţi la cheremul lor. Obiceiul de a trata copiii  
ca pe jucării sexuale. Tortură psihică şi constrângeri, cu scopul de a anula liberul arbitru şi de a 
înfrânge orice urmă de demnitate a victimelor.

Iar legat de clădirile pe care le admiraţi cu toţii. Da, din punct de vedere arhitectonic erau  
foarte complexe. Credeţi că scopul acelor construcţii era doar unul de captare a energiei eterice, în 
scopul folosirii ei pe post de energie electrică? Nu, scopurile erau mai multe, printre care colecţia de 
eter de la pitici şi folosirea ei în scopul intersectării timpului şi spaţiului lor, cu alte timpuri şi spaţii.  
Adică ceea ce se încearcă şi acum.

Oraşele de 15 minute sunt copii simbolice ale oraşelor pe care le admiraţi în poze. Niciun oraş 
tart arian nu avea mai mult de 5-7km diametru, iar asta din cauza structurii lor şi a puterii în plan 
material  al  stăpânilor  acelor  spaţii.  Fiecare  oraş  tart  arian  avea  un  stăpân  energetic,  un  fel  de 
dumnezeu zonal, iar entităţile de acolo erau închise complet în acele construcţii. De pe acolo cam 
lipsesc copacii, pentru că locuitorii, nefiind vii, nu prea aveau nevoie să respire. Oraşul în sine se  
termina foarte rapid dacă-l luai la pas, din lipsă de spaţiu. Şi de timp.
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Din fericire, lucrurile despre care vorbesc eu aici sunt ştiute de oameni importanţi. Văd că nu 
prea le-a mers intersectarea şi ăsta e un lucru bun. Problema e că deşi scăpăm de intersectarea  
temporală cu vechea lume pe care o admiraţi în fotografiile respective, intrăm în Noua Lume a lui  
Nimeni.  Am fost anunţaţi  la jocurile olimpice, avem şi o dată aproximativă a Evenimentului şi 
promit că am să scriu despre asta destul de curând.
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j0 - Înfofolitul

Om_de_jad: Acum, că s-a potolit lumea şi e preocupată de alte scandaluri, a venit vremea să 
vorbesc şi despre j0. Încerc să mă refer la punctele esenţiale, pentru că există un fond şi detalii. Ne 
vom ocupa de fondul problemei.

În primul rând, lucrurile trebuie privite de la coadă la cap. Acolo a existat un j0 de deschidere şi 
un j0 de închidere. Cronologic, pe timpul liniar, festivitatea de închidere este de fapt prima iar cea 
de deschidere este ultima. Aşadar, ceea ce aţi văzut la final este ceea ce vine prima dată, iar ceea ce 
aţi văzut în deschidere se va întâmpla la final.

Cât durează? 7 ani, ca de obicei. În 2012 am aflat ce va fi în 2019, iar în 2024 aflăm ce va fi în  
2031. Vă spun la final de articol data oficială când se va intra în Lumea Nouă, pentru că e o dată pe 
care o ştim cu toţii de pe actele noastre şi are o semnificaţie aparte.

Hai să începem cu Finalul. Finalul conţine "viitorul", aşa cum şi-l doreau transumaniştii: omul 
combinat cu insecta, luminând în nuanţe fosforescente. Per-total este ceva neinteresant. Festivitatea 
de închidere a j0 este înmormântarea Lumii Noi Vechi. Omul WEF, combinat şi transformat în 
gândac transumanist.  Nu e important,  nu pot să comentez asemenea prostie.  Finalul Lumii Noi 
Vechi este un teatru de păpuşi, cu "nu veţi deţine nimic şi noi, burghezii, vom fi fericiţi". Globaliştii 
Iluminoşi şi-o vor lua pe cocoaşă împreună cu stricaţii lor, care în conformitate cu Deschiderea, vor 
fi făcuţi ferfeniţă într-o gârlă de sânge.

Şi acum, începutul Lumii Noi. Startul se dă cu o revoluţie asistată de însuşi Nimeni. Înfofolitul,  
personajul principal din Assasin's Creed, Il Separatio, acea entitate "dincolo de Bine şi de Rău", aşa 
cum apare în Codex Lugubrum şi care ia în echipa lui un ucigaş plătit, care a făcut crime în numele  
bogaţilor, dar care şi-a dat seama că a fost păcălit, după care i-a ucis pe toţi cei care-l plătiseră până 
atunci. Ei bine, acest Înfofolit, Nimeni, cum îi zic eu, este cel care "aprinde flacăra" la jocurile  
olimpice de ucidere a noii burghezii, care va sfârşi atârnată în ştreang de felinarele de pe bulevard  
(conform cântecului revoluţionar). Iar cântecul macabru, dacă-l putem numi cântec, este fredonat de 
însăşi Maria Antoaneta cea decapitată, care-şi cere răzbunare pentru că a fost omorîtă pe nedrept, 
scopul revoluţiei franceze nefiind împlinit conform planului iniţial.

Înaintea Masacrului Noii Burghezii, apare Arca lui Noe care vine să aducă vestea, scoţându-i în 
prim plan pe fiii  lui Sem. Va să zică, scapă cine poate,  dar acuzaţii  şi  deci victime vor fi  noii  
burghezi. Iar aici se află de fapt cheia problemei.

Noii  burghezi  nu  sunt  altceva  decât  aristocraţi  fără  sânge  nobil.  Ei  sunt  patronii  de 
multinaţionale şi în general îmbogăţiţii fără dreptul (de sânge) de a deţine bogăţiile pe care le au. Şi  
nu vechea aristocraţie  vine să  se  răzbune,  ci  fraţii  masoni.  Revoluţia  franceză a  fost  furată  de 
gruparea pseudo-masonică intitulată Iluminatti, cea care într-un final voia să transforme omul în 
vierme sau insectă. Grupare satanistă, declarată drept masonică, a căror proprietari sunt indivizi 
falşi semiţi (ei de fapt sunt turcici) şi care nu se trag din Sem ci din Iafet. Copiii lui Sem vin să-şi  
aducă lumea lor cu stele cu şase colţuri, care să o înlocuiască pe cea cu cinci. Schimbarea se va face  
printr-o baie de sânge. Cavalerul din apocalipsă, apărând la j0, reprezintă Moartea Lor şi nu moartea 
noastră. Totul va fi brutal, însângerat, satisfăcător. Cadavrele noilor burghezi vor fi lăsate să zacă pe 
asfalt, să-i mănânce viermii. Va fi duhoare. O duhoare care să rămână scrisă în egregor (eventual pe 
vecie), ca fiind duhoarea urâciunii şi a degradării umane. Ceva ce nu trebuie să se mai repete.

În acel atunci, America va fi pedepsită. Dolofana încojurată de "apostoli" falşi, curva care s-a 
desfătat cu toate popoarele lumii şi care s-a petrecut a fi Mesia.
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Steliştii cu şase colţuri îl au pe mesia al lor (Prinţul Luminiţelor de led, fiul lui Nimeni) şi vor  
să-i pedepsească pe cei care doreau să-l înscăuneze pe mesia al lor, mesia steliştilor cu cinci colţuri, 
după construirea celui de-al treilea templu, care n-o să mai apuce să fie construit în următoarea mie 
de ani, când însuşi Creatorul va îngădui reapariţia Diavolului pentru bătălia finală.

Spuneam că revoluţia  franceză a fost  furată şi  complet  deturnată.  Sub conducerea pseudo-
masonică,  libertatea  a  devenit  închisoare,  fraternitatea  a  devenit  legiune  şi  egalitatea  a  devenit  
inegalitate. Masoneria seculară n-a renunţat la principiile care au condus atunci la revoluţie. Aşa 
cum nouă ne-au furat sataniştii  revoluţia din 1989, aşa a fost furată şi  cea franceză, de aceiaşi  
satanişti.  Va fi  sânge şi  va fi  dreptate.  Prin haos se va ajunge la ordine.  Burghezia formată de 
gruparea "Închisoare, Legiune şi Inegalitate", aristocraţii fără sânge de aristocrat, vor plăti cu sânge. 
Cu tot sângele lor şi al urmaşilor lor. Cheaguri cât pumnul vor fi, crier întins pe asflaltul fierbinte,  
maţe atârnate pe gard şi ochi storciţi cu bocancul. Apoi va veni Lumea Nouă, bazată pe Libertate, 
Egalitate şi Fraternitate. Aşa cum se dorea atunci, dar nu s-a putut. Ăsta e motivul pentru care noua  
burghezie, cea care a înţeles mesajul, s-a dezis de j0 şi şi-a retras fondurile. Cum să sponsorizezi pe  
cineva care-ţi anunţă moartea prin decapitare?

Cum va fi Lumea Nouă? Una bazată pe principii non-binare, dar nu sexuale ci cuantice. Dar 
asta vă voi scrie în articol următor, numit Cintezoiul. Pentru că Cintezoiul a ciripit şi a ciripit bine.

Când  se  va  da  startul  Noii  Revoluţii?  În  2031.  Din  august  2031  (mai  exact  03.08.2031), 
identităţile celor rămaşi în viaţă vor trece în digital. De ce? Pentru că 17. Până atunci, cei care s-au 
sfinţit se vor mai sfinţi încă, iar cei care s-au spurcat, se vor mai spurca încă. Startul revoluţiei va fi  
dat dat de însuşi Nimeni. Tu nu va trebui să faci nimic. Totul va fi făcut de către asasinii lui, cei care 
şi-au dat seama că au fost păcăliţi să comită crime în numele unor nemernici. Asasini care conform 
legendei lui Il  Separatio, nu vor ajunge nici în Rai şi nici în Iad, dar vor deveni nemuritori pe 
Pământ, având dreptul să facă ce vor.

P.S. Cei din GIS (JR vechi), ştiu că noi aşa discutam despre Lumea Nouă în conferinţele de 
acum 15 ani, că s-ar întâmpla de prin 2031 până prin 2033. Se pare că datele rămân neschimbate.
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Acum vs. atunci

Om_de_jad: A mai rămas cam o lună de linişte. Folosiţi-o cum trebuie. După alegeri, linişte 
nu prea va mai fi şi vă veţi aminti de perioada asta ca fiind una dintre cele mai frumoase pe care le-
aţi  trăit.  Regulile jocului s-au schimbat temporar,  pentru că s-a luat decizia ca trezirea maselor  
adormite să se facă prin durere. Victimele colaterale nu se iau în calcul, pentru că cei care schimbă 
lumea nu ţin cont de tine sau de ai tăi. Au un plan de rezolvat şi merg înainte cu el. Se putea face  
trecerea către lumea lui Nimeni într-un mod mai puţin brutal şi oamenii au fost suficient informaţi, 
cât să ia o decizie. Din păcate, masele au ales somnul.

Şi acum, uitaţi-vă la politicieni cum se milogesc să-i votaţi! Acum nu au putere. De-aia e 
linişte. De fiecare dată când ei rămân fără putere, noi avem linişte. Reţineţi treaba asta.
Acum sunt cuminţi şi se milogesc pentru că sunt pe cale să le expire mandatul, dar după alegeri vor  
primi puterea "să vă reprezinte". În acel moment, voi nu veţi mai putea alege nimic. Ei vor tăia şi  
vor  spânzura după cum au chef,  aşa  cum au făcut-o în  plandemie.  Vor rânji  ca  hienele  şi  vor  
redeveni aroganţi, iar dacă veţi comenta, vor pune câinii pe voi să vă amendeze, să vă bruscheze, să  
vă pună la  pământ cu bocancul  pe cap.  Au făcut-o în trecut  şi  o vor face din nou,  cu aceeaşi 
inconştienţă care-i caracterizează.

Dacă nu alegeţi nimic, se vor alege singuri. Dacă alegeţi, sigur că vor încerca să se aleagă tot  
pe ei, doar că le va fi mai dificil să ascundă ce-au făcut şi vor sta cu frică să nu vă prindeţi, pentru 
că dacă vă prindeţi, mandatul lor ar deveni nul. Asta ar mai diminua din aroganţă, dar le e imposibil 
să nu se creadă zei. Fiecare muscă se consideră regina rahatului pe care stă cocoţată şi din care 
înfulecă cu poftă.

Din păcate, sunt mulţi oameni nepăsători în jur. Oameni care nu înţeleg mai nimic din lumea 
în care trăiesc. Oameni care n-au direcţie şi care se vând uşor. Oameni care n-au credinţă. Oameni  
care nu se au pe ei şi care nu şi-i pot asuma pe ceilalţi. Ei vor alege Răul, iar acesta îi va trezi brutal  
la realitate, în momentul în care va fi prea târziu să mai poată repara situaţia.
Reţineţi ce v-am spus: noi nu avem de ales acum între ăştia actuali şi suveranism, avem de ales între 
RĂZBOI şi "om vedea ce s-o putea". Aşa că nu dormiţi, ţineţi ochii deschişi! Mai avem cam o lună 
de linişte. O să vă amintiţi de ea, aşa că folosiţi-o cum trebuie!
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Vecini

Om_de_jad: "Un apartament bine aerisit, compus din trei încăperi principale, având terasă 
cu geamlâc și sonerie. În față, salonul somptuos, al cărui perete din fund este ocupat de o bibliotecă 
de stejar masiv, totdeauna strâns înfășurată în cearceafuri ude... O masă fără picioare, bazată pe 
calcule și probabilități, suportă un vas ce conține esența eternă a „lucrului în sine", un cățel de 
usturoi,  o statuetă ce reprezintă un popă (ardelenesc) ținând în mână o sintaxă și...  20 de bani 
bacșiș...  Restul nu prezintă nici o importanță. Trebuiește însă reținut că această cameră, vecinic 
pătrunsă de întuneric, nu are nici uși, nici ferestre și nu comunică cu exteriorul decât prin ajutorul  
unui tub, prin care uneori iese fum și prin care se poate vedea, în timpul nopții, cele șapte emisfere 
ale lui Ptolemeu, iar în timpul zilei doi oameni cum coboară din maimuță și un șir finit de bame 
uscate, alături de Auto-Kosmosul infinit și inutil...

A doua încăpere, care formează un interior turc, este decorată cu mult fast și conține tot ceea 
ce luxul oriental are mai rar și mai fantastic... Nenumărate covoare de preț, sute de arme vechi, încă  
pătate  de sânge eroic,  căptușesc colonadele  sălii,  iar  imenșii  ei  pereți  sunt,  conform obiceiului 
oriental,  sulemeniți  în  fiecare  dimineață,  alteori  măsurați,  între  timp,  cu compasul  pentru  a  nu  
scădea la întâmplare." - Dimitrie Dim. Ionescu-Buzĕu, Pâlnia şi Stamate
...

Dragii moşului, încep oamenii să-şi pună nişte probleme. Se întreabă ce mama mă-sii se 
întâmplă de nu se poate organiza nimeni, cum de nu poate face nimeni nimic să oprească nebunii şi  
altele asemenea.

Vedeţi, aici, în România, suveraniştii nu au reuşit să-şi aleagă un lider. Deşi le e cât se poate 
de  clar  că  aşa,  dezorganizaţi  cum  sunt,  nu  au  cum  să  câştige  alegerile,  rămân  în  continuare 
dezorganizaţi şi ţipă la oameni că sunt dezbinaţi şi nu sunt în stare să se unească. Foarte inteligent.
La rândul lor, oamenii au preferinţe. Nu le place ăla că are cocoaşă, le place ăla că e nu ştiu cum, au  
nazuri şi preferinţe, în timp ce cancerul guvernării actuale face metastaze după metastaze într-un 
corp social muribund. Asta este situaţia de care vă loviţi  acum: vedeţi  răul dar nu puteţi  să vă 
organizaţi. N-aveţi putere şi nici pricepere. N-aveţi lider, n-aveţi direcţie. Ţopăiţi de colo-colo, de la  
o idee la alta, de la un personaj la altul. Vă agăţaţi ba de una, ba de alta, în speranţa că aşa veţi putea 
salva ceva. Nu, tată, nu aşa se face treaba! Încet-încet, începeţi să vă treziţi din beţie şi să constataţi 
pentru prima dată că apa care v-a intrat în casă a trecut de mult de nivelul gâtului.

Nu vreau să enervez pe nimeni.  Ţin la voi şi  nu suport groapa de gunoi în care sunteţi 
obligaţi să trăiţi. Dacă nu vă place ce scriu, puteţi să mă ignoraţi, numai că e bine să ştiţi că lucrurile 
astea pe care le pun pe pagina mea, nu ţin de literatură ştiinţifico-fantastică. E greu de explicat în 
detaliu şi nici nu este necesar. Luaţi ce vă place din ce scriu, ignoraţi sau nu citiţi  dacă nu vă  
foloseşte.

Să începem cu începutul. Pentru a aduce un om printre noi, este nevoie de şapte ani de  
pregătire energetică. Cuplul trebuie să-şi regleze frecvenţa şi să creeze un câmp energetic propriu -  
un microhabitat energetic propice. Timp de şapte ani (minimum), bărbatul nu trebuie să-şi piardă 
deloc sămânţa. Femeia trebuie să-şi reducă din perioada menstruală şi cantitatea lunară de sânge 
pierdut, mărind totodată perioada de ovulaţie. Pentru asta există plante medicinale, un anumit tip de 
antrenament,  cunoaştere  şi  deschidere.  Trebuie  să  înţelegeţi  că  atunci  când  folosim  cuvântul 
"natural", totdeauna ne vom referi la Y. Y este cel cu natura, aşa că dacă aşteptaţi ca totul să se facă  
de la natură, veţi fi la mâna lui.

După aceşti minimum şapte ani de pregătire, cuplul poate concepe un copil. În mod normal, 
toţi copiii ar fi trebuit să fie fantastici, dar Y a făcut nişte modificări la comportamentul sexual al  
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oamenilor, astfel încât a obţinut diluţia conştiinţei şi din acest motiv, după ce mor, oamenii nu ajung 
suficient de departe. E ca şi când ţi-ai face bagajele pentru călătoria vieţii tale şi în loc să iei trenul  
sau  avionul  şi  să  pleci  undeva,  departe,  te  duci  în  localitatea  vecină,  stai  cinci  minute  într-o  
intersecţie şi te întorci "acasă". Şi ca să fie totul şi mai penibil, la întoarcere constaţi că cineva  
(evident, cineva viclean), ţi-a schimbat încuietorile la anumite camere. Adică după ce că ai plecat  
vai şi amar de capul tău, când te întorci, ai şi mai puţine şanse să faci ceva.

Şi lucrurile nu se termină aici.  După ce că ţi-a schimbat încuietorile,  acum vicleanul te  
învaţă şi să faci figuri şi să fii bosumflat. Te învaţă să ai pretenţii şi să dai cu copita în caz că cineva  
care ştie, ar vrea să te ajute. Te păcăleşte că eşti miezul centrului, că eşti fabulos, că eşti aşa şi pe  
dincolo şi că le ştii pe toate, că poţi să emiţi păreri personale şi câte şi mai câte. Şi uite-aşa timpul 
trece, îmbătrâneşti, faci iarăşi bagajele şi te duci din nou în localitatea vecină, de data asta stai  
numai trei minute în intersecţie (pentru că între timp vicleanul te-a învăţat să te plictiseşti) şi când 
revii acasă, descoperi că acum ai acces la şi mai puţine camere. Apoi ciclul se repetă, până când te  
dă de tot afară din casă, după care îţi spune că n-ai avut niciodată aşa ceva.

Asta este situaţia actuală. Omul începe să priceapă că habar n-are. Nu ştie să se organizeze,  
nu ştie ce vrea, nu ştie încotro s-o ia, nu ştie în cine să aibă încredere, nu ştie ce-ar trebui să facă,  
dar îşi dă talente şi se crede capabil. Bun, deocamdată nu e clar pentru toţi, dar în câţiva ani va fi,  
mai ales la cei care reuşesc să rămână vii.

Ştiţi, noi avem nişte vecini. Nu mă refer la vecinii ţării noastre, mă refer la nişte vecini... mai 
încolo-şa. Nu-s mulţi, sunt până în 200.000 de bucăţi. Ei fac şi desfac şi să ştiţi că nu-s zei sau ştiu 
eu ce, sunt într-un fel tot de-ai noştri, dar mai sunt şi de-ai lor, însă spre deosebire de noi, ei ştiu să 
se organizeze, ştiu să-şi aleagă lideri, ştiu ce vor, încotro se duce treaba şi aşa mai departe. De ce? 
Pentru că ei au alte şcoli, alte ştiinţe, alte sisteme familiale, altă organizare socială, alte principii  
existenţiale.

Ei v-au păcălit să folosiţi scrierea liniară şi gândirea pe orizontală. V-au păcălit că timpul 
este continuu şi v-au învăţat matematică, fizică, chimie şi biologie. Adică au făcut mişto de voi. V-
au făcut grădiniţe, şcoli, licee şi facultăţi, doar ca să vă răpească un sfert din viaţă. V-au învăţat să 
vă însuraţi şi să vă măritaţi cu cine nu trebuie şi să vă juraţi iubire veşnică, fiind aflaţi într-un corp 
care nu trăieşte mai mult de 80 de ani. V-au învăţat să vă trataţi cu otrăvuri, v-au păcălit că natura e  
prietena voastră. V-au făcut sisteme de credinţe, sisteme de necredinţe, sisteme sociale. V-au scris 
poveşti, v-au inventat tradiţii, iar acum, mai nou, v-au inventat genuri. V-au creat războaie, v-au pus 
în mână arme şi v-au arătat şi în cine să trageţi. V-au spus mai întâi să mâncaţi aia, apoi v-au spus că 
nu e bine şi că trebuie să mâncaţi ailaltă. Apoi v-au spus că de fapt era mai bine să mâncaţi aia şi că  
mâncând ailaltă, v-aţi îmbolnăvit. Pentru a vă trata, v-au dat leacuri care vă provoacă alte boli. V-au 
învăţat să respectaţi proştii şi să nu daţi doi bani pe oamenii care chiar au ceva să vă înveţe. V-au 
învăţat  să ţopăiţi  ca maimuţele de la  un subiect  la  altul,  crezând de fiecare dată că aveţi  ceva 
importat de spus. Şi, mai presus de toate, v-au făcut să uitaţi de la mână până la gură.

De-aia nu vă puteţi organiza. De-aia nu puteţi alege un lider. De-aia treceţi prin ceea ce 
treceţi, pentru că vecinii voştri, cei în număr de maximum 200.000, vă mână către abator. Iar în 
drum spre abator, voi aveţi păreri, idei "proprii" şi "soluţii". Asta până când se schimbă decorul, 
subiectul arzător al zilei, şi-apoi se instalează uitarea şi aveţi iar idei "proprii", păreri şi "soluţii".

"Bine, mă, şi tu ce zda mă-tii vrei de fapt", mă veţi întreba. Eu vreau să vă gândiţi că nu 
suntem toţi la fel. Faptul că voi sunteţi dezorganizaţi şi că uitaţi în timp ce duceţi lingura cu ciorbă 
spre gură,  nu e valabil  pentru toţi.  Şi  sunt oameni care v-ar putea ajuta,  numai să pricepeţi  că 
aroganţa voastră programată de vecini trebuie abandonată. Când eşti conştient că n-ai direcţie, nu 
mai ai pretenţii. Tot ce poţi spera e că cel care te va ghida îţi vrea binele. Şi-atunci urmezi conştient.  
Da, ştiu că vecinii v-au spus că a urma e tot una cu a fi slab. Nu, prieteni, nu e aşa, asta e o calitate.  
De pe fundul fântânii, la un pas de a se îneca, omul e preocupat de culoarea frânghiei întinsă să-l 
salveze. Asta este situaţia, acest lucru trebuie să înceteze, pentru că altfel bâltâbâc. 
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V-aş răspunde în detaliu, doar că n-am când. Vă răspund cât de cât, pe scurt, că nu am cum 
altfel:

1. Vecinii ăia se află undeva mai departe de noi, unde e foarte rece, din cauza corpului lor  
care nu prea poate rezista la clima de aici. Rasă umană sunt, dar din altă promoţie omenească decât  
cea actuală, care are la origine maimuţa. A lor are la origine vulturul.

2. Este foarte mult de vorbit pe tema asta. Lumea lor are tot felul de principii, diferite de ale 
noastre.  Dau doar  două exemple:  în  lumea lor,  fiecare  are  propriul  simbol  (aşa  cum noi  avem 
semnătură, ei  îşi  aleg simboluri/blazon).  Ei bine, dacă cineva pune simbolul lui pe proprietatea 
altcuiva, atunci acea proprietate devine a lui. Al doilea exemplu este următorul: în lumea lor, dacă  
spui ceva şi celălalt nu reacţionează prompt, poţi face. De exemplu dacă spui că vrei să-i dai foc la  
casă şi el nu spune NU hotărît, o poţi face şi nu te condamnă nimeni. De aceea, ei vorbesc cu 
jumătate de gură, ca şi când ar avea două guri: cu una spun tare, cu alta vorbesc încet (şoptit). Avem 
şi nu prea acces la informaţiile predate în şcolile lor. Ei folosesc aproapte în totalitate simboluri, 
numere, frecvenţe şi vibraţii.

3. Domnul intervine dacă noi vrem asta. Din păcate, numărul celor care înţeleg că sunt în  
rahat este prea mic. De-aia facem muncă de conştientizare.
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Ezoterism şi geopolitică

Om_de_jad:  Articolul  de  faţă,  dacă  e  citit  în  cheia  potrivită,  poate  explica  situaţia 
momentului. Nu în totalitate, dar într-o măsură suficient de mare încât să devină mai clar ce se 
întâmplă cu marile puteri ale lumii, dacă va fi război şi unde, şi mai ales, cum se poziţionează ţara 
noastră în toată situaţia asta. Nu e simplu de înţeles dar nici foarte complicat, iar rostul pentru care  
scriu  cele  ce  urmează,  se  referă  la  faptul  că  privind  lucrurile  doar  din  perspectiva  politică  şi  
geostrategică, nu ne vom putea răspunde la o serie de întrebări şi vom rata o sumedenie de motivaţii  
ale factorilor decizionali.

Ideea e că cei care trag de sfori şi trimit oamenii să se măcelărească, par nişte nebuni. Nu 
sunt. Ei par nebuni doar când îi priviţi prin perspectiva agendei voastre. O agendă care stabileşte 
scopuri şi planuri ale unor oameni care în mare parte nu ştiu de unde au venit şi unde se duc după ce 
mor. Dar închipuiţi-vă că în cazul lor nu este aşa: ei ştiu de unde au venit, numai voi nu ştiţi, pentru 
că v-au ascuns lucrurile astea. Şi mai ştiu foarte bine unde ajung după ce mor, motiv pentru care  
caută să evite moartea cu îndârjire.

Aşadar, în demersul nostru de a înţelege ce se întâmplă, ezoterismul se va cupla foarte bine 
cu geopolitica. De când cu plandemia, a devenit clar pentru toată lumea că motivele din spate sunt  
diferite de cele din faţă. Aşadar, să începem.

În spatele fiecărei rase umane se află un suflet. Mai exact, este vorba despre o fiinţă eterică.  
Aceste entităţi eterice rasiale, au şi ele copii - copiii acestora se numesc naţiuni. Astfel, putem vorbi  
despre Sufletul Neamului Românesc, Sufletul Neamului German, Sufletul Neamului Francez şi aşa 
mai departe. Da, în spate se află o fiinţă, numai că e o fiinţă eterică, a cărui corp fizic este totalitatea 
corpurilor fizice ale unui neam. Neamul tău din care te tragi, respectiv neamu lui Ionescu, al lui  
Popescu şi aşa mai departe, reprezintă nepoţi eterici ai acestor entităţi eterice. Toate acstea sunt 
creaţii ale lui Y. Avem deci: 1)Y însuşi, 2)Rase, 3)Naţiuni, 4)Neamuri. Patru grade de rudenie care 
nu trebuie să se amestece între ele, însă de la al cincilea grad încolo (adică pornind de la "fiii  
neamurilor"), reproducerea poate fi făcută în condiţii sigure, fără ca etericul să se tulbure. Adică e în 
regulă ca fiii neamurilor să se unească şi să facă copii, dar nu e în regulă ca naţiunile între ele să se  
combine la  propriu şi  cu atât  mai  puţin r@$3l3.  Dacă se face acest  lucru,  vom forţa  entităţile 
respective să facă lucruri neconforme cu structura lor şi vor fi consecinţe.

În concluzie, atunci când noi servim patria, ne facem datoria faţă de neamul din care ne 
tragem şi de asemenea, către aceste entităţi, care în principiu ne vor binele nostru... eteric. Mai 
exact, ne facilitează naşterea pe Pământul plat, ne protejează împotriva bolilor. Tot ele stabilesc  
ritmul nostru cardiac, modul în care ne curge sângele prin vene, felul în care suntem atraşi sexual 
unii de alţii, forma feţei, culoarea ochilor, dimensiunea nasului, ritmul de îmbătrânire şi ce mai vreţi 
voi.

Dom-le,  ca  să  înţelegeţi  conflictul,  trebuie  să  ştiţi  că  nişte  draci  şi-au  băgat  coada. 
Schimbând modul de percepţie al oamenilor, ei au creat legături nefireşti între nepoţii, părinţii şi  
bunicii eterici despre care vă vorbesc. Toate rasele sunt frumoase şi toţi oamenii sunt unici în felul  
lor. Toţi merită apreciaţi, iubiţi şi respectaţi şi trebuie să ne cunoaştem unii pe alţii, să ne salutăm şi  
să avem relaţii de prietenie şi de cooperare. Ura rasială este ura împotriva acestor entităţi eterice - să 
urăşti o anumită r@$ă este ceva nepotrivit, inuman şi degradant. Copiii noştri trebuie educaţi să se 
comporte frumos cu toţi oamenii, indiferent de culoarea pielii, forma feţei, obieiurile şi credinţele  
lor. Şi este bine să facem asta, pentru că în acest fel creştem şi ne dezvoltăm frumos. Cei din altă  
r@$ă decât a noastră sunt ca şi colegii noştri de la şcoală. Este indicat să-i cunoaştem, să vorbim cu 
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ei, să colaborăm cu ei, şi în general este bine să ne aflăm în pace şi armonie cu toate popoarele 
lumii, căci toate sunt creaţii ale Domnului şi toţi suntem oameni.

Şi-atunci? Păi cineva s-a gândit să amestece din punct de vedere fizic aceste naţiuni fără 
nicio logică, obligând prin asta entităţile eterice să se combine una cu cealaltă. Şi sub pretextul că  
astfel  se  va  obţine  o  r@$ă unică  puternică,  s-a  ajuns  în  timp la  cosangvinizare  eterică.  Nasol  
moment,  mă înţelegeţi!  Când bunicii  eterici  (rasele)  au văzut  ce  s-a  întâmplat,  au luat  măsuri. 
Dorinţa lor este ca naţiunile să fie iarăşi ce au fost şi mai mult decât atât. Nu în sensul că ar trebui să 
se  măcelărească  între  ele,  aşa  cum se  întâmpla  în  trecut,  ci  în  sensul  că  nepoţii  trebuie  să  se 
maturizeze şi să facă la rândul lor copii.  Pricepeţi voi la ce mă refer, că sunteţi deştepţi şi noi 
vorbim aici de nişte ani despre lucruri de genul ăsta.

Aşadar, a venit momentul ca naţiunile să se contureze şi mai bine. E vremea lor, au ajuns la  
pubertate şi  urmează să se placă reciproc. Să-şi aleagă modele proprii  de colaborare, bazate pe 
principii armonioase de rezonanţă eterică. Nu la grămadă, din raţiuni pur ideologice concepute de 
draci. Iată, într-o primă fază, ce i s-a sugerat lui Donald Trump să zică în legătură cu patrioţii şi  
patriotismul şi  ce motive au avut îndrăciţii  să se pună în contra acestor idei,  promovând ideea 
amestecării fizice de rase, sub pretextul aşa-zisei cooperări între acestea.

Şi acum, să ajungem la un subiect care tot din cauza dracilor a devenit unul sensibil. La un 
moment dat, un anumit popor a fost ales de către o entitate supraomenească, hai să-i zicem un zeu. 
Ceea ce nu se spune este cine a fost zeul respectiv şi pentru ce anume a ales acel popor. Asta fiindcă  
lucrurile sunt ştiute şi sunt şi scrise în cărţi. Se ştie şi s-a şi scris pentru ce a fost ales poporul 
respectiv, numai că poporul în cauză a hotărît că doar este ales, prefăcându-se că a uitat şi pentru ce. 
Haideţi să dezlegăm puţin nodurile.

La  momentul  alegerii  respective,  majoritatea  entităţilor  eterice  despre  care  vă  vorbeam 
iniţial  (sufletele  neamurilor),  lucrau  necontenit  pentru  dezvoltarea  a  ceea  ce  am  putea  numi 
individualitate. Era o etapă necesară în dezvoltarea eterică a percepţiei despre sine, fiindcă până 
atunci, sinele era perceput sub forma turmei. Va să zică, individul nu putea spune la acel moment  
despre el însuşi, "eu sunt". Imediat ce spunea pe gură vorba asta (deşi n-o prea spunea), el s-ar fi  
referit mai degrabă la strămoşi. Ca şi când noi, azi, când am spune "eu sunt", automat ne-am referi  
la Decebal. Dar noi nu facem aşa. Noi, când spunem "eu sunt", simţim o entitate proprie pe care o  
definim ca fiind "eu". Şi când spunem "sunt", afirmăm că entitatea respectivă (entitatea proprie) 
este vie.

Când 3vr3u1 din trecut spunea "eu", el spunea de fapt "Avraam din mine". De ce făcea 
referire la Avraam? Pentru că Avraam fusese primul din neamul lor, care putuse să se perceapă pe 
sine ca fiind "eu sunt". Avraam era, dar descendenţii lui nu, aşa că ei, în încercarea de a se găsi, erau  
nevoiţi să facă referire la el. Complicat.

Ei bine, poporul ăsta a fost ales pentru că a fost primul la care entitatea eterică a putut 
implementa la un individ noţinea de "eu sunt" - aici mă refer la Avraam. Şi pentru că reuşita a fost  
mare, poporul în sine a fost ales să dea acest exemplu de "eu sunt" celorlalte popoare, care nu 
avuseseră încă ocazia să aibă în sânul lor un individ precum Avraam.

Mai departe,  ce fac ei?  În loc să fie  un exemplu pentru celelalte  popoare,  aşa cum era 
solicitarea, ei păstrează din expresia "v-am ales ca să fiţi o lumină pentru ceilalţi", doar începutul, 
adică "v-am ales". Mai departe, se consideră aleşi şi îndreptăţiţi să stăpânească Pământul plat după 
bunul lor plac, considerând că celelalte popoare sunt formate din vite. Repet, obligaţia lor, conform 
fişei postului de popor ales, era aceea să nu profite de privilegiul eteric pe care-l avuseseră la acel  
moment,  ci  să-l  folosească  pentru  trezirea  celorlalte  popoare  şi  aducerea  lor  la  "eu  sunt",  la 
Realitatea lui Avraam, la lumina Adevărului. Sigur că nu 3vr3u1 de rând a făcut asta, ci anumiţi 
conducători religioşi, inspiraţi de însuşi Dracul. Ei le-au spus celorlalţi că sunt păstori peste vite, iar  
3vr3!l0r de rând le-a convenit cumva situaţia, pentru că ei încă nu primiseră botezul conştiinţei  
individuale şi erau doar în căutarea acesteia. Cu alte cuvinte, se aflau în aceeaşi barcă cu noi ceilalţi. 
Nicio diferenţă.
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Mai departe, ce face Domnul când vede toate astea? Trimite pe Fiul Lui printre 3vr3!, să-i 
anunţe că au luat-o pe drumul greşit. Le spune "băi băieţi, aţi fost aleşi, dar nu ca să vă rupeţi în  
figuri, ci ca să răspândiţi mesajul Domnului, să ajutaţi oamenii să-şi obţină individualitatea şi să 
poată spune <eu sunt>". Ce fac 3vr3!! de atunci? Aleg să scape de Fiul Domnului, considerându-se 
în continuare popor ales şi  atât.  Şi  da,  a fost  ales dar CA SĂ FIE EXEMPLU pentru celelalte 
popoare, ca să le arate şi celorlalţi oameni cine a fost Avraam şi ce s-a întâmplat în conştiinţa lui 
atunci când el şi-a obţinut individualitatea.

Din fericire, nu toţi membrii acestui popor au fost de părere că trebuie să se poarte cu ceilalţi  
oameni ca şi când ar fi vite. După Marea Inundaţie, zisă şi Potop, unii dintre descendenţii fiilor lui  
Noe,  mai  exact,  descendenţii  lui  $em,  au  reuşit  să  dezvolte  (evident,  nu  toţi),  o  conştiinţă 
individuală, menită să trezească în ei empatia. Aşadar, ei au ales să lucrez întru binele celorlalţi,  
după  regula  prestabilită  de  Domnul  atunci  când  alegerea  lor  ca  popor,  a  fost  făcută.  Ceilalţi, 
descendenţi din Iafet, evident nu toţi, au ales să facă din oameni vite pe care să le păstorească şi să 
le sacrifice. Şi pentru că ei au fost cei care l-au eliminat pe Fiul Domnului, au fost nevoiţi ulterior  
să-şi menţină credinţa în propriul lor mesia, unul după chipul şi asemănarea zeului lor.

Haideţi să lămurim situaţia. Noi aici nu vorbim despre toţi descendenţii unuia sau ai altuia, 
vorbim  despre  vârfuri.  Există  3vr3!  $em!ţ!  de  treabă,  există  printre  $3m!ţ!  o  sumedenie  de 
nemernici. Există khazari de treabă, există khazari nemernici, dar noi nu vorbim aici despre mase, 
fiindcă într-un popor găseşti şi deştepţi şi proşti, şi oameni de ispravă dar şi lichele. Noi vorbim aici  
despre anumiţi oameni, al căror destin este să conducă. Din păcate, sub influenţa neomarxistă la 
care am fost supuşi, pricepem distorsionat noţiunea de conducător. Aşa că pe moment o s-o lăsăm 
aşa.

Şi-acum, să unim toate astea cu geopolitica. Lucrurile se leagă de Israel. Israel nu este un  
teritoriu, aşa cum crede lumea, este un concept ezoteric. Este locul de pe Pământul plat unde este  
posibilă conlucrarea concomitentă a trei zei: Is(is), RA şi El. Cine sunt ăştia, căutaţi pe internel,  
vedeţi că sunt suficiente documentaţii cât să vă faceţi o idee. Ca principiu, nu există cu uşurinţă un 
loc în care aceste trei energii specifice să se poată împleti armonios, să poată conlucra. Iar acolo 
unde se găseşte (mai exact, se construieşte) un loc pe Pământul plat unde respectivele forţe să poată  
conlucra, se zice că acela devine pământ sfânt, iar dacă se face o ţară acolo, i se zice şi ei ţară  
sfântă, dar reţineţi, Israel este o bucată de teren unde cele trei forţe pot conlucra - aşa că în timp,  
Israelul se mută, e deplasabil. Azi avem locul ăsta unde cele trei forţe pot conlucra, înseamnă că aici  
avem un Israel - mâine, dacă găsim un alt loc cu aceleaşi condiţii (sau facem), Israelul se mută 
acolo.

Aşa înţelegem mai uşor ce e cu Vechiul Ierusalim şi Noul Ierusalim. Acest Ierusalim s-a 
mutat în ultimii 6.000 de ani de două ori, ca o consecinţă a mutării Israelului, iar acum se doreşte o  
mutare  nouă.  Construirea  unui  Israel  se  face  cu  ajutorul  unor  lucruri  care  ţin  de  dinamica 
Pământului plat, de nişte forţe eterice şi de concentrarea lor cu ajutorul a două forţe, una care se 
obţin în urma rotirii în sensul acelor de ceas, combinată cu alta care se obţine în urma rotirii în sens  
invers acelor de ceas, a trei construcţii cu masă mare, poziţionate în formă de triunghi echilateral. În 
total, şase clădiri cu masă mare, definesc două triunghiuri echilaterale suprapuse, ca două piramide 
(una cu vârful în sus şi alta cu vârful în jos). Aşezate astfel, ajungem la aşa-zisa stea cu şase colţuri 
a lui David, dar de fapt domnul David n-are nicio treabă cu chestia asta. Cunoaşterea manipulării  
acestor forţe este veche de cel puţin 1.000.000 de ani şi adusă pe Pământul plat în urmă cu 200.000 
de ani, când p-aci "erau ptedoractili". Nu e cazul să intrăm în detalii, dar ceea ce este de reţinut e că  
sub influenţa unei anumite forţe, unii dintre aceşti descendenţi de-ai lui Noe, au rupt un braţ al unui 
triunghi echilateral şi au refăcut unghiurile tuturor triunghiurilor participante la proces, astfel încât 
au obţinut la final o stea cu cinci colţuri în loc de şase, cum ar veni o stea modificată genetic. E bine  
să reţineţi pentru moment că miezul din dodoaşcă, centru-centrului, buricul acestor două triunghiuri  
rotitoare, va deveni Israel. Într-o situaţie vom avea deci un teritoriul unde forţele Is(is), RA şi El  
conlucrează, iar în alta vom avea un teritoriu unde aceste trei forţe sunt modificate.
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Aşadar,  avem două Israeluri,  ăla vechi şi  ăla nou. Ăla nou e făcut în 14 mai,  1948, pe 
principiul stelei cu cinci colţuri. Este un stat care a luat fiinţă în ideea de a se afla sub puterea  
numărului 27, deci a cifrei 9. Primul (vechiul) Israel se află sub gheaţă şi e construit după principiul  
stelei cu şase colţuri. N-am idee când a fost format, dar acum se doreşte construirea celui de-al 
doilea Israel, după principiul stelei cu cinci colţuri. Dacă se va construi cel de-al doilea Israel, se va  
urmări ulterior construirea şi celui de-al treilea şi ultimul, în următoarea mie de ani. De-asta vă spun  
că nu ne aflăm încă la apocalipsă. Aşadar, trei Israeluri derivate dintr-o stea cu cinci colţuri, ar 
însemna  999,  adică  răsturnat,  666.  În  lumea  lor,  cifrele  sunt  folosite  pentru  comunicarea 
informaţiilor, nu pentru a alege momente prielnice. E copilăros să credem că ei nu ştiu faptul că 
numerotarea  anilor  este  doar  o  simplă  convenţie.  Aşadar,  ei  nu  iau  atât  de  în  serios  cifrele  şi 
numerele, precum au lăsat să se creadă.

Deci avem acum o luptă între construirea Noului Ierusalim Vechi şi a Noului Ierusalim Nou, 
într-un Israel aflat în două zone teritoriale diferite, cu conotaţii  complet diferite şi cu implicaţii 
serioase. Dacă se vrea reconstruirea Noului Ierusalim Vechi, trebuie ca o parte din gheaţă să se 
topească şi anumite lucruri rotunde să devină plate, într-o primă fază la nivel de concept. Dacă se se 
vrea construirea Noului Ierusalim Nou, adică unul având la bază un Israel cu o stea cu cinci colţuri, 
trebuie ca gheaţa să nu se topească şi lucrurile rotunde să rămână rotunde. În prima situaţie, Ucraina  
trebuie să fie reconstruită -  gheaţa se topeşte,  iar Noul Ierusalim poate fi  construit  (construirea 
templului a început în 1984 şi e deja gata din 2013). În a doua situaţie, trebuie reconstruit un alt 
templu, iar pentru asta trebuie rezolvată problema cu Iranul.

Cele două neamuri ale poporului ales pentru a transmite cunoaşterea abrahamică se bat între 
ele. Nu e bine, dar asta e situaţia. Ele şi-au ales nişte mari puteri care să le reprezinte. Aparent,  
războiul este inevitabil,  asta dacă nu cumva cea de-a treia forţă intervine şi  modifică lucrurile, 
situaţie în care toate marile puteri vor rămâne fără ele (vezi articolul cu gubernia mondială, unde am 
scris ce şi cum ar urma să fie). Dacă treaba asta se întâmplă (şi sunt "şanse" mari să se întâmple),  
am ieşi de sub influenţa S şi am intra sub influenţa L. Evident, pentru asta va fi ales un alt popor, iar  
Israelul, nu neapărat că va dispărea fizic, dar va dispărea în ceea ce priveşte conceptul în sine.

În contextul  ăsta,  iată  cum ne situăm ca ţară.  Dacă suntem de partea  steliştilor  cu şase 
colţuri, riscăm să mergem să-l apărăm pe Nelea cu preţul vieţii noastre sau al altora, iar dacă ne dăm 
cu steliştii cu cinci colţuri, evităm pe moment războiul aici, facilitând adăugarea unui nou 6 la cel  
actual.  Evident,  războiul  spiritual  de  1000  de  ani  rămâne,  doar  că  diferă  spiritele  cu  care 
descendenţii noştri se vor lupta la momentul respectiv.
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Răul Cel Mai Mare şi Modelul

Om_de_jad:  Îmi aduc aminte de o discuţie avută în primăvara anului 2022. Eram cu un 
prieten în maşină şi vorbeam despre modele sociale. Prietenul, deşi nu e un activist conştient şi 
asumat, şi-a format o atitudine neomarxistă în general argumentată. E un individ cu mintea ageră, 
nu e uşor de convins şi  are idei  proprii,  spre deosebire de neomarxiştii  clasici,  care au mintea 
programată  de  la  vârful  Partidului  Unic.  Îmi  aduc  aminte  că  atunci  i-am  zis  nişte  lucruri  şi  
rememorând discuţia, mi-am spus că e bine să vă scriu despre asta.

În ceea ce priveşte modelele sociale, există doar două mari şi late, care la rândul lor se  
ramifică în altele cu diferite abordări şi nuanţe de culori, însă toate sunt mai mult sau mai puţin  
variaţiuni pe aceeaşi temă. Într-o primă situaţie, vorbim despre statul care nu prea se bagă peste 
cetăţeni, reglementând, în cel mai fericit caz, unele chestiuni de bună convieţuire la nivel social.  
Asta înseamnă că regulile stabilite sunt general-valabile, se bazează pe idei la care aderă majoritatea  
oamenilor, datorită bunului simţ social comun, iar deciziile cetăţenilor se vor solda cu consecinţe 
direct proporţionale cu gravitatea acţiunilor lor, asta, evident, în raport cu legea stabilită de comun 
acord. Bine, asta în teorie.

A doua abordare presupune ca statul să reglementeze până la cele mai mici detalii ceea ce ai  
sau nu voie să faci. Dacă într-o primă fază, responsabilitatea cade pe umerii cetăţeanului, în a doua 
situaţie  (cea  neomarxistă),  responsabilitatea  este  în  totalitate  a  statului,  cetăţeanul  având  doar 
dreptul să se conformeze. Ai făcut ce zice statul, ai scăpat de răspundere. N-ai făcut, trebuie să fii  
pedepsit.

Situaţia devine complicată în momentul în care vrei să afli care dintre cele două variante este 
cea corectă, iar aici nu vorbim despre idei proprii şi păreri, ci despre Model. Modelul, indiferent 
care ar fi el, trebuie să fie în conformitate cu Legea Divină. Un Model (social) care se conformează  
Legii Divine, îl face să devină preferabil, de dorit şi aplicabil, iar în caz contrar, el ar trebui evitat.

Iar aici sunt două lucruri de care trebuie să ţinem cont: primul se referă la mediul propice de 
dezvoltare al fiinţei umane. Cu alte cuvinte, aşa cum căutăm să aflăm care este cel mai bun sol  
pentru o plantă, tot astfel căutăm să aflăm ce mediu de dezvoltare este potrivit, astfel încât omul să  
se apropie cel mai mult de Model. Sau dacă e să ne exprimăm creştineşte, ne întrebăm cum ar trebui  
să fie societatea, astfel încât omul să nu fie oprit de lege în a-i fi pe plac Domnului.

A doua problemă care se pune, este cât de tare poţi greşi într-un tip de societate versus în  
cealaltă,  ştiut  fiind  faptul  că  uneori,  deciziile  noastre  pot  conduce  către  acţiuni  dăunătoare  şi 
neconforme cu Legea divină. Cu alte cuvinte, se pune problema cam aşa: cât rău îţi poţi face, sau ce  
rău ţi se poate întâmpla într-un anumit tip de societate sau în celălalt tip.

Prima problemă poate fi uşor rezolvată, uitându-ne pur şi simplu la Modelul Divin. Deşi 
Domnul este Atotputernic,  el  nu ne interzice să luăm decizii.  Aşadar,  dacă Domnul are respect 
pentru libertatea nostră de a alege, în mod similar, noi ar trebui să preferăm o societate care are la 
bază alegerea, aceasta fiind cea mai apropiată de Model. O societate în care dreptul meu de a alege 
este restricţionat, trebuie considerată o societate împotriva Domnului.

Iar legat de a doua problemă, lucrurile stau în felul următor: până în urmă cu cinci ani, cel  
mai mare rău care ţi se putea întâmpla, era ca cineva să te omoare. Şi într-un caz, şi în celălalt, deci  
indiferent dacă statul îşi lua mâna de pe tine sau intervenea în zona privată, riscul cel mai mare era 
să fii omorît. În acest punct, cele două societăţi erau identice: dacă statul nu intervenea, de exemplu,  
să te scape de posibilii oameni răi, în cel mai rău caz riscai să fii omorît - era Cel Mai Mare Rău 
care ţi se putea întâmpla. Altfel, dacă statul intervenea în cele mai mici detalii ale vieţii tale private,  
ajungeam într-un final tot acolo: Cel Mai Mare Rău care ţi se putea întâmpla, era ca statul însuşi,  
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direct sau indirect (prin legi şi decizii) să te omoare. Şi-aici, pentru progresist era logic, argumentul 
suprem era acela că statul niciodată nu va lua decizii menite să te omoare. Era imposibil pentru 
progresistul neomarxsist să conceapă că statul ar putea lucra împotriva cetăţenilor proprii, şi atunci 
opţiunea lui devenea evidentă, alegând Statul Autoritar şi renunţând fără regret la libertatea de care 
considera că nu are nevoie. Şi pentru că neomarxistul progresist era de regulă ateu, discuţiile care 
făceau referire la Model ori la Argumentul Biblic nu-l atingeau nicicum. Cum să fiu, spunea el, la 
mâna unor oameni ca mine şi ca tine, pentru că ei m-ar putea ucide! Ia mai bine să fiu un executant  
docil, într-un stat care dacă nu-mi vrea prea clar binele, cu siguranţă nu-mi poate dori răul!

Dar vedeţi că odată cu plandemia, s-a constatat că la comanda unor indivizi cu psihicul 
perisabil, statul poate deveni părtaş la crimă. Chiar dacă fapta e mai mult sau mai puţin dovedită în 
acest moment, intenţia s-a văzut cu ochiul liber, la fel şi mecanismele care au permis proliferarea 
comportamentului genocidar. Însă dincolo de treaba asta, odată cu ultimii cinci ani s-a schimbat 
Răul  Cel  Mare,  în  sensul  că  dacă  până  dăunăzi  acesta  era  reprezentat  de  moarte,  ştiinţa  (de  
"inspiraţie" non-umană, zic eu), permite acum expansiunea domeniului răului, până în lumea de 
dincolo.

Iar  un  rău  care  se  poate  întinde  dincolo  de  moarte,  schimbă complet  datele  problemei.  
Probabilitatea  ca  oamenii  din  jurul  tău  să-ţi  poată  face  rău  după  ce  mori  este  aproape  zero, 
comparativ cu cea a unui stat care vrea să-şi aplice tehnicile şi metodele (repet, non-umane), de a-ţi  
face rău dincolo de moarte. În concluzie, pentru sănătatea societăţii, trebuie susţinut şi reintrodus 
Argumentul Biblic, pentru care trebuie să luptăm aşa cum au luptat cândva strămoşii noştri. Şi să nu 
uităm de Model, care şi el, la rândul lui, vine să pună pe făgaş normal cealaltă jumătate a problemei.
P.S.  Spun  asta  în  contextul  în  care  majoritatea  intelectualilor  de  bună  calitate  cochetează  cu 
ateismul, neînţelegând că ateismul poate să dea bine pe hârtie - ori într-un grup restrâns de discuţii -  
însă  aplicat  la  scară  socială  mare,  produce derapaje  şi  deviaţii  după cum s-a  văzut.  Ceea ce a 
funcţionat cândva, o să funcţioneze de fiecare dată. În schimb, ceea ce n-a funcţionat până acum,  
are şanse mici să funcţioneze de aici înainte, indiferent cât efort am depune pentru a ne preface că 
funcţionează.
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Tratamente antifungice pe bază de plante medicinale

Om_de_jad: Vreau să vă spun câteva lucruri despre tratatrea afecţiunilor fungice cu ajutorul 
plantelor medicinale. Vedeţi că plantele medicinale antifungice (rostopască, lemn dulce, lichen de 
piatră, pelin, pelinariţă, lipicioasă, merişor, cuişoare, turmeric, coajă de stejar, coajă de mesteacăn, 
mur, afin, zmeur, coacăz negru, ghimbir, mărar, ruta-caprei, piperul-bălţii, păpădie, mentă), trebuie 
asociate musai cu plante antibacteriene (iarba şarpelui, bătrâniş, cimbru de grădină, frunză de dafin) 
şi  plante  antivirale  (cuişoare,  muguri  de  plop,  muguri  de  pin,  fructe  de  ienupăr).  La  astea,  
obligatoriu  adăugaţi  antiinflamatoare,  eventual  cu  proprietăţi  antiseptice,  antibacteriene, 
antifungice,  antivirale  (ex:  gălbenele,  tuia,  rădăcină  de  captalan,  muşeţel)  şi  plante  în  general 
vindecătoare prin natura lor intrinsecă: coada-şoricelului, pătlagină cu frunza îngustă (când avem 
afecţiuni care supurează), pătlagină cu frunza lată (când avem afecţiuni uscate), traista ciobanului.
O astfel de combinaţie merge în principiu la orice fel de afecţiune dermatologică, cu sau fără cauză 
de natură fungică. Dacă suspectaţi o componentă alergică, adăugaţi neapărat trei fraţi pătaţi. Dacă 
apare nevoia de curăţare energetică (senzaţie de murdărire, vinovăţie), adăugaţi frunză de frasin, 
coada-calului  şi/sau  busuioc.  Mâncărimile  se  diminuează  dacă  folosiţi  mentă,  salvie,  floare  de 
salcâm.

Ideea e să folosiţi (dar fără a exagera), o cantitate rezonabilă de plante (3-4 linguri la cana de 
apă clocotită - de 220ml), să lăsaţi la infuzat suficient timp (30-40min) şi neapărat să administraţi  
tratamentul cât mai des: 5-10 aplicări pe zi e perfect. Acolo unde se poate, menţineţi contactul zonei  
afectate cu infuzia preparată cât mai mult timp: băile de şezut trebuie să fie de minimum 20-25min, 
iar  aplicarea  infuziei  trebuie  să  fie  făcută  minimum 10min şi  asta  de  fiecare  dată  -  aplicaţi  şi 
menţineţi timp cât mai îndelungat, un tampon îmbibat bine în soluţie. Dacă este posibil, menţineţi  
pe  zona  afectată  chiar  şi  o  noapte  întreagă  tampoanele/feşele  sterile  bine  umezite,  peste  care  
adăugaţi  tifon uscat,  apoi o cârpă pe care să o legaţi  uşor.  Dacă afecţiunea supurează intens şi  
umiditatea  face  mai  degrabă  rău  decât  bine,  puteţi  înlocui  infuzia  cu  pulbere  din  plantele 
menţionate. Pulberea poate se obţine prin râjnire (în râjniţa de cafea).

Cu răbdare şi cu tratament îndelungat, se vor obţine rezultate foarte bune, dar nu uitaţi de 
rugăciune, fără de care plantele nu vor da decât rezultate parţiale.

Am vrut  să  vă  spun  toate  astea,  pentru  că  majoritatea  oamenilor  care  încep  tratamente 
antifungice cu plante medicinale, renunţă foarte uşor sau au rezultate extrem de slabe, din cauza 
combinaţiilor incomplete şi a abordării necorespunzătoare.

Doamne ajută să fiţi bine şi să nu aveţi deloc nevoie de ele, dar dacă aveţi, recitiţi aceste 
recomandări, că nu strică!

P.S. Intenţionat am evitat folosirea cremelor sau a uleiurilor. Deşi uneori sunt indispensabile, 
de regulă astupă pielea şi mai degrabă împiedică vindecarea.
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777

Om_de_jad: Am fost întrebat ce părere am despre faptul că Diana Şoşoacă a fost interzisă de 
CCR, aşa că am să vă scriu una-alta, de prin zonele despre care nu se vorbeşte nici prin presă şi nici  
pe la tv.

Cozmin Guşă, un om pe care deşi nu-l cunosc personal, îl consider un om cu creierul în 
capul lui, a anunţat în legătură cu treaba asta de cel puţin zece zile. Conform spuselor sale, ăştia au 
încercat mai întâi s-o scoată din cursă cu nişte argumente de pe zona economică şi nu le-a mers. Tot 
Guşă spunea că de fapt miza ar fi ca în turul doi să ajungă Geociucio cu Simion, pentru că în 
situaţia asta ei ştiu mai bine ce manevre trebuie să facă pentru a-l scoate câştigător pe ăla care 
consideră  ei.  Calculul  serviciilor  e  unul  binar:  dacă  iese  Trump,  Simion  câştigă,  iar  dacă  iese  
Camelia,  ne pricopsim cu Geociucio.  Bun,  nu comentez,  calculul  SRI-ului  e  ok,  iar  astea  sunt 
chestii care ţin de troaca de porci de la noi. Cozmin ştie şi porcii şi furajele şi firmele producătoare 
de furaj, de-aia a zis de securistan şi toate cele. Voi ştiţi că eu n-am nimic împotriva serviciilor, doar 
că pockerul se joacă în cu totul alte cazinouri. Bagă banii la păcănele şi e păcat.

Aşteptam un semn şi CCR-ul a fost sfătuit să ni-l dea (sper că nu vă închipuiţi că două  
contestaţii de la nimeni1 şi nimeni2 ar fi putut duce la asemenea decizie). Semnul este că în SUA se 
vor face altfel de alegeri sau nu se vor face şi, în fine, vom vedea şi nici nu contează, pentru că cea 
de-a treia forţă lucrează fără să dea de înţeles cum o face. În contextul ăsta, Diana Şoşoacă n-are ce  
căuta pe lista de candidaţi, pentru că alegeri n-au prea existat vreodată. Semnalul e că Diana are  
locul  ei  şi  că  nu  are  ce  căuta  cu  restul.  Dincolo  de  treaba  asta,  cîcîrî  trebuie  să  răspundă  la  
momentul,  hai  să zicem al  artificiilor internaţionale,  în legătură cu modul în care s-a cîcîrît  pe 
Constituţie în timpul atacului b!0t3r0r!$t planetar.

Sincer, nu-s curios în legătură cu motivaţiile oferite de cîcîrî şi nici de publicarea acestora în 
minotaurul orificial. Mi se pare pierdere de vreme, pentru că pământul se clatină deja şi cutremurul  
nu va veni de aici, ci din SUA. Aviz băieţilor de la servicii, de la care am nişte pretenţii. E păcat ca 
la momentul T să fie reformaţi total, complet, definitiv şi iremediabil, pentru că pe-acolo sunt ca 
peste tot, atât nemernici cât şi oameni cu intenţii oneste, care-şi fac treaba şi care nu pricep (cel  
puţin în aparenţă), că gemul s-a stricat.

Locul Dianei nu este printre politicieni, ci printre noi. În spatele ei se află nişte milioane de 
oameni care acum sunt vii, nu pentru că statul i-ar fi ocrotit, nu pentru că BOR ar fi avertizat, nu 
pentru că toftorii şi-ar fi dat demisia în bloc, ci datorită avertismentelor ei legate de <@[(!n. Iar aici  
îi voi include şi pe doctorul Răzvan Constantinescu, pe Gheorghe Piperea şi pe Călin Georgescu (pe 
care ştiu că nu-l suportaţi că a fost în cuibul de la romanes, dar care a avertizat în legătură cu 
mizeria), şi pe domnul Lasca (pe care îl salut), şi pe Iulian Capsali şi pe Raul Coltor şi pe Ovidiu  
Grosu şi  pe toţi  cei care în numele Domnului au anunţat populaţia şi  au salvat pe bune vieţile 
oamenilor. Toţi sunt scrişi în Carte şi vor primi răsplata cuvenită, la momentul potrivit. Îmi cer  
scuze faţă de cei pe care nu i-am menţionat, dar sunt mulţi şi am scris în viteză.

Nu ştiu cum să vă spun, că am nişte lucruri picante pe limbă şi platforma lui Zucky nu 
suportă exprimările care pişcă. Măi prieteni, am să o să zic aşa, nuţeluş mai voalat: preşedinţii ajung 
uneori la conducere şi prin alegeri democratice.

Diana ştie că nu mor caii când vor cânii! În principiu n-avea ce să caute cu ăştia, pentru că  
ăştea...  nu-ş  cum să mă exprim,  ăştea  pur  şi  simplu a  expirat.  Să iei  calea democratică,  într-o  
societate nedemocratică, e ceva curat-murdar.  Diana nu are ce să caute în jocul ăsta,  pentru că  
treaba ei va fi în viitor alta.
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Legat de vot: la vot mergem dacă vom avea ocazia şi onoarea, pen că să vedem dacă "să 
ajungă să să mai face alegeri". Hîhî.

Jean vă salută cu respect şi ţineţi minte vorba lui M.T: "Orcii nu va răzbi!"

59



Suferind pentru principiile democratice

Om_de_jad:  Am  urmărit  şi  eu  reacţiile  oamenilor  (inclusiv  ale  oamenilor  politici), 
referitoare la faptul că în România, candidatura a cel puţin doi lideri suveranişti importanţi a fost 
blocată de CCR, pe motive de grădi grupa mică. Situaţia e amestecată şi cumva e aceeaşi pe care o  
trăim de prin 2020, în sensul că cei care au principii sunt şi cei care suferă cel mai tare, observând 
cum se dansează cu bocancii pe Constituţia ţării şi cum se renunţă încetul cu încetul la aparenta 
brumă de democraţie cu care ne obişnuisem să ne amăgim în ultimii treizeci şi ceva de ani.

În România mai e democraţie, măcar aia care era? Dar în Europa? Aparent, nu. De câţiva ani 
atrag atenţia asupra faptului că acest cuvânt, atât în România cât şi în UE, a devenit aproape tabu.  
Parcă toţi  se străduiesc să te facă să te simţi vinovat că vrei să trăieşti  în democraţie.  Cum îţi  
permiţi, zice mimica şi atitudinea lor, să ai pretenţia că puterea are vreo legătură cu poporul? Nu, 
dom-le, puterea este a noastră, spun ei, adică a stângii radicale! Noi tăiem şi spânzurăm, noi hotărîm 
pentru tine când să respiri, cât să mănânci şi unde să-ţi faci nevoile, de câte ori pe zi, în ce cantitate  
şi aşa mai departe.

Totuşi,  legile  şi  contractele  internaţionale  semnate  îi  cam contrazic.  Chiar  dacă anumite 
ţărişoare din Europa, care au o populaţie egală cu populaţia a două judeţe medii din România, se 
consideră îndreptăţite să hotărască pentru ţări de câteva ori mai mari decât ele - şi ca suprafaţă, şi ca  
număr de populaţie - ei bine, legile şi contractele internaţionale semnate îi cam contrazic.

De exemplu,  România  a  aderat  la  UE din  două motive  mari  şi  late:  libera  circulaţie  şi  
perspectiva unei dezvoltări economice durabile. Adică din interes, şi e firesc să fie aşa. Noi n-am 
hotărît atunci prin referendum că devenim paşalâc bruxelez, că anulăm Art.1 din Constituţie, că 
renunţăm la  ortodoxie,  că  dizolvăm Parlamentul,  că  forţăm  cetăţenii  să-şi  schimbe  obiceiurile 
strămoşeşti şi stilul de viaţă şi aşa mai departe. Iar dacă asta înseamnă apartenenţa la UE, atunci să  
fie spuse lucrurile pe şleau şi să facem un alt referendum. Să vedem dacă populaţia este de acord să  
fie colonia unor ţări cu un număr de oameni egal cu populaţia Clujului, cu obiceiuri străine de  
locurile astea şi cu valori a căror cheie de bază, ca să le putem înţelege, ar fi din start renunţarea la 
valorile noastre.

Bun, deci pe de o parte, Europa pe care o ştim noi pare că şi-a pierdut interesul pentru 
democraţie. Uitându-mă la cum arată azi Uniunea Europeană, văd o cocomârlă de imperiu, condus 
de un Muc Mic dintr-o ţară micuţă, care se crede un Muc Mare într-o ţară mare. Mucul Mic, stând  
în picioare pe tronul lui de Împărat al unei împărăţii inexistente, bate din picior şi hotărăşte idei şi  
principii de grădiniţă, pentru ţări ai căror strămoşi au murit de sabie şi de glonţ, ca să aibă graniţe 
cât de cât conturate şi bune relaţii cu vecinii. Mă scuzaţi, dar în faţa Mucului Mic, înfuriat, agresiv 
şi care bate din picior, nu pot avea altă atitudine decât aceea de a zâmbi, abia abţinându-mă să nu-i 
ard un şut în cur şi o palmă după ceafă, după bunele practici din copilărie, adică acele metode 
clasice care niciodată nu au dat greş şi  care transformau în câteva secunde un ţânc cu aere de  
superman, într-un puştan de treabă care avea nevoie să-i fie atrasă atenţia că lumea nu se învârte în  
jurul lui şi care nu ştia cum să spună.

Faptul că noi avem acum nişte copii de grădi la putere, e o treabă. Pe mine mă ia cumva cu  
ameţeală  când  mă  gândesc  că  pe  scaunul  unde  a  şezut  curul  lui  Ion  Iliescu  şi  a  lui  Emil 
Constantinescu,  stau acum cururile lui  Ciucă sau Ciolacu.  Dom-le,  nu vreau să comentez,  sunt 
popouri şi popouri, dar aici cumva capra prea a sărit pârleazul. Şi la fel e situaţia şi la CCR: alte  
cururi stăteau pe scaunele alea şi alte minţi aveau în cap ceceriştii din anii precedenţi.

Iar lumea... lumea nu pricepe şi n-o prea doare, pentru că oamenii care-şi ghidează viaţa 
după principii  sunt  puţini.  Unii  se  bucură că  Şoşoacă a  fost  îndepărtată  de la  cursa  electorală,  
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neînţelegând că problema nu e cine a fost eliminat, ci faptul că aşa ceva e penibil şi de neam prost,  
că ăia care au luat deciziile astea sunt nişte analfabeţi cu gândire de dinainte de 89, care au impresia  
că fac ei şi desfac şi care se cred infailibili, pitulaţi la adăpostul fustelor unor infantili ca şi ei din 
UE,  închinători  la  Muc  cel  Mic.  Ei  bine,  aceste  elemente  inconştiente,  care  au  putut  imagina 
asemenea  inepţii,  inepţii  care  culmea,  vin  de  la  o  instituţie  care  ar  fi  trebuit  să  garanteze 
constituţionalitatea unor legi (dar asta e altă discuţie), ei bine, aceleaşi elemente inconştiente, vor fi 
judecate în viitor după aceleaşi principii bazate pe zâne şi spiriduşi.

Cum aş putea s-o zic mai finuţ... dacă ştii că în spatele uşii se află o sută de tone de rahat,  
gata să dea buzna peste tine, o deschizi sau n-o deschizi? CCR: da, e obligatoriu să o deschidem! 
Trebuie! Şi au deschis-o.

Atunci când statul  face abuzuri  repetate asupra cetăţenilor,  cetăţenii  îşi  schimbă în timp 
atitudinea şi comportamentul. Am spus de nenumărate ori că eu cred în valorile democraţiei şi într-
un stat de drept... care e drept. Şi culmea, avem cu ce să punem lucrurile pe picioare, numai că ar 
trebui ca în locul grupei mici de la grădi, să venim măcar cu oameni care ştiu tabla înmulţirii.

Şi ca să n-o lungim, haideţi să mai şi gândim. Tehnic vorbind, au fost lovite în mod abuziv 
două partide politice destul de bine conturate: SOS şi PPR. Păi domnii şi doamnele care conduc 
aceste partide, să iasă din stupefacţia în care sunt şi să organizeze mitinguri de protest la care noi, 
cetăţenii care nu ne mai putem vota oamenii pentru care am dat semnături, să ieşim în stradă şi să 
cerem socoteală pentru mizeriile făcute. Teoretic, suntem 400.000 de oameni, adică o avere. Cine a  
semnat pentru cele două personalităţi politice, respectiv Diana Şoşoacă şi Răzvan Constantinescu şi 
nu iese în stradă, e un ipocrit. Şi dacă tot vorbim despre ipocriţi, înţeleg că şi Ciucă are o durere de 
şale că s-a încălcat constituţia, precum şi liderul AUR, care cu toţii ar trebui să ni se alăture la  
protest,  ca să repunem lucrurile  la  locul  lor.  Cred că undeva la  500.000 de oameni pe străzile 
Bucureştiului,  toţi  uniţi  din dorinţa de a sprijini  democraţia,  ar  fi  un lucru pozitiv şi  destul  de  
convingător.

Nu mă înţelegeţi greşit, acest miting ar trebui să se numească "Salvaţi CCR-ul!" şi nu spun 
asta  sub  formă  de  glumă.  Aici  nu  e  vorba  despre  Diana  Şoşoacă  şi  nici  despre  Dr.  Răzvan 
Constantinescu. E vorba că pierdem o instituţie importantă a statului român, de care avem nevoie şi  
pentru  care  trebuie  să  luptăm.  Haideţi  să  folosim mai  des  cuvântul  democraţie,  pentru  că  asta 
înseamnă putere în mâinile populaţiei. Iar suveranismul, după cum v-am spus într-un articol mai 
vechi, este doar o continuare firească a democraţiei. Cui nu-i convine democraţia, să formuleze el  
altceva mai convenabil, că noi, suveraniştii, ne-am tot gândit şi n-am găsit o variantă mai bună.

Daţi şi voi articolul ăsta mai departe, trimiteţi-l şi la oamenii politici vizaţi, pentru că mie mi 
se pare cel puţin nepractică starea de stupefacţie în care se află. Ei nu trebuie să facă altceva decât  
să organizeze un miting de protest pentru salvarea CCR-ului. Altfel, o să vedem tot felul de goange  
asemănătoare pe viitor. Interzic ăştia preşedintele, interzic semafoarele şi gurile de canal, cine ştie  
ce idei le mai vin dacă nu le atragem atenţia că se află într-o gravă eroare, care îi vizează inclusiv pe  
ei şi pe ai lor.
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